

អំណាចរបស់ព្រះដើម្បីផ្លាស់ប្តូរ



អរគុណ បងប្រុស។ ប្រងប្រុស ខាល់ រីលៀម និយាយ “ប្រាកដណាស់ ជាអភ័យឯកសិទ្ធិធំណាស់ដែលមានបងប្រុស ប្រាណហាំមកជាញឹកញយដល់ ហ្វូននិច។ ខ្ញុំគិតថាគាត់មកហ្វូននិចច្រើនជាងកន្លែងផ្សេងទៀត។ ហើយយើងចង់ ឲ្យគាត់បន្តមកទៀតដរាប ណាខ្ញុំនៅទីនេះ។ សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្រុសប្រាណ ហាំ។”—អេឌី។ សូមអរគុណ—សូមអរគុណបងប្រុសរីលៀម ។

អរណស្តីមិត្តទាំងឡាយ។ ខ្ញុំ... នេះជាគ្រួសារសាការៀន។ បងប្រុស រី លៀម និងបងស្រី រីលៀម ហើយពួកគេជាច្រើននៅទីនេះដឹងអំពីវា។ ខ្ញុំបានឃើញ វានៅក្នុងនិមិត្ត ប្រហែលជាពីរទៅបីឆ្នាំមុនពេលដែលនាងឈីហើយវាបាន កើតឡើង។

2 ហើយកាលពីឆ្នាំមុនពេលយើងនៅទីនេះ ខ្ញុំជឿថាវាក៏នៅក្នុងសន្និបាត ខែមករា វាក៏ជាពេលវេលាដែលបូជាចារ្យ (គាត់ឈ្មោះអ្វី? ខ្ញុំភ្លេចឈ្មោះគាត់ ឥឡូវ) គឺនៅទីនេះ។ ម្រានគេនិយាយថា “ស្ទួនឡេ។”—អេឌី។ ស្ទួនឡេ បី ស្ស៊ូត ស្ទួនឡេ មកពីព្រះវិហារកាតូលិក។ អ្នកចាំទេពេលគាត់នាំយកព្រះគម្ពីរឲ្យខ្ញុំ អ្នកដឹងហើយ គាត់បាននិយាយមកខ្ញុំ...

វាជាការព្យាករណ៍ជាច្រើន “កូនស្រីរបស់ខ្ញុំបានជាហើយ។”

3 ហើយគាត់បានដឹងថានិមិត្តបាននិយាយពីនាងនឹងមិនល្អឡើយ។ “នាងនឹង ស្លាប់នៅចន្លោះម៉ោងពីរទៅម៉ោង ៣ ព្រលឹម។” ចងចាំថា? ម្រានគេនិយាយថា “មែន”—Ed] ដូច្នោះ ម៉ោងពីរឬម៉ោងបី។

4 ហើយខ្ញុំមិនអាចប្រាប់ ដេម៉ូស បានទេ។ ហើយខ្ញុំបានប្រាប់ម្តាយចិញ្ចឹមរបស់ នាង នៅក្នុងបន្ទប់នៅខាងស្តាំឆ្លងហ្វូសទីនេះបន្តិច។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “នាងនឹង មិនធូរស្បើយឡើយ។”

លោកស្រី សាការៀន បាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នករាល់គ្នាកំពុងទាយ។”

5 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពិតណាស់ ខ្ញុំអាចខុសខ្លួនឯង ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយវា។ នាងនឹងមិនធូរស្បើយឡើយ។”

6 ខ្ញុំបានប្រាប់ពួកគេជាច្រើនប្រហែលជាបីឆ្នាំមុនថា “ខ្ញុំបានឃើញនាងរត់ទៅ រកជីវិតរបស់នាង ហើយនាងបានចូលទៅកាន់គ្រែ។ ហើយនាងបានលើកដៃ ឡើងហើយស្រែក ចំពោះខ្ញុំដូចនោះ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចសូម្បីតែទៅរកនាង។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានឃើញនាងស្លាប់។ ហើយខ្ញុំបានក្រឡេកមើល ហើយមាន អ្វីមួយ មាននាឡិកា១ ហើយវាបាននិយាយថា វាមានអ្វីមួយនៅចន្លោះម៉ោងពីរ ម៉ោង ៣។

7 ហើយដូច្នោះប៊ីស្ស៊ីបាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំនឹងមើលតើកើតឡើង យ៉ាងម៉េច។” ដូច្នោះវាបានកើតឡើង។

8 យើងពិតជាសុំទោស។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាព្រះវិហារបានបាត់បង់មនុស្សដ៏ អស្ចារ្យម្នាក់ បងស្រី ហ្គឺន សាកាវ៉ូន។ ប៉ុន្តែនាងគឺជាអ្នកចម្រៀងដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ នាងគឺជាស្រ្តីដែលពេញដោយវិញ្ញាណ

9 ខ្ញុំបាននៅជាមួយម្តាយនាង។ ម្តាយរបស់នាងគឺជាមនុស្សម្នាក់ក្នុងចំណោម អ្នកទាក់ទងដំបូង ខ្ញុំមាននៅឆ្នេរខាងលិច នៅពេលម្តាយរបស់នាងបាន ជាសះស្បើយ។ នៅពេលដែលគ្រូពេទ្យ...នាងសន្លប់ហើយហើមឡើងទាំងអស់។ ដូច្នោះហើយ—នេះគឺគ្រូពេទ្យដែលនៅទីនោះបានប្រាប់ខ្ញុំថា “ឥឡូវនេះ សូម ស្ងាត់ស្ងៀមនៅពេលដែលអ្នកអធិស្ឋាន។ កុំបង្កើតសំលេងរំខានច្រើន។ ស្រ្តីនោះ ជិតស្លាប់ហើយ។”

ឆ្លើយថា “មែនហើយ។”

10 ហើយគាត់បាននិយាយថា បន្ទាប់មក គ្រាន់តែបន្តប្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំក៏មិន មានឱកាសលើកមាត់របស់ខ្ញុំដែរ។

11 ដូច្នោះ វាត្រូវបានបងប្រុស ដេម៉ូស បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យទៅមុខ ហើយឡើងទៅ ហើយជួបនាង។

12 ដូច្នោះ ខ្ញុំឡើងទៅជាន់ខាងលើ។ ហើយហ្គឺនកំពុងលុតជង្គង់នៅលើតដ្ឋ បន្ទាប់មកក្មេងស្រីតូចស្រស់ស្អាតនិងស្រ្តីមួយចំនួនទៀត។ ហើយបានទៅហើយ អធិស្ឋានសម្រាប់នាង ហើយបានប្រាប់វា។ ហើយនាងក៏សន្លប់បាត់ស្មារតី។ ហើយបានប្រាប់នាងថានាងនឹងក្រោកឡើងម្តងទៀត។ ហើយនាងបានធ្វើ។

ប៉ុន្មានឆ្នាំក្រោយមកនាងបានស្លាប់។ ហើយឥឡូវនេះព្រះបានឆ្លើយការអធិស្ឋានរបស់យើង។

13 ហើយយើងដឹងថា យើងជឿថាយើងទាំងអស់គ្នាបានមកទីនេះ ដោយព្រះទ័យនៃព្រះ ហើយក៏នឹងចាកចេញដោយរបៀបដូចគ្នា។ ម្តងមួយៗយើងនឹងត្រូវឆ្លងកាត់រូបរាងនោះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ បានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅក្នុងការប្រកបជាមួយក្រុមធុរកិច្ចគ្រីស្ទាន គឺជាការនិយាយអំពីរឿងទាំងនេះ ហើយរៀបចំសំរាប់ពួកគេពីព្រោះយើងដឹងថាពួកគេប្រាកដជាមក។

14 ឥឡូវបងស្រីហ្គឺនជាស្រ្តីវ័យក្មេងម្នាក់ អាយុសែសិបពីរឆ្នាំ បងប្រុស វីលៀម បានប្រាប់ខ្ញុំ ហើយនៅក្មេងណាស់។ ប៉ុន្តែមុនពេលពួកគេ...នាងដឹងថានាងមានជំងឺនេះ ហេតុអ្វីខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តរបស់នាងហើយខ្ញុំប្រាប់ពីលទ្ធផលរបស់នាង។ ដូច្នេះវានឹងកើតឡើង...ព្រះស្គាល់ទាំងអស់អំពីវាហើយនាងឃើញព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងបន្ទប់ មុនពេលដែលនាងចាកចេញទៅ។ យើងមិនចង់អធិស្ឋានសម្រាប់នាងទេ ពីព្រោះយើងបានធ្វើវាយ៉ាងច្រើនរួចហើយ។ យើងគ្រាន់តែចង់ថ្លែងអំណរគុណដល់ព្រះ សម្រាប់ជីវិតមួយដែលស្ថិតនៅក្នុងចំណោមពួកយើងដែលបានជម្រុញយើងទាំងអស់គ្នា ដូចជាបងស្រីសាការ៉ូន។

15 ហើយយើងចង់អធិស្ឋានសម្រាប់បងប្រុស ដេម៉ូស បងស្រីរ៉ូស។ ហើយសូមចាំថា ពួកគេបានជួបការលំបាកយ៉ាងខ្លាំងនៅក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេ នៅចុងក្រោយ... វាជាឪពុករបស់គាត់ និងប្អូនស្រីរបស់គាត់ឥឡូវនេះ...នៅក្នុងប៉ុន្មានឆ្នាំចុងក្រោយរបស់គាត់។ [នរណាម្នាក់ និយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណាហាំ—អេឌី។] ប៉ុន្តែ ហើយ មែនហើយ តិចជាង...តិចជាងដប់ខែ ហើយបងស្រី—បងស្រីអេដណាផងដែរ។

16 ដូច្នេះ ខ្ញុំដឹងថាវាគួរឲ្យអាណិតអាសូរបងប្រុស ដេម៉ូស ។ ខ្ញុំមានឪពុក បងប្អូនប្រុសស្រីប្រពន្ធ និងកូន ត្រូវនៅឆ្ងាយគ្នាក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃ ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងពីអារម្មណ៍គាត់នៅព្រឹកនេះ។ អ្នកគ្រាន់តែដឹងថាពេលណាអ្នកឈរលើស្បែកជើងពួកគេ នោះជាពេលដែលអ្នកដឹងពីរបៀបអាណិតអាសូរ។ ហើយ...

17 [ប្រព័ន្ធរណ្ណយុត្តិដែលកំពុងរីកដុះដាល—អេឌី។] ខ្ញុំបានធ្វើដូច្នេះដោយខ្លួនឯង។ អត់ទោស។ ខ្ញុំបុកឧបករណ៍តូចមួយនៅទីនេះ ដោយដៃខ្ញុំ។ ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំ សុំទោសខ្ញុំបន្តិចសំលេងខ្លាំងពេកហើយ ខ្ញុំមិនចង់មានន័យអញ្ចឹងទេ។

18 ដូច្នោះអនុញ្ញាតឱ្យយើងឈរឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើង...ប្រសិនបើអ្នក អាចធ្វើបានប្រសិន បើវាជា...អនុញ្ញាតឱ្យយើងអានក្បាលរបស់យើង។

19 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងបានជួបជុំគ្នានៅព្រឹកនេះដើម្បីថ្វាយបង្គំទ្រង់ សូមអរព្រះគុណនិងសរសើរដល់ទ្រង់ ដែលបានបញ្ជូនព្រះយេស៊ូវរបស់យើង មក អ្នកប្រោសលោះដែលយើងមានក្តីសង្ឃឹមបន្ទាប់ពីជីវិតនេះបានកន្លងផុត ទៅហើយ ដោយឃើញថាវាមិនប្រាកដប្រជាដែលយើងរស់នៅទីនេះគ្រប់ពេល។ ហើយ ព្រះវរបិតាអើយ ដើម្បីមើលលក្ខខ័ណ្ឌដែលមានសភាពទ្រុឌទ្រោមដែល រាងកាយទាំងនេះអាចចូលបាន យើងរីករាយដែលយើងមិនបាន ត្រូវនៅទីនេះ គ្រប់ពេលវេលា។ ទ្រង់បានធ្វើវិធីនៃការត់គេចខ្លួន ឆ្លងកាត់ជ្រលងនៃសេចក្តី ស្លាប់។

20 ហើយ ព្រះវរបិតាអើយ យើងខ្ញុំសូមអរព្រះគុណដល់ទ្រង់នៅព្រឹកនេះសម្រាប់ ជីវិតមនុស្សម្នាក់ដែលបានឈរជាមួយយើង កាលពីមួយឆ្នាំមុនច្រៀងសរសើរ តម្កើងព្រះអង្គ។ បងស្រី ហ្គេន សាការ៉ូន ដូចដែលយើងបានស្គាល់នាង។ ហើយទ្រង់បានប្រាប់យើងជាយូរមកហើយ សូម្បីតែឆ្នាំដែលវានឹងកើតឡើង ដែលវាមិនច្រើនពេកទេ ការភ្ញាក់ផ្អើលមួយសម្រាប់យើង។ ហើយយើងដឹងថាអ្វី ដែលទ្រង់មានបន្ទូលគឺជាការពិត។ ហើយទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “បុរសដែល កើតពីស្រ្តីគឺមានរយៈពេលពីរបីថ្ងៃហើយពេញដោយបញ្ហា។” យើងដឹងថាវាជា ការពិតផងដែរ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ យើងដឹងថាយើងទាំងអស់គ្នាត្រូវតែចុះមក តាមជ្រលងភ្នំនោះ។ ដូច្នោះយើងសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់ជីវិតរបស់នាង នៅ លើផែនដី។ ហើយជឿដោយជំនឿថាឥឡូវនេះនៅព្រឹកនេះនាងបានឆ្លងផុតពីមន្ទី ព្យាបាលរោគប៉េស្ត៊ីសែនវេទនានេះ ទៅជារូបកាយរុងរឿងដែលមិនដែលអាច ឈឺ។ ហើយនិងទេពកោសល្យនៃការច្រៀងនិងសំលេងដែលនាងមាន ហើយ នាងមានគុណសម្បត្តិយ៉ាងច្រើននៅក្នុងព្រះគុណជាមួយព្រះគ្រីស្ទ! ថានាងអាច ត្រឡប់មកវិញនៅព្រឹកនេះ នាងនឹងមិនធ្វើវាដោយគ្មានមធ្យោបាយ នាងនឹងត្រូវ ឆ្លងកាត់ការទាំងអស់នេះម្តងទៀត។ ដែលឥឡូវចប់ហើយ នាងនៅជាមួយម្តាយ និងឪពុកនាង។ ពួកគេហៅកូនរបស់ពួកគេទៅនៅផ្ទះ។ ដូច្នោះយើង—យើងសូម អរគុណទ្រង់។

21 យើងក៏ចង់អធិស្ឋានសម្រាប់ការល្អដល់មាសសម្រាប់បងប្រុសរបស់យើង សា

ការងារ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់ ដឹងពី—ជីវិតដែលគាត់បានរស់នៅនិងទុក្ខវេទនា ដែលគាត់បានឆ្លងកាត់នៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់នេះ និងរបៀបដែលគាត់មាន។ ឃើញគាត់វ័យចំណាស់ហើយសក់របស់គាត់ជ្រុះ ហើយស្មារបស់គាត់ធ្លាក់ តែ ព្យាយាមនៅលើវាលសម្រាប់ព្រះ។ ព្រះអើយ សូមប្រទានកំលាំងដល់គាត់នៅ ថ្ងៃនេះ។ យើង អធិស្ឋានថាព្រះដែលទ្រង់នឹងផ្តល់វា។ ជូនចំពោះអស់អ្នកដែល បានបាត់បង់នាង យើងអធិស្ឋានជាមួយគ្នា។

22 ហើយសូមឱ្យយើង ព្រះអម្ចាស់អើយ ដូចដែលយើងកំពុងគិតអំពីរឿងនេះ សូមចងចាំថា យើងត្រូវរត់ទៅនៅថ្ងៃណាមួយផងដែរ។ ខណៈពេលដែលយើង កំពុងអង្គុយជាមួយគ្នានៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអើយ យើងនឹងសុំឱ្យទ្រង់នាំ យកភាពស្រស់នេះឲ្យយើងចងចាំ។ ហើយសូមឱ្យយើងពិនិត្យមើលវា ឬយកស្តុក របស់យើងផ្ទាល់របស់នៅ ថាយើងស្ថិតនៅក្រោមឈាមនិងនៅក្នុងសេចក្តីជំនឿ។ ផ្តល់វាព្រះអម្ចាស់អើយ។

23 ឥឡូវនេះដូចដែលខ្ញុំបានព្យាយាមនៅក្រោមកាលៈទេសៈទាំងនេះដើម្បីនាំ យកសារតិចតួចទៅប្រជាជន ថ្ងៃនេះខ្ញុំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងជួយខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់ អើយ។ ពង្រឹងខ្ញុំដ្បិតខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវការវាព្រះអម្ចាស់។ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យវា។ ហើយនិងអាចមានគេនិយាយថានឹងគោរពទ្រង់។ ហើយ ប្រសិនបើមាននៅក្រោមសំឡេងនៃសំលេងរបស់យើងនៅព្រឹកនេះដែលមិនទាន់ បានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ក្នុងការប្រឈមនឹងម៉ោងដេក(ស្លាប់)ចំពោះមុខពួកគេ អាច ជាពេលដែលពួកគេព្រមចុះចាញ់ ព្រះអង្គដែលមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាផ្លូវ ជាជីវិត សេចក្តីពិត” ជាព្រះអម្ចាស់របស់យើង ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ត។ ដ្បិតយើងសូមវានៅក្នុង ព្រះនាមទ្រង់។ អាម៉ែន។ (អ្នកអាចអង្គុយបាន។)

24 [នរណាម្នាក់នៅលើវេទិកានិយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អេឌី។] បងប្អូននៅទីនេះចង់ដឹងថាប្រសិនបើអ្នករាល់គ្នាអាចស្តាប់បានទាំងអស់។ គាត់ មានមេត្រីពីរបើកនៅលើវា។ មិនអីទេ? តើអ្នកអាចឮទេ? លើកដៃឡើងប្រសិនបើ អ្នកអាច។ តើអ្នកអាចឮទេ? លើកដៃរបស់អ្នកឡើង។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

25 ខ្ញុំសុំទោសដែលយើងមិនមានកន្លែងអង្គុយសំរាប់អ្នករាល់គ្នានៅព្រឹកនេះ។ ហើយយើងជឿជាក់ថាខ្ញុំនឹងមិននៅទីនេះយូរពេកទេ គឺគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីនាំយើង

ប្រហែលអានតែព្រះបន្ទូលប៉ុន្មាន។ ថាព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនឹងគោរពព្រះបន្ទូលដែលបានអានហើយនឹងផ្តល់ឱ្យយើងនូវព្រះគុណរបស់ទ្រង់យើងអាចបម្រើទ្រង់។

26 ឥឡូវនេះខ្ញុំត្រូវបានប្រាប់ដោយប៊ីលីប៉ូលនៅព្រឹកនេះថា ថាវាអាចទៅរួច ដែលយើងនិយាយថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់នៅ ព្រៃឃ្នង អាស៊ីមប៊ីអប់ហ្គត ក្នុង តុកសុន។ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់នៅទីនេះមកពីតុកសុនខ្ញុំប្រហែលជាមិនបានជួបអ្នកទេ សប្តាហ៍នេះ។ ខ្ញុំនឹងទៅការប្រជុំ ព្រៃឃ្នង អាស៊ីមប៊ីអប់ហ្គត នៅថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់។

27 ដូច្នោះឥឡូវនេះយើងទើបតែត្រឡប់មកពីភាគខាងកើតវិញ ហើយខ្ញុំមមាញឹកខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ខ្សោយបន្តិច ដោយលើសចំណុះ ដោយភាពរាក់ទាក់របស់ប្រជាជននៅលើភ្នំ។ ហើយ—ហើយខ្ញុំឈឺ ដូច្នោះខ្ញុំមិនមានអារម្មណ៍ថាស្រួលខ្លួនទេ សប្តាហ៍នេះ ដូច្នោះសូមអ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយ...

28 [នរណាម្នាក់និយាយថា “អាស៊ីតច្រើនពេក”—អេឌី។] តើអ្នកនិយាយអ្វី? [អូ ផូសូមច្រើនពេក។] បងប្រុសខាលរឺលៀមមានភាពកំប្លែកកំប្លែង ខ្ញុំគិតថាយើងត្រូវការវាឥឡូវនេះ គាត់បាននិយាយថា “អូផូសូមច្រើនពេកហើយ។” ខ្ញុំអត់ដឹងទេអំពីរឿងនេះ បងប្រុស ខាល ប៉ុន្តែកំប្លែកជាច្រើន។

29 ដូច្នោះអ្នកចង់អធិស្ឋានសំរាប់នរណាម្នាក់នៅព្រឹកនេះ ហេតុអ្វី ខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជាសូមអរគុណប្រសិនបើវានឹងជាការអធិស្ឋានរបស់អ្នកសម្រាប់ខ្ញុំដោយសារតែ ខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវការវា។

ឥឡូវនេះយើងចង់ចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូលយ៉ាងឆាប់រហ័ស។

30 ហើយខ្ញុំមិនចង់ទុកអ្នកនៅទីនេះយូរទេ ពីព្រោះខ្ញុំជឿថានៅទីនោះ គឺជាការតភ្ជាប់តាមទូរស័ព្ទទូទាំងប្រទេសនៅព្រឹកនេះ ទាំងអស់ពីឆ្នេរខាងលិចទៅឆ្នេរខាងកើតពីខាងជើងនិង ខាងត្បូង។ មានការប្រជុំជាច្រើនមានកន្លែងស្នាក់នៅដូចអ្នកទីនេះដែរ ទាំងអស់មាននៅទីនេះពីរោងខ្សោលថា។ វាក៏ជាប់ទាក់ទងនឹងហ្វូនីកដែរ នៅគ្រប់ទីកន្លែងមានកម្មវិធីគឺវាចូលមក... ហើយពួកគេបានប្រមូលផ្តុំ នៅក្នុងព្រះវិហារនិងនៅតាមគេហដ្ឋាននិងអ្វីៗផ្សេងៗទៀតតាមរលកធាតុអាលយ៉ាងល្អ។ ពួកគេនិយាយថាវាប្រសើរជាងការចាក់ផ្សាយ។ វាជាការភ្ជាប់ទូរស័ព្ទ ពួកគេដាក់អ្នកទទួលឬម៉ែត្រូហ្វូនឬអ្វីក៏ដោយដែលវាស្ថិតនៅក្នុងបន្ទប់។

ហើយនិង... ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំបាននិយាយថា មកពីរដ្ឋ អិនឌៀអាណា កាលពី សប្តាហ៍មុនទៅកាន់ តុកសុន វាគឺដូចគ្នានឹងការឈរនៅក្នុងបន្ទប់ដែរ។ ដូច្នោះយើង អធិស្ឋានថាព្រះ នឹងប្រទានពរដល់អ្នកដែលនៅក្រៅជួរនៅព្រឹកនេះគ្រប់ទីកន្លែង ដែលពួកគេនៅ។ ឡើងលើនៅព្រៃវ័យក៏ឡូវនេះ វានឹងជាអូ នៅពេលរសៀលនិង ពេលវេលាខុសគ្នា ដូចដែលវាឆ្លងកាត់ប្រទេស។

31 ឥឡូវនេះនៅក្នុងសៀវភៅរ៉ូមជំពូក ១២ និង ២១ និងខ ២ យើងចង់—អានខ គម្ពីរនេះ។

ដូច្នោះ បងប្អូនអើយ ខ្ញុំទូន្មានអ្នករាល់គ្នា ដោយសេចក្តីមេត្តាករុណានៃ ព្រះ ឲ្យបានថ្វាយរូបកាយទុកជាយញ្ញបូជារស់ ហើយបរិសុទ្ធ ដែលគាប់ ព្រះហឫទ័យដល់ព្រះ ជាការគោរពនៃអ្នករាល់គ្នា ដែលមានទំនង។

កុំឲ្យគ្រាប់តាមសម័យនេះឡើយ ចូរឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានផ្លាស់ប្តូរ វិញ ដោយគំនិតបានកែជាថ្មីឡើង ដើម្បីនឹងអាចលមើលឲ្យបាន ស្គាល់បំណងព្រះហឫទ័យ...នៃព្រះ ដែលល្អ ស្រួលទទួល ហើយ គ្រប់លក្ខណ៍ផង។

32 ឥឡូវនេះប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យខ្ញុំចង់យកប្រធានបទរបស់ខ្ញុំ សម្រាប់ព្រឹកនេះ លើ: អំណាចរបស់ព្រះដើម្បីផ្លាស់ប្តូរ។

កុំឲ្យគ្រាប់តាមសម័យនេះឡើយ ចូរ...ឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានផ្លាស់ប្តូរ វិញ ដោយគំនិតបានកែជាថ្មីឡើង ដើម្បីនឹងអាចលមើលឲ្យបានស្គាល់ បំណងព្រះហឫទ័យនៃព្រះ ដែលល្អ ស្រួលទទួល ហើយគ្រប់លក្ខណ៍ ផង។

33 វាជាអត្ថបទដែលធ្លាប់ស្គាល់ដែលគ្រូគង្វាលជាច្រើនរបស់អ្នកបានប្រើ តាមរយៈពេលវេលារបស់អ្នក។ វាត្រូវបានប្រើចាប់តាំងពីវាត្រូវបានសរសេរ។ ប៉ុន្តែ រឿងមួយអំពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ វាមិនដែលចាស់ទេពីព្រោះវាជាព្រះ។ វាមិនដែល ចាស់ទេ។ ឆ្លងកាត់គ្រប់ជំនាន់ឥលូវនេះគឺជិតដល់ហើយ ម្តេចប្រាំបីរយឆ្នាំឬជាង នេះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រូវបានអានហើយ ដោយបុរស បូជាចារ្យជាដើម ហើយ មិនដែលចាស់ទេ។ ខ្ញុំបាននៅអានវា ដោយខ្លួនឯងប្រហែលសាមសិបប្រាំឆ្នាំមក ហើយ។ ហើយរាល់ពេលដែលខ្ញុំអានវា ខ្ញុំរកឃើញអ្វីដែលថ្មីដែលខ្ញុំបានមើល

ជាលើកដំបូង។ ដោយសារតែវាគឺជាការបំផុសគំនិត វាគឺជាព្រះនៅក្នុងសំណុំបែបបទលិខិត។ សូមមើលវាគឺជាគុណលក្ខណៈរបស់ព្រះដែលកំពុងតែនិយាយចេញ ហើយដាក់លើក្រដាស។

34 មានមនុស្សជាច្រើននិយាយថា “ឥឡូវនេះ មនុស្សបានសរសេរព្រះគម្ពីរនេះឡើង។” ទេ ព្រះគម្ពីរនិយាយខ្លួនវាថា ព្រះបានសរសេរព្រះគម្ពីរ។ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

35 ហើយវាមិនអាចបាត់ឡើយ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងកន្លងបាត់ទៅ ប៉ុន្តែពាក្យរបស់ខ្ញុំនឹងមិនដែលបាត់ឡើយ។” ហើយវាមិនអាចបាត់ឡើយ ជាព្រះ ព្រោះវាជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់។

36 ហើយបន្ទាប់មកអ្នកជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ទ្រង់អ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៃវា ហើយដែលធ្វើអោយអ្នកក្លាយជាចំណែក១របស់ទ្រង់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងចូលមកប្រកបជាមួយព្រះបន្ទូលព្រះ។

37 ឥឡូវពាក្យនេះបានផ្លាស់ប្តូរ ខ្ញុំមើលទៅក្នុងវចនានុក្រម ម្សិលមិញ ពេលណាខ្ញុំស្ទើរតែបាត់បង់ពេលវេលាដែលខ្ញុំត្រូវឡើងមកទីនេះ នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងស្វែងរកអត្ថបទ ហើយខ្ញុំបានរកឃើញពាក្យនេះឬអត្ថបទនេះ ក្នុងបទគម្ពីរ។ ហើយនៅក្នុងវចនានុក្រមវានិយាយថាវាជា “អ្វីមួយ ដែលបានផ្លាស់ប្តូរ។” វាត្រូវតែផ្លាស់ប្តូរ “ផ្លាស់ប្តូរ។” ផ្លាស់ប្តូរ “ធ្វើឱ្យខុសគ្នា ជាងអ្វីដែលវាមាន វាជាចរិត...លក្ខណៈរបស់វានិងអ្វីៗទាំងអស់បានផ្លាស់ប្តូរនៅក្នុងវា” ដើម្បីផ្លាស់ប្តូរ។

38 ហើយខ្ញុំគិតថានៅព្រឹកនេះនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ១។ ផែនដីនេះគឺគ្មានសំណុំបែបបទ ហើយវាត្រូវបានចាត់ទុកជាមោឃៈនិងភាពងងឹតនៅលើផែនដី គ្មានអ្វីទេ ប៉ុន្តែជាភាពវឹកវរពេញ។ ហើយនៅពេលដែលផែនដីនេះស្ថិតក្នុងស្ថានភាពនោះ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់បានផ្លាស់មកនៅលើផ្ទៃទឹក នៅលើផែនដីទាំងមូល រូបភាពត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ។ ពីភាពច្របូកច្របល់ទៅជាស្ថានច្បារអរដែន។ នោះកំពុងបំប្លែងអំណាចរបស់ព្រះដែលអាចយកអ្វីដែលគ្មានទាំងអស់ និងធ្វើឱ្យអ្វីដែលអស្ចារ្យចេញពីវា។ ការផ្លាស់ប្តូរដោយអំណាចរបស់ព្រះ!

39 ហើយយើងយល់ថា តាមរយៈការអានបទគម្ពីរ នោះគឺជាព្រះ ប្រាំមួយ—ប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំក្នុងការរៀបចំការរៀបចំសួនអរដែននេះ។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់ប្រហែលជាមិនយូរប៉ុន្មានទេ។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែសន្មត ហើយយកវា ពីបទគម្ពីរដែល

ជាកន្លែងដែលវាបាននិយាយថា “មួយថ្ងៃជាមួយព្រះគឺមួយពាន់ឆ្នាំនៅលើផែនដី” នោះគឺ ប្រសិនបើព្រះទ្រង់រាប់ពេលវេលា។ ហើយនិយាយថាវាជាប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំទ្រង់បានធ្វើផែនដី ហើយទ្រង់បានដាំ ផែនដីមានគ្រាប់ពូជល្អទាំងអស់។ អ្វីៗទាំងអស់គឺល្អឥតខ្ចោះ។

40 ខ្ញុំគិតថា ច្រើនដង នៅពេលដែលសូម្បីតែអ្នករិះគន់ក៏ចាប់ផ្តើមអានសៀវភៅ លោកុប្បត្តិ ពួកគេចាប់ផ្តើមរិះគន់វា ពីព្រោះវាហាក់ដូចជាធ្វើម្តងទៀតដោយខ្លួនឯងឬបោះអ្នកចេញនៅទីនេះនិងទីនោះ។

41 ប៉ុន្តែប្រសិនបើយើងគ្រាន់តែកត់សំគាល់មួយភ្លែតមុនពេលដែលយើងចូលទៅក្នុងអត្ថបទរបស់យើង នោះលោកម៉ូសេបានឃើញការនិមិត្តនេះ។ ហើយព្រះបាននិយាយទៅគាត់។ ព្រះបានមានបន្ទូលទៅ ម៉ូសេទល់មុខគ្នាបបួរមាត់ទល់នឹងត្រចៀក។ ឥឡូវនេះ គាត់មិនដែលនិយាយជាមួយបុរសផ្សេងទេ ដូចនោះដូចដែលទ្រង់បានធ្វើចំពោះលោកម៉ូសេដែរ។ ឥឡូវនេះ លោកម៉ូសេគឺជាអ្នកដែលអស្ចារ្យជាងគេ គ្រប់ព្យាករណ៍ទាំងអស់ គាត់ជាគំរូរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយឥឡូវនេះព្រះអាចនិយាយបាន ទ្រង់មានសំលេង។ វាត្រូវបានគេឮ។ ព្រះអាចនិយាយបាន។

42 ហើយព្រះអាចសរសេរបាន។ ព្រះជាម្ចាស់បានសរសេរក្រឹត្យវិន័យដប់ប្រការជាមួយ ម្រាមដៃផ្ទាល់របស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានសរសេរនៅលើជញ្ជាំង—នៃបាប៊ីឡូនម្តងដោយប្រើម្រាមដៃរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានឱនចុះហើយសរសេរលើខ្សាច់មួយលើកដោយម្រាមដៃរបស់ទ្រង់។ ព្រះអាច និយាយ ព្រះអាចអានបាន។ ព្រះអាចសរសេរបាន។

43 ព្រះជាម្ចាស់ជាប្រភពនៃព្រះគុណនិងអំណាចនិងជាទេវភាពទាំងអស់ ប្រាជ្ញាគឺនៅក្នុងព្រះ។ ដូច្នេះ ដោយដឹងថា ទ្រង់ជាអ្នកបង្កើតតែមួយអង្គគត់។ គ្មានអ្នកបង្កើតក្រៅពីព្រះទេ។ សាតាំងមិនអាចបង្កើតអ្វីទាំងអស់ វាគ្រាន់តែបង្កូចអ្វីដែលត្រូវបានបង្កើត។ ប៉ុន្តែព្រះជាអ្នកបង្កើតតែមួយអង្គគត់។

44 ដូច្នេះទ្រង់បានបង្កើតដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានធ្វើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ដូច្នេះគ្រាប់ពូជទាំងអស់ដែលទ្រង់បានដាក់នៅលើផែនដី ទ្រង់បានបង្កើតគ្រាប់ពូជទាំងនោះដោយ ព្រះបន្ទូលផ្ទាល់របស់ទ្រង់ ដ្បិតគ្មានអ្វីដែលអាចបង្កើតគ្រាប់ពូជបានឡើយ។ ទ្រង់បានដាក់ពួកគេ ហើយពួកគេស្ថិតនៅក្រោមទឹក។ ទ្រង់គ្រាន់តែនិយាយថា “សូមឲ្យមានរនះហើយអនុញ្ញាតឱ្យមានរនោះ។”

45 ឥឡូវនេះយើងឃើញថាវាច្រើនដង ហើយមើលទៅដូចជាព្រះគម្ពីរចែងម្តងទៀត ឬនិយាយអ្វីមួយទៅអ្វីដែលមិនបាននិយាយ។ ឧទាហរណ៍ នៅក្នុងលោកុបបត្តិ ១ យើងបានរកឃើញថា “ព្រះបានបង្កើតមនុស្សនៅក្នុងរូបភាពផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់នៅក្នុងរូបភាពនៃព្រះ បានបង្កើតគាត់ ទ្រង់បានបង្កើតពួកគេបុរសនិងស្ត្រី។” ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់ទៅ និងមានរឿងជាច្រើនបានកើតឡើងនៅលើផែនដី។

46 បន្ទាប់មកយើងបានរកឃើញថា គ្មានមនុស្សណាបានព្យាបាលដីទេ។ “បន្ទាប់មក ព្រះបានបង្កើតមនុស្សចេញពីធូលីដី។” នោះគឺមនុស្សខុសគ្នា។ “ហើយទ្រង់បានផ្តុំខ្យល់ដង្ហើមនៃវិញ្ញាណនៃជីវិតចូលក្នុងគាត់ហើយគាត់បានក្លាយជាព្រលឹងរស់។”

47 បុរសទីមួយមានលក្ខណៈដូចព្រះ ដែលជាវិញ្ញាណ។ យ៉ូហាន ៤ ប្រាប់ថា “ព្រះជាវិញ្ញាណហើយអ្នកដែលថ្វាយបង្គំទ្រង់ត្រូវតែថ្វាយបង្គំដោយវិញ្ញាណ ហើយនៅក្នុងសេចក្តីពិត។” ប៉ុន្តែព្រះជាវិញ្ញាណ។ ហើយមនុស្សទីមួយដែលទ្រង់បានបង្កើត ជាបុរស-វិញ្ញាណហើយគាត់មាននៅក្នុងរូបភាពនិងដូចនៃព្រះ។

48 ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់បានដាក់បុរសម្នាក់នេះនៅជាសាច់ឈាម ហើយបុរសម្នាក់បានធ្លាក់ចុះ។ ដូច្នេះព្រះបានយាងចុះមក ហើយក្លាយជារូបភាពនៃមនុស្សដែលទ្រង់អាចប្រោសលោះមនុស្សដែលធ្លាក់នោះ។ នោះគឺជារឿងដំណឹងល្អពិតប្រាកដចំពោះ—គំនិតរបស់ខ្ញុំ។

49 ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់ក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ ហើយដែលបានដាំគ្រាប់ពូជអស្ចារ្យទាំងអស់នេះ ឬជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ “វានឹងជាផ្លូវនេះ។ ដើមឈើនេះនឹងក្លាយជានេះនឹងជា។” អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺល្អឥតខ្ចោះ។ វាពិតជាល្អណាស់។ ហើយទ្រង់បានបញ្ជាគ្រាប់ពូជនីមួយៗនៃគ្រាប់ពូជទាំងនោះថា ពួកគេនឹងផ្លាស់ប្តូរខ្លួនឯងទៅជាក្រូជាតិដែលជីវិតប្រភេទណាដែលព្រះបន្ទូល នៃព្រះបាននិយាយនៅក្នុងពួកគេត្រូវមាន។ ប្រសិនបើវាជាដើមឈើអ្នកវាត្រូវតែនាំយកផលដើមឈើអ្នក។ បើវាជាដើមត្នោតវាចេញផ្លែត្នោត។

50 ពីព្រោះព្រះដ៏ជាអ្នកបង្កើតដ៏អស្ចារ្យទើបតែបានបញ្ជូនព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទៅ គ្រាប់ពូជព្រះបន្ទូលគឺនៅទីនោះមុនពេលគ្រាប់ពូជពិតត្រូវបានបង្កើតឡើង។ ហើយព្រះបន្ទូលបង្កើតគ្រាប់ពូជ។ សូមមើល “ទ្រង់បានបង្កើតផែនដីចេញពីអ្វី

ដែលមិនលេចឡើងទេ។ មើលទ្រង់—ទ្រង់បានបង្កើតផែនដីតាមរយៈព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់។ ព្រះបានមានបន្ទូល អ្វីគ្រប់យ៉ាងក៏មានឡើង។

51 ហើយជាព្រះ ដែលជាអ្នកបង្កើត និងយាយអ្វីៗទាំងអស់អោយកើតមាន ត្រូវតែ ជាផែនដីល្អឥតខ្ចោះ។ វាជាកន្លែង—ស្អាតមួយ។ វាគឺជាឋាន—ស្ងួតពិតប្រាកដនៅ លើផែនដី។

52 ឥឡូវនេះ ដូចជាកន្លែងទាំងអស់ត្រូវតែមានទីស្នាក់ការកណ្តាលនៅកន្លែង ណាមួយ។ សន្និបាតនេះ មានទីស្នាក់ការកណ្តាល ហើយជំពូកនេះមាន ទីស្នាក់ការកណ្តាល ហើយព្រះវិហារមានទីស្នាក់ការកណ្តាល។ ហើយព្រះមាន ទីស្នាក់ការកណ្តាល។ ដូច្នេះហើយ កន្លែងដ៏អស្ចារ្យនេះជាប្រជាជាតិដែលយើង រស់នៅ វាមានទីស្នាក់ការកណ្តាល។ ហើយដូច្នេះ អេដែនដ៏អស្ចារ្យនេះមាន ទីស្នាក់ការកណ្តាល ហើយទីស្នាក់ការកណ្តាលរបស់វាកំពុងដឹកនាំ នៅសួនច្បារ អេដែនឬអេដែន នៅខាងកើតសួនច្បារ។

53 ព្រះជាម្ចាស់បានដាក់ការនេះ ដើម្បីគ្រប់គ្រងការបង្កើតដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់នៅ ផែនដី កូនប្រុសនិងកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់គឺអំដាមនិងអេវ៉ា។

54 ព្រះជាឪពុករបស់អំដាម។ “អំដាមជា...កូនរបស់ព្រះ” យោងទៅតាមបទ គម្ពីរ។ គាត់ជាកូនរបស់ព្រះ។

55 ហើយព្រះបានបង្កើតអ្នកជំនួយម្នាក់ចេញពីរូបកាយរបស់គាត់។ ប្រហែលជា ឆ្លឹងជំនីជិតបេះដូងរបស់គាត់ ដូច្នេះនាងនឹងនៅជិតគាត់ហើយធ្វើឲ្យមាន អ្នកជំនួយ។ វាមិនមែនជាប្រពន្ធរបស់គាត់នៅឡើយទេ មិនមានមនុស្សច្រើន នៅឡើយទេ ទ្រង់ទើបតែបានមានបន្ទូល។ ហើយនោះជាកន្លែងដែលបញ្ហា គឺ សាតាំងបានរកឃើញនាងមុនពេលអំដាមបានធ្វើ។ ដូច្នេះវាគ្រាន់តែជាព្រះបន្ទូល ដែលទ្រង់បាននិយាយប៉ុណ្ណោះ។

56 ខ្ញុំនិយាយថាខ្ញុំមិនចង់ចំណាយពេលវេលាច្រើនពេកទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកមួយចំនួន អាចនឹងមានការកាន់ត្រលប់ល្អិត ជាពិសេសមនុស្សមួយចំនួននៅក្នុង—ភាគ ខាងត្បូង ហាក់ដូចជារកឃើញមានការយល់ច្រឡំកិច្ចនៅលើសារ ដែលខ្ញុំមាន ពីព្រះនៅថ្ងៃនេះ ទៅកាន់មនុស្ស នោះគឺគ្រាប់ពូជសត្វពស់។ ហើយខ្ញុំនឹងទៅផ្ទះ វិញតាមបំណងព្រះហឫទ័យព្រះនៅថ្ងៃមួយ នៅជេហ្វើសាន់វីល។ ខ្ញុំចង់បានសារ ដែលមានរយៈពេល៦ម៉ោង ហើយនិយាយត្រង់ៗ សូមមើល ដូច្នេះវានឹងដាក់វាជា

ទម្រង់ដែលអ្នកនឹងដឹងថាយើងកំពុងនិយាយអ្វី។ ហើយនេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។ វាដូចគ្នានឹងពេលបានឃើញបងស្រី ហួនអញ្ចឹងដែរ មុនពេលដែល នាងចេញទៅឆ្ងាយជាច្រើនឆ្នាំ។ ឃើញទេ វាជាការពិត។ ហើយឥឡូវនេះយើង... ប្រហែលជាមានការយល់ច្រឡំ។

57 ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់មករកខ្ញុំ មានអ្វីផ្ទុយ ខ្ញុំចង់ឲ្យការយល់ច្រឡំមាន ក្នុងខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់។ ខ្ញុំមិនចង់រិះគន់នរណាម្នាក់ និយាយទេ។ យើងមិនត្រូវរិះគន់គ្នា ទេ។ ខ្ញុំមិនមានកំហុសក្នុងការធ្វើដូចនោះ ខ្ញុំអរគុណព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំបានរិះគន់ អំពើបាបនិងការមិនជឿ។ ប៉ុន្តែមិនសំដៅលើបុគ្គលទេ មើលខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនថាឱ្យបុគ្គល ទេ។ យើង—គឺយើងជាបងប្អូនប្រុសស្រី យើងខំមកកន្លែងដែលបងស្រីហួនបាន មកកាលពីព្រឹកម្សិលមិញ ឃើញទេ។ នាង...យើង—យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវតែមក តាមផ្លូវនោះ។ ហើយវាមិនមែនជាគោលបំណងរបស់ខ្ញុំ ដើម្បី—ព្យាយាមរិះគន់ បងប្អូនប្រុសស្រីដែលមិនយល់ស្របនឹងអ្នកទេ។ អត់ទេ ឆ្ងាយពីខ្ញុំដែលធ្វើដូច្នោះ! ខ្ញុំគិតថាអ្នកកំរើឃើញមានខ្សែអាត់ដែលខ្ញុំហៅឈ្មោះនរណាម្នាក់ណាស់។ ដែល ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាច្រើនដងមនុស្សនោះខុសប៉ុន្តែនោះគឺវាវាងពួកគេនិងព្រះ។ ប៉ុន្តែ អ្វីដែលខុសក្នុងផ្លូវនៃអំពើបាបនិង... ហើយការយល់ច្រឡំពេលខ្លះគឺ មិនមែន ជាអំពើបាបទេ វាគ្រាន់តែជាការយល់ច្រឡំរបស់មនុស្សប៉ុណ្ណោះ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ គិតថាម្នាក់ៗនៃយើងមានសិទ្ធិបង្ហាញខ្លួនចំពោះការយល់ដឹងរបស់យើង។

58 ឥឡូវនេះអ្នកបង្កើតដ៏អស្ចារ្យនេះបានដាក់កូនប្រុសដែលទ្រង់បង្កើត។ ឥឡូវនេះអំជាម គឺជាកូនប្រុសបង្កើតដំបូងរបស់ទ្រង់។ ព្រះយេស៊ូវ គឺជាព្រះរាជបុត្រាដែលទ្រង់បង្កើត កើតមកដោយស្រ្តី។ ប៉ុន្តែអំជាមគឺត្រូវមកត្រង់ពី ដែរបស់ ព្រះនៅក្នុងការបង្កើត។

59 ឥឡូវនេះការិយាល័យកណ្តាលដែលមានកូនប្រុសរបស់ទ្រង់និងកូនក្រមុំ របស់ទ្រង់ ទាំងអស់ វាមើលទៅល្អឥតខ្ចោះណាស់។ មានបុរសម្នាក់—ដែលជា ប្រធាននៃទាំងអស់នេះគឺជារបស់ទ្រង់ កូនប្រុសផ្ទាល់ខ្លួននិងកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។

60 ហើយគ្រប់គ្រាប់ពូជទាំងអស់សុទ្ធតែល្អឥតខ្ចោះ ដើមត្នោតនិងដើមឈើ អុកនិងស្មៅ។ បក្សីនិងសត្វពាហនៈ។ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺស្ថិតនៅក្នុងលំដាប់ ល្អឥតខ្ចោះ ជាមួយនឹងបទបញ្ញត្តិរបស់ព្រះ: “កុំផ្លាស់ប្តូរធម្មជាតិរបស់អ្នក។ ចូរ បញ្ចេញប្រភេទរបស់វាគ្រប់គ្រាប់ពូជទាំងអស់! ដើមអុក សូមអ្នកកុំបង្កាត់ឲ្យ

ក្លាយជាដើមប៉ារវៗ។” ឃើញទេ? “ដូងអើយ សូមអ្នកកុំបង្កាត់ឲ្យក្លាយជាដើម ផ្សេងទៀត។ តែគ្រប់ពូជទាំងអស់តាមពូជរបស់វា!” ហើយទ្រង់បាន—ទ្រង់បាន មើលវាតាមរយៈពេលវេលា។

61 ហើយទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូលនេះ។ ហើយនិងអំណាចបង្កើតដ៏អស្ចារ្យរបស់ ទ្រង់បានបង្កើតរបស់ទាំងនេះដែលកើតឡើងទាំងបុរសនិងស្ត្រី។ ហើយពួកគេ ជាក្បាលពីព្រោះពួកគេ... ពួកគេពូកែប្រណាំងណាស់។ ហើយទ្រង់ក៏បានដាក់ ពួកគេនៅក្រោមការថែរក្សាដូចគ្នា អ្វីដែលទ្រង់បានដាក់ដើមឈើ សត្វជាដើម។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ពួកគេមិនត្រូវ មិនដែលដោយឥតន័យទេ បំពានព្រះបន្ទូល នោះ។ ពួកគេត្រូវតែនៅទីនោះ។ “កុំ កុំយកអ្វីចេញពីវាឬបន្ថែមអ្វីក្នុងវា! អ្នកត្រូវតែ រស់នៅ ដោយព្រះបន្ទូលនេះ។”

62 ហើយដរាបណាការបង្កើតនោះនឹងកើតមានដូចនោះ បងស្រី សាការ៉ូន នឹង មិនចាំបាច់ទៅនៅព្រឹកនេះទេ ដរាបណាវានឹងនៅដូចនោះ សេដ្ឋកិច្ចដ៏អស្ចារ្យរបស់ ព្រះ! វាជាអ្វីដែលយើងជឿ ដែលយើងកំពុងត្រលប់ទៅ។ យើងនឹងត្រលប់ទៅ កន្លែងនោះវិញ។

63 ដែលជាកន្លែងដែលនៅព្រឹកថ្ងៃទីប្រាំពីរ នៅពេលដែលព្រះសំឡឹងមើលទៅ វាទាំងអស់ ហើយទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “វាល្អ។ អញ—អញពេញចិត្តនឹងវា។ មែនអញ—អញ—អញរីករាយដែលបានធ្វើវា។ ហើយឥឡូវនេះវាស្ថិតនៅក្រោម ការគ្រប់គ្រង។ ហើយអញបានទុកចិត្តលើកូនប្រុសអញនិងប្រពន្ធជាវា—ពួកគេ នឹង (ធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាប្រធានទាំងអស់) ដែលពួកគេនឹងមើលវាទាំងអស់ ហើយឃើញថាមិនអីទេ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងនាំចេញតាមប្រភេទរបស់ខ្លួន។ ឥឡូវគាត់ មានអំណាចធ្វើដូច្នោះបានហើយ។” ព្រះបានមានបន្ទូលថា “បើវាល្អណាស់ហើយ វាមិនមែនជាអ្វីផ្សេងទៀតទេ ពីព្រោះវាបំណងព្រះហរទ័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អញ។ វា ជារបៀបដែលអញចង់បាន។ ហើយអញបាននិយាយវាតាមវិធីនោះ ពាក្យរបស់ អញបាននាំមកនូវអ្វីដែលអញចង់បាន។ ហើយនៅទីនោះគឺ។ ល្អទាំងអស់!” ដូច្នេះព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ព្រះជាម្ចាស់បានឈប់នៅថ្ងៃទី ៧ ពីស្នាដៃរបស់ទ្រង់ ទាំងអស់។”

64 ហើយគ្រប់យ៉ាងស្ថិតនៅក្រោមការគ្រប់គ្រង ដើម្បីនាំផលតាមប្រភេទរបស់ ខ្លួន។ ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា “នាំ។” នៅពេលដែលទ្រង់ដាក់គ្រាប់ពូជនៅលើ

ផែនដី គ្រាប់ពូជអាចចេញមកតែជាមួយអំណាចនៃជីវិតនៅក្នុងវា ដើម្បីបំបែក
 វាពីគ្រាប់ពូជទៅជាកូនរុក្ខជាតិឬអ្វីក៏ដោយ។ អំណាចផ្លាស់ប្តូររបស់ទ្រង់! ឥឡូវ
 ព្រះដាក់គ្រាប់ពូជនៅក្នុងនោះជាមួយនឹងសក្តានុពលដែលវានឹងកើតជាអ្វីដែល
 ទ្រង់បាននិយាយឲ្យមាន។ ហើយដរាបណាវាស្ថិតនៅក្នុងចំណាត់ថ្នាក់ត្រឹមត្រូវ វា
 នឹងត្រឹមត្រូវដូចជាអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលមែន។ វាត្រូវតែបែបដូច្នោះ
 ពីព្រោះទ្រង់បានបង្កើតវាដូច្នោះ ហើយបានធ្វើឱ្យមាននាពេលវេលាមួយ។ ហើយ
 អ្វីដែលស្ថិតនៅក្នុង នាពេលរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងបន្ទាត់នៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់
 វានឹងត្រូវតែបង្កើតចេញមកយ៉ាងពិតប្រាកដ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បាននិយាយ
 ថាវានឹងកើតឡើង។ វាមិនអាចរើចេញពីទីនោះបានទេ។ វាត្រូវបានចាក់ផ្សាយ
 ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នោះ ជាមួយនឹងអ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងការជឿទុកចិត្តលើកូនប្រុស
 ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ នោះព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា “វាល្អ ដូច្នោះអញនឹងសម្រាក។
 ហើយគ្រាប់នីមួយៗមានអំណាចដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ ដើម្បីផ្លាស់ប្តូរខ្លួនវាទៅក្នុង គំរូ
 ដែលអញចង់បាន។ នោះជាអ្វីដែលវាត្រូវតែមាន ព្រោះអញបានផ្តល់ រាល់អំណាច
 ផ្លាស់ប្តូរគ្រាប់ពូជ ដើម្បីបង្កើតចេញពីខ្លួនវានៅក្នុងសក្តានុពលរបស់វា ឥឡូវនេះ
 ដើម្បីសរេចដោយខ្លួនឯងនូវអ្វីដែលអញចង់បាន។”

65 ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរឡើយ។ គឺដូចគ្នានឹងថ្ងៃនេះដែរនៅពេលដែល
 ទ្រង់នៅគ្រានោះ! ព្រះបានប្តេជ្ញាថានឹងធ្វើអ្វីមួយ។ ទ្រង់នឹងធ្វើវាឱ្យបាន។ គ្មានអ្វី
 នឹងបញ្ឈប់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់នឹងធ្វើវា!

66 បន្ទាប់ពីវាបានល្អហើយរៀបតាមលំដាប់លំដោយ ព្រះមានអារម្មណ៍ប្រាកដ
 ថាឥឡូវនេះ នេះនឹងមិនអីទេ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលទ្រង់បានធ្វើបន្ទាប់មក
 សត្រូវបានចូលមក។ អញនឹង... ព្រះបានប្រទានអំណាចដើម្បីផ្លាស់ប្តូរ។ ហើយ
 អញនឹងទៅហៅមិត្តនេះដោយគ្មានអំណាចមិន—ដើម្បីបង្កើតម្តងទៀតប៉ុន្តែ
 អញ... វាមានអំណាចដើម្បីបង្កើតទ្រង់ទ្រាយ មិនមែនផ្លាស់ប្តូរ ប៉ុន្តែដើម្បីបង្កើត
 ទ្រង់ទ្រាយ។ ឥឡូវនេះ អ្វីទាំងអស់ ខូចទ្រង់ទ្រាយត្រូវបានយកចេញពីស្ថានភាព
 ដើមរបស់វា មានអ្វីមួយដែលបាត់ទៅហើយខុសជាមួយវា។

67 ប៉ុន្មានឆ្នាំកន្លងមក កំពុងល្អាត ដើរតាមវាលពោត ខ្ញុំនឹងគិតថាមាន
 អរិយៈ(ដៃជើង)មួយបានបក់ចេញពីដើមឈើ ហើយបានដួលទៅដើមពោត។
 ហើយដើមពោតព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីក្រោកឈរឱ្យត្រង់ វាត្រូវតែត្រង់

ប៉ុន្តែវាត្រូវបានខូចដោយសារតែអ្វីមួយដែលបានកើតឡើង។ ហើយឈើនោះបានដាក់នៅលើវា។

68 បន្ទាប់មកយើងរកឃើញសត្វល្អិតព្រៃនៅក្នុងវាល។ ដែល មនុស្សជាច្រើននៃអ្នកនៅទីនេះ ហើយប្រហែលជាអ្នកខ្លះជាស្រ្តី...ប្រសិនបើអ្នកមកពីរដ្ឋកេនតាក់គី។ ស្រ្តីប្រើចបកាប់នៅទីនោះដូចគ្នានឹងបុរសដែរ ចេញទៅក្រៅនៅឯវាល ជាមួយ—និងចបកាប់មួយដែលយើងហៅថាចបកាប់ចាស់ ហើយចាប់យក—សត្វល្អិតចេញ។ ដ្បិតប្រសិនបើអ្នកមិនបានយកចេញ ពីកន្លែងដែលពោត នៅក្នុងផ្លូវដូចនេះ ដូចនេះសត្វនឹងឈានដល់កាយយក គ្រាប់ពោតនោះ ហើយខ្លួនវាបន្តិចម្តងៗ ងាយៗ វាឆ្កាត ដែលអ្នកពិបាកនឹងប្រាប់ពីវា ត្រូវបានរុំ។ ហើយទប់ផុតវាកាន់តែខ្លាំង ហើយកាន់តែខ្លាំងហើយវាទាញពោតនោះរហូតដល់វាខូច។ ទាញវាផ្ទុំបន្តិចខ្លះវាទៅជុំវិញដើមទំពាំងបាយជូររបស់វា។ បង្កូចទ្រង់ទ្រាយដើម ឱ្យទៅជាអ្វីផ្សេងទៀត។ វានៅតែជាពោត ប៉ុន្តែវាជាពោតដែលខូច។

69 ហើយយើងទាំងអស់គ្នានៅតែមានលក្ខណៈដូចព្រះ។ តែខ្លះខូចទ្រង់ទ្រាយជាកូនរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលដើរផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គនិងផ្លូវដែល—ទ្រង់បានឲ្យយើងហើយផ្តល់អោយយើងដើរ។ ការកំណត់អ្វីមួយ ផែនដីលើកយើងចេញពីផ្លូវ ទាញយើងទៅជិតវា ហើយនៅឆ្ងាយពីនោះ ឆ្លុតត្រង់ដែលតូចចង្អៀតដែលទ្រង់បានដាំយើងធ្វើជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ព្រះ។ អំពើបាបបានធ្វើការអាក្រក់នេះទៅលើកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ។

70 ខូចទ្រង់ទ្រាយ! ខ្ញុំដឹងថាវាហាក់ដូចជាចម្លែកក្នុងការនិយាយតាមវិធីនេះ “ទៅ—ជាខូចទ្រង់ទ្រាយ” ប៉ុន្តែនោះគឺជាអ្វីដែលវាបានធ្វើ។ វាបានបង្កូចទ្រង់ទ្រាយឬនាំឱ្យខូច។ ខូចមានន័យថា “ត្រូវផ្លាស់ប្តូរ ធ្វើអ្វីមួយខុសគ្នា។” ហើយការខូចទ្រង់ទ្រាយគឺជារឿងតែមួយ ដែលវាត្រូវបាននាំយកមកវិញ និងបង្កូចទ្រង់ទ្រាយហើយ “បានធ្វើនៅក្នុងវិធីមួយផ្សេងទៀត។” វានៅតែជាគ្រាប់ពូជដដែល ប៉ុន្តែវាខូចទ្រង់ទ្រាយ។

71 ឥឡូវនេះយើងឃើញថាអ្នកបង្កូចទ្រង់ទ្រាយនេះក៏មានចំនួនពេលវេលាដើម្បីបង្កូចទ្រង់ទ្រាយដូចគ្នាដែរ ដូចជាព្រះត្រូវតែផ្លាស់ប្តូរ។ ឥឡូវនេះវាបានដាំគ្រាប់ពូជរបស់វាឬវាមិនបានដាំគ្រាប់ពូជរបស់វា...នៅក្នុងសួនច្បារអេដេនទេ។ ចាប់តាំងពីពេលនោះមក វា មានរយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំនៃការធ្វើអោយខូចគ្រាប់ពូជរបស់

ព្រះ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ ឱ្យខូចទ្រង់ទ្រាយ វាធ្វើឱ្យវាមានអ្វីខុស។ នៅពេលដែលវា...លើកទីមួយ ដែលអេវ៉ាស្តាប់តាមវា ហើយមានឃ្លាតូចមួយ។

72 សូមចាំថា ដំបូងសាតាំងបានដកស្រង់បទគម្ពីរនោះ ឲ្យ ច្បាស់តាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ព្រះបានមានបន្ទូលថា ឯងមិនត្រូវបរិភោគផ្លែឈើទាំងអស់នៅសួនឧទ្យានអេដែនទេ? ឃើញទេ? ឯងមិនត្រូវបរិភោគផ្លែឈើទាំងអស់ទេ?

73 សូមចាំថា អេវ៉ាបាននិយាយថា មែនហើយ យើងអាចបរិភោគផ្លែឈើទាំងអស់បាន។ ប៉ុន្តែដើមឈើដែលស្ថិតនៅកណ្តាលសួនច្បារ យើងមិនអាចប៉ះវាដាច់ខាត។ ឥឡូវនេះមើលវា នៅក្នុងសាររបស់វា បង្វែរពាក្យនោះត្រឹមតែបន្តិច។ នៅក្នុងការនិយាយ...អេវ៉ាបាននិយាយថា ជឿតែព្រះបានមានបន្ទូលថាបើយើងធ្វើការនេះ ថ្ងៃនោះយើងនឹង ស្លាប់។”

74 វានិយាយថា “អូ! អ្នកប្រាកដជាមិនស្លាប់ទេ” ឃើញទេ វាជា—បុរសម្នាក់ វាបាននិយាយថា “អ្នក—អ្នក—អ្នកធ្វើវាឥឡូវនេះ។ ហើយអ្នក—អ្នកគឺជា—អ្នកជាមនុស្សល្ងង់ខ្លៅ។ អ្នកពិតជាមិនដឹងអ្វីទាំងអស់។ ប៉ុន្តែបើអ្នកនឹងទទួលតែមួយនេះ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងមានប្រាជ្ញា អ្នកនឹងមានចំណេះដឹង។ អ្នកនឹងដឹងខុសត្រូវហើយដូចព្រះ អ្នក បើអ្នកនឹងទទួលតែប្រាជ្ញានេះដែលខ្ញុំមាន។ ខ្ញុំដឹង ប៉ុន្តែអ្នកមិនដឹងទេ។”

75 ដែល វាមិនអីទេក្នុងការមានប្រាជ្ញានោះ។ តែបើបញ្ហាផ្ទុយ បើប្រាជ្ញាមិនត្រឹមត្រូវតាមប្រាជ្ញាពីព្រះជាម្ចាស់ទេ ប្រាជ្ញារបស់ព្រះ និងក្លាយជាប្រាជ្ញាធម្មជាតិ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាតើយើងមានវិទ្យាសាស្ត្រប៉ុន្មានទេ តើមានអ្វីទៀតបូកការអប់រំ វាជារបស់អារក្ស។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញវាដល់អ្នក បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ នៅប៉ុន្មាននាទីទៀត វាជារបស់អារក្ស។

76 អរិយធម៌គឺមកពីអារក្ស។ ខ្ញុំទើបតែបានអធិប្បាយពីរឿងនោះ។ វប្បធម៌ទាំងអស់នៅលើផែនដី អំណាចនៃវិទ្យាសាស្ត្រ និងអ្វីៗទាំងអស់គឺជារបស់អារក្ស។ នេះជាដំណឹងល្អរបស់វាដែលវាបានផ្សព្វផ្សាយអំពីចំណេះដឹង នៅក្នុងសួនច្បារអេដែន។ ហើយវាបានយកចំណេះដឹងនោះ ទៅជាចំណេះដឹងដែលនាំឱ្យមានការយល់ច្រលំផ្ទុយពីព្រះគម្ពីរ ព្រះបន្ទូលនិងឆន្ទៈនិងផែនការរបស់ព្រះ។ ហើយឥឡូវនេះវាមានប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំដើម្បីធ្វើអ្វីដែលព្រះបានធ្វើតែក្នុងផ្លូវដែលខូច ហើយចំណាយពេលដូចគ្នាដើម្បីនាំអេដែនរបស់វាចូល។ ឥឡូវវាមានហើយ

មានសួនអេដែននៅលើផែនដីនេះហើយ វាពេញដោយប្រាជ្ញា ចំណេះដឹង។ នោះ គឺជាដំណឹងល្អរបស់វាតាំងពីដំបូង ចំណេះដឹង ប្រាជ្ញា វិទ្យាសាស្ត្រ។ មិនដែល ព្រះជាម្ចាស់ផ្គត់ផ្គង់ដល់ការបែបនេះទេ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកមើលមួយនាទី។ វាបានធ្វើ ហើយដោយសារវាជាមនុស្សមានប្រាជ្ញាខាងលោកីយ៍។

77 ឥឡូវ វាពិបាកនិយាយណាស់។ ពិបាក—ណាស់ ព្រោះនិយាយទៅ មនុស្ស ដែលមានអារម្មណ៍ដូចខ្ញុំនិងវិធីដែលខ្ញុំបានធ្វើសម្រាប់មនុស្សជាច្រើនឆ្នាំ។ ប៉ុន្តែ ចាប់តាំងពីការបើកត្រាទាំង៧នោះ មានពួកទេវតានៅខាងក្រោយភ្នំនេះ បាន ក្លាយជាសៀវភៅថ្មី។ វាជាអ្វីដែលបានលាក់បាំង កំពុងត្រូវបានបង្ហាញដូចដែល ព្រះបានសន្យានៅវិវរណៈ ១០ ថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ហើយយើងគឺជាមនុស្សដែលមាន ឯកសិទ្ធិដែលព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសពីផែនដីនេះ ដើម្បីអោយយើងបានឃើញ និងឈ្លងយល់អំពីអ្វីៗទាំងអស់។ ដែលមិនមែនជាជឿនទៅកានិងគំនិតខាង សាច់ឈាមរបស់មនុស្សដែលព្យាយាមបង្កើតវា ឡើង។ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះដែលបានសម្តែងឱ្យឃើញថាត្រឹមត្រូវ។ ភស្តុតាងមិនមែនដោយវិទ្យាសាស្ត្រ ទេ។ ប៉ុន្តែដោយព្រះ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ព្រះដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយសារមួយ ពីមុន ព្រះមិនត្រូវការនរណាម្នាក់បកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់គឺជា អ្នកបកប្រែផ្ទាល់។ ទ្រង់មានបន្ទូលវានឹងកើតឡើង ហើយវានឹងកើតឡើង។ នោះគឺ ទ្រង់—ទ្រង់បញ្ជាក់វា ដែលបកប្រែវា។

78 កាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន នៅពេលដែលពួកពេនទេកុស្ត ពេល—ព្រះវិហារផ្សេង បានប្រាប់យើងថាយើង “ឆ្លុត” យើង “មិនអាចមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទេ វាគឺជា រឿងអតីតហួសហើយ។” ប៉ុន្តែយើងឃើញថាការសន្យារបស់ព្រះគឺសំរាប់អ្នកណា ហើយឥឡូវយើងដឹងខុសគ្នា។ ឃើញទេ ហើយវាបន្តិចម្តងៗ អ្វីៗបានបើកឡើង ហើយ។

79 ហើយឥឡូវនេះទ្រង់បានសន្យាថាអាថ៌កំបាំងដែលត្រូវបានលាក់នៅក្នុង យុគសម័យព្រះវិហារទាំងនោះ នឹងត្រូវបានបង្ហាញនៅពេលវេលាចុងក្រោយ។ ហើយទ្រង់អនុញ្ញាត យើងដឹងឥឡូវនេះ។ យើងគឺនៅពេលវេលាចុងក្រោយ។ យើង មកដល់ទីនេះហើយ។

80 សាតាំងគឺជាអ្នកនិពន្ធនៃអរិយធម៌។ វាគឺជាអ្នកនិពន្ធវិទ្យាសាស្ត្រ។ វាគឺជា អ្នកនិពន្ធនៃការអប់រំ។

អ្នកនិយាយថា “នោះជាការពិតទេ?”

81 សូមឱ្យយើងអាននៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឥឡូវនេះ លោកប្បត្តិ ៤ ហើយត្រលប់មកវិញ ហើយគ្រាន់តែមើលមួយនាទី។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំប្រហែលជា... បើខ្ញុំចំណាយពេលយូរពេកបងប្រុស ខាលប្រហែលជាប្រាប់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែ លោកប្បបត្តិជំពូកទី ៤ និងខ១៦ នឹងបន្តប្រាប់នៅទីនេះ ការចាប់ផ្តើម អ្វីដែលព្រះបានធ្វើដើម្បីដាក់បណ្តាសាដល់បុរស និងស្ត្រីនិងអ្វីទាំងអស់ដែលពួកគេត្រូវធ្វើ។ ហើយមិនមែនជាបណ្តាសាលើពួកគេទេ តែប្រាប់គេថានឹងមានអ្វីកើតឡើង ហើយដាក់បណ្តាសាដល់អ័ដាម។ ហើយយើងឃើញថានៅទីនេះ អេវ៉ាមានកូនភ្លោះមួយគូ។ ហើយនិងមួយ ក្នុងចំណោមពួកគេមានសាតាំង ហើយម្នាក់នៅក្នុងចំណោមពួកគេ គឺជាប្រាប់ព្រះ។

ឥឡូវអ្នកនិយាយថា “អូ! អត់ទេ ឥឡូវនេះបងប្រុស ប្រាណហាំ!”

82 ចាំមួយភ្លែត។ ចូរអ្នករកបទគម្ពីរមួយឱ្យខ្ញុំ នៅកន្លែងណាដែលនិយាយថា កាអ៊ីនជាកូនប្រុសរបស់អ័ដាម។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកនៅក្នុងបទគម្ពីរដែលវានិយាយថា “កាអ៊ីនកើតចេញពីអារក្ស” នោះមិនមែនអ័ដាមទេ។

83 ឥឡូវនេះចំណាំនៅពេលដែលនាងមានផ្ទៃពោះនៅទីនេះ។ យើងចាប់ផ្តើមនៅ ៤ជំពូកដំបូង។

អ័ដាមក៏ស្គាល់...អេវ៉ាជាប្រពន្ធ ហើយនាងមានទំងន់បង្កើតបានកាអ៊ីន រួចនាងនិយាយថា អញបានកូនប្រុសមួយ...ឥឡូវនាងនិយាយដោយព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់ប្រោសប្រទាន

84 ពីព្រោះ វាត្រូវតែអញ្ជឹង។ មិនថាវាជាស្រីពេស្យាឬអ្វីក៏ដោយ វាត្រូវតែចេញពីព្រះមក មើល ព្រោះនោះជាគ្រាប់ពូជរបស់ទ្រង់ គឺជាច្បាប់គ្រាប់ពូជរបស់ទ្រង់ វាត្រូវតែនាំមកនូវថាតើវាជាគ្រាប់ពូជខូច។ ឬអ្វីក៏ដោយ។ ទោះជាអ្វីក៏ដោយ។ វាត្រូវតែនាំមក នូវអ្វីក៏ដោយ។ នេះជាបញ្ហារបស់ទ្រង់។

នាងក៏បង្កើតបាន អេបិល ជាប្អូនទៀត។

85 គ្មានអ្នកណាស្គាល់នាងទៀតទេ។ អ័ដាមស្គាល់ប្រពន្ធភាត់ហើយនាងបង្កើតបានកាអ៊ីន ហើយក៏បង្កើតអេបិលកូនភ្លោះ ផងដែរ។ នៅព្រឹកនោះសាតាំងបាននៅជាមួយនាង ហើយគឺអ័ដាមនៅពេលរសៀលនោះ។

86 អ្នកឃើញការច្របូកច្របល់ដ៏ធំមួយនៅក្នុងក្រដាសនៅទីនេះ ខ្ញុំជឿថានៅ តុកសុនឥឡូវនេះ ពីស្រ្តីដែលនាំសម្រាលកូនភ្លោះស្បែកខ្មៅ១ សរ១ ក្នុងពេល តែមួយ។ នាងបានរស់នៅជាមួយប្តីរបស់នាងនៅព្រឹកនោះនិងបុរសនោះ នៅពេល រសៀល។ ហើយបុរសនោះនឹងថែរក្សា...បុរសស្បែកសនិយាយថាគាត់នឹងថែរក្សា តែកូនរបស់គាត់ទេ ប៉ុន្តែបុរសស្បែកខ្មៅត្រូវមើលថែ ថែរក្សាកូនរបស់គាត់ផ្ទាល់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំដឹងថា នៅក្នុងការបង្កាត់ពូជសត្វឆ្កែជាដើម ប្រាកដជា បើវានៅក្នុង ពីរបីម៉ោងក្រោយមក។ នេះបញ្ជាក់ពីវា។

87 ឥឡូវនេះដើម្បីបង្ហាញថាតើអរិយធម៌មកពីណា ឥឡូវនេះសូមយើងអាន លោកុប្បត្តិនៅទីនេះក្នុងជំពូកទី ៤ នៃលោកុប្បត្តិម្តងទៀតហើយមើលកន្លែងណា។ ខទី ១៦ ។

នោះកាអ៊ីនក៏ចេញពីចំពោះព្រះយេហូវ៉ា ទៅនៅឯស្រុកណូខ ខាងកើតអេដែនទៅ។

ហើយកាអ៊ីនបានស្គាល់ប្រពន្ធគាត់ នោះនាងមានផ្ទៃពោះបង្កើត បានអណុក គាត់ក៏សង់ទីក្រុង១ ហើយដាក់ឈ្មោះទីក្រុងនោះតាម ឈ្មោះ...អណុក កូនខ្លួន

88 អរិយធម៌បានចាប់ផ្តើម។ វេជ្ជបណ្ឌិតនៅទីនេះ ក្នុងសាលាព្រះគម្ពីរ វានិយាយ ថា “អរិយធម៌ដំបូង។” សូមកត់សម្គាល់ បន្ទាប់មកគាត់បង្កើតកូនប្រុស ហើយ ពួកគេបានបង្កើតអកហ្គាននិងតន្ត្រី។ កូនមួយទៀតបង្កើតបានកូនប្រុស ហើយ គាត់ក៏ចាប់ផ្តើមធ្វើកិច្ចការផ្សេងទៀត អ្វីអស្ចារ្យ សាងសង់ទីក្រុងនិង—ធ្វើឧបករណ៍ លង្ហិននិងគ្រប់ប្រភេទ។ ឃើញទេ នេះគឺជាអ្វីដែលគាត់បានធ្វើក្លាយជាអរិយធម៌ ដំបូងគេ ដែលជាកាអ៊ីន។ គាត់បានធ្វើរឿងដដែលតាមសម័យកាល។

89 ឥឡូវនេះសូមទៅដល់ទីនោះជាមួយនឹងខ ២៥ ហើយមើលតើមានអ្វី កើតឡើង បន្ទាប់។

រួចមក អ័ដាមបានស្គាល់ប្រពន្ធម្តងទៀត ឥឡូវ ហើយនាងបង្កើត បានកូនប្រុស១ ឲ្យឈ្មោះថា សេត ព្រោះនាងថា ព្រះទ្រង់បានប្រទាន ពូជ១ទៀតមកអញជំនួសអេបិល ដែលកាអ៊ីនបានសំឡាប់ទៅនោះ

ដសេត...គាត់ក៏បង្កើតបានកូនប្រុស១ដែរ ដាក់ឈ្មោះថា អេណុស
ហើយនៅជាន់នោះ គេចាប់តាំងអំពាវនាវដល់ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវវ៉ា។
(ចេញពីខាងសេតមិនមែនពីអ៊ិនទេ។)

90 ឃើញទេ បញ្ញាដ៏អស្ចារ្យដែលយើងទាំងអស់គ្នាប្រកាន់ខ្ជាប់! តើមានអ្វី លទ្ធិ
កុម្មុយនិស្តសព្វថ្ងៃនេះតើព្រះរបស់ពួកគេជាអ្វី? វាជាបញ្ញាវិទ្យាសាស្ត្រ។ តើយើង
កំពុងធ្វើអ្វី? តើយើងកំពុងរស់នៅទីណា? ពិចារណាពាក្យទាំងនេះនៅថ្ងៃនេះ។

91 ឥឡូវនេះវាមានប្រភេទអេដេនរបស់វា ហើយសាតាំងក៏មានដែរ។ នៅក្នុង
ប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ វាបានបង្កើត (មិនបានបង្កើតទេ) ប៉ុន្តែ បានបង្កូចទ្រង់ទ្រាយ
ផែនដីរបស់ព្រះទាំងមូល សត្វរបស់ទ្រង់ សត្វពូជ បង្កាត់ពូជ ដើមឈើ រុក្ខជាតិ
មនុស្ស សូម្បីតែសាសនា ព្រះគម្ពីរ ព្រះវិហារ រហូតដល់វាទទួលបានសួនច្បារ
ពេញលេញនៃអេដេនវិទ្យាសាស្ត្រខ្លួនឯង។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលផ្លាស់ប្តូរ ដោយ
វិទ្យាសាស្ត្រ។ ថយន្តរបស់យើងអ្វីៗទាំងអស់ដែលយើងមាន ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យយើង
ដោយវិទ្យាសាស្ត្រ អ្វីដែលមនុស្សបានធ្វើ។ ហើយវាមានសួនអេដេនដ៏អស្ចារ្យរបស់
វានៅទីនេះ។ ដើម្បីបង្ហាញសារនេះទាន់ពេលវេលា ដើម្បីបញ្ជាក់ថាវាមិនមែនជាស
ម័យផ្សេងទៀតទេ ប៉ុន្តែវិវរណៈ ១០! ចូរមើលការបង្កាត់ពូជសព្វថ្ងៃនេះ ដើម្បីធ្វើឱ្យ
ប្រសើរឡើង ឬ ស្អាត មិនមែនប្រសើរជាងនេះទេ។ សូមក្រឡេកមើលកុមារតូចៗ
នៅថ្ងៃនេះ។

92 ខ្ញុំមានកូនស្រីរបស់ខ្ញុំទៅជួបពេទ្យធ្មេញ កាលពីម្សិលមិញ ហើយគាត់បាន
និយាយថា ធ្មេញរបស់នាង ត្រូវបានសង្កៀត ។ បងប្រុសម្នាក់នៅតុកសុនប
ងប្រុស ណូមែន មានកូនស្រីរបស់គាត់ កូនស្រីតូចហើយធ្មេញរបស់នាងត្រូវ
បានគេដកចេញ។ ហើយពេទ្យធ្មេញនិយាយដូច្នោះមិនយូរប៉ុន្មាន គាត់ជឿជាក់ថា
ប្រហែលជានៅក្នុងពេលអនាគត ដែលមនុស្សនឹងកើតមក ដុះធ្មេញតាមវិធីផ្សេងៗ
គ្នា។ វាជាអាហារដែលយើងកំពុងញាំអាហារកូនកាត់។

93 តើអ្នកបានអានសៀវភៅវិឌីដាយហ្គេស កាលពីខែមុនអំពីប៊ីលីហ្គ្រាហាម
អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដ៏ថ្លៃថ្លូទេ? តើអ្នកបានស្តាប់គាត់ទេ? ខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់
គាត់ឥឡូវនេះ ជាងពេលណាៗទាំងអស់។ នៅពេលដែលគាត់និយាយជាមួយជំ
វិញ ជាដើមនៅយប់ផ្សេងទៀត ដាក់វាលើបព្វជិត។ មានអ្វីមួយ បានកើតឡើង
ចំពោះគាត់។ ថ្ងៃណាមួយខ្ញុំសង្ឃឹមថាគាត់នឹងឃើញជំហររបស់គាត់នៅកន្លែង

ណា ឥឡូវនេះគាត់កំពុងតែអំពាវនាវពីក្រុងសូដុមដែលជាទីក្រុងខូច។ ហើយ ឥឡូវនេះ សូមកត់សំគាល់ត្រង់នេះនៅក្នុងសៀវភៅវិធី ដោយហួស ប៊ីលីខ្សោយ ណាស់ដែលមិនអាចធ្វើបានសូម្បីរៀបចំការប្រជុំរបស់គាត់។ ហើយពួកគេបាន ប្រាប់គាត់ថាគាត់ត្រូវតែរត់ ហាត់ប្រាណ ជាដើម។ ដូច្នេះគាត់រត់មួយម៉ាយក្នុង មួយថ្ងៃ ខ្ញុំជឿថាវាអញ្ជឹងឬអ្វីមួយ ដើម្បីធ្វើលំហាត់ប្រាណ។

94 មនុស្សគឺរលួយ។ ពូជមនុស្សទាំងមូលគឺពុករលួយ។ អ្វីៗទាំងអស់គឺខូច ដូចមនុស្សគ្រាមហន្តរាយជំនន់ចឹង។ វាកូចចិត្តទាំងស្រុង ត្រឡប់ ខុសគ្នាពីជួរត្រង់ ដែលព្រះបានដាំពួកគេ។ បាប តាមរយៈវិទ្យាសាស្ត្រនិងការបោកបញ្ឆោត បាន បង្វែរពូជមនុស្សទាំងអស់។

95 តើអ្នកបានអាននៅខាងក្រោមអត្ថបទនោះ ដែលវាបាននិយាយថា “នៅក្នុង ថ្ងៃទាំងនេះ ក្មេងស្រីនោះនិងក្មេងប្រុសតូចគឺស្ថិតនៅក្នុងវ័យកណ្តាលរបស់ពួកគេ ទៅតាមរចនាសម្ព័ន្ធរូបវិទ្យា ចន្លោះអាយុម្ភៃនិងម្ភៃប្រាំឆ្នាំ”? គិតពីវា។

96 នៅក្នុងការវែកញែកនៅយប់ផ្សេងទៀត ខ្ញុំបានរើសក្មេងស្រីម្នាក់២២ ឆ្នាំ នៅពេលអស់រដូវ បានហៅនាងចេញ។ នោះហើយជាអ្វីដែលវេជ្ជបណ្ឌិតរបស់នាង បានប្រាប់នាង។

97 ឃើញទេ វាធ្លាក់ចុះ ចុះខ្សោយ នរកចងការប្រណាំងពុករលួយ។ ខ្ញុំដឹង ស្តាប់ ទៅដូចជាមិនមានសីលធម៌ទេ ប៉ុន្តែវាជាព្រះគម្ពីរ ឃើញទេ ថាវាពិត។ ហើយនិង ការប្រណាំងនេះ ដែលយើងកំពុងរស់នៅក្នុងមនុស្សជំនាន់នេះ។

98 ឥឡូវនេះចូរកត់សម្គាល់សព្វថ្ងៃនេះ ការបង្កាត់ពូជសត្វពាហនៈ រុក្ខជាតិ និង វិទ្យាសាស្ត្រត្រលប់មកវិញ ជាវិទ្យាសាស្ត្រដដែលដែលបានធ្វើវា និយាយថា “នោះ គឺជាអ្វីដែលកំពុងតែបំផ្លាញពូជមនុស្សទាំងមូល។” អ្នកអានវាដូចគ្នា ដូចដែលខ្ញុំ បានធ្វើ។ អញ្ជឹងហេតុអ្វីក៏គេមិនបញ្ឈប់វា? គឺដោយសារតែពួកគេមិនអាចបញ្ឈប់ វាបាន។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបាននិយាយថាវានឹងតាមវិធីនោះ។ ប៉ុន្តែបើពួកគេនឹង គិតមួយនាទី ពួកគេជាឧបករណ៍ដូចជាយូដាសអ៊ីស្ត្រាអែល ដាក់យ៉ាងពិតប្រាកដ រឿងដែលព្រះបានមានបន្ទូលថានឹងកើតឡើង។ វាកំពុងធ្វើវាយ៉ាងពិតប្រាកដ ក្នុង មូលដ្ឋានវិទ្យាសាស្ត្រផ្ទាល់ខ្លួន។

99 ដោយការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្ររបស់វានៅក្នុងគំរូដែលវាបានបំភាន់អេវ៉ា វា ក៏បានបំភាន់ព្រះវិហារដែលនៅទីនោះ អេវ៉ាគឺជាគំរូមួយ។ ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ

អំជាមជាប្រភេទមួយនៅទីនោះម្តងទៀត ឬអេវ៉ាជាព្រះវិហារ អ្វីដែលវាបានធ្វើ។ តាមរយៈការស្វែងរកចំណេះដឹង នាងបានដើរឆ្លងកាត់ បន្ទាត់រវាងអ្វីដែលត្រូវនិង ខុស ដោយស្តាប់ការបង្វែររបស់សាតាំងឬ ការខូចទ្រង់ទ្រាយនៃព្រះបន្ទូលដើម របស់ព្រះ។

100 ហើយឥឡូវនេះព្រះវិហារសព្វថ្ងៃនេះបានប្រែទៅជាខូចទ្រង់ទ្រាយ។ ឥឡូវ ខ្ញុំមិននិយាយអំពីប្រជាជន បុគ្គលនោះទេ។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីព្រះវិហារលើ ពិភពលោក។ ផ្លូវមួយត្រូវបានរង្វេង ហើយផ្លូវមួយត្រូវរង្វេងដោយវិទ្យាសាស្ត្រ។ គំរូដដែលដែលវាបានធ្វើ។ វាបានអនុវត្តការគំរាមកំហែងរបស់វា សាតាំងមាននៅ ក្នុងគម្ពីរអេសាយ ១៤:១២ ។

101 សូមអានបន្តិច។ នៅក្នុងគម្ពីរអេសាយសូមចាប់ផ្តើម ជំពូក ១៤ ខ ១២ ។
*ឱតារាប្រចាំថ្ងៃ ជាផ្កាយព្រឹកអើយ ន័ ឯងបានធ្លាក់ចុះមកពីលើមេឃ
ហើយ ឯងដែលបានផ្តេកអស់ទាំងនគរឲ្យរាប ឯងបានត្រូវកាប់រំលំដល់
ដីដែរហ្ន៎!*

នេះគឺជាហោរាអេសាយបានឃើញវានៅក្នុងនិមិត្តមួយ ឃើញទេ ក្នុង សម័យកាលត្រូវមកដល់។

*ឯងបានគិតក្នុងចិត្តថា អញនឹងឡើងទៅឯស្ថានសួគ៌ អញនឹងដំកើង
បល្ល័ង្កអញ ឲ្យខ្ពស់ជាងអស់ទាំងផ្កាយរបស់ព្រះ ហើយអញនឹងអង្គុយ
លើភ្នំជាទីប្រជុំជំនុំ...នៅទីបំផុតនៃទិសខាងជើង*

102 គោលបំណងរបស់សាតាំង ពីអេដែន គឺដើម្បីបង្កើតសួនអេដែន ដោយខ្លួនឯង។ និងលើកតម្កើងខ្លួនវាខ្ពស់ជាងផ្កាយរបស់ព្រះនឹងថ្វាយបង្គំវា កូនមនុស្សអាចថ្វាយបង្គំវា ហើយវាបានអនុវត្តឥឡូវនេះ ហើយនៅពេលដែលវា បានធ្វើរឿងនេះ ហើយនាំចូលក្នុងព្រះវិហារ។ ដែលខ្ញុំ នឹងមិននិយាយលម្អិតទេ។ បងប្អូនណាដែលបានស្តាប់ខ្សែអាត់សម្លេងទាំងនោះដឹងហើយពីវា។ នោះ—ជា ម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅ ហើយវាជាសាតាំងធ្វើវាតាមរយៈកម្មវិធីអប់រំ សម ល្អប្រសើរ ល្អប្រសើរជាងនេះ ល្អប្រសើរជាងនោះ។ ហើយមិនដឹងថាពួកគេកំពុង ដើរត្រង់ៗចូលទៅក្នុងការស្តាប់។ មនុស្សខ្វាក់ដឹកនាំមនុស្សខ្វាក់ អ្នកខ្វាក់ដឹកនាំ ប្រជាជាតិ។ អ្នកដឹកនាំវិទ្យាសាស្ត្រខ្វាក់ អ្នកដឹកនាំខ្វាក់នៃពួកជំនុំខ្វាក់អ្នកខ្វាក់

ដឹកនាំអ្នកខ្វាក់។ ព្រះយេស៊ូមានព្រះបន្ទូលថា “ទុកអោយពួកគេនៅតែគេទៅ គេនឹងធ្លាក់ក្នុងរណ្តៅទាំងអស់គ្នា។”

103 នៅទីនេះសូមកត់សំគាល់ប្រភេទអេដែនទាំងពីរបានវាយបញ្ចូលគ្នាយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយគ្នា ស្ទើរតែបញ្ឆោតដល់ពួកវីសតាំង។ ម៉ាថាយ ២៤:២៤ បាននិយាយថាវានឹងកើតឡើងផ្លូវនោះ។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំចង់ឲ្យយើងឈប់មួយភ្លែតហើយពិចារណាចំណុចទាំងនេះ អេដែនពីរនិងរឿងមួយជាពិសេស របៀបដែលព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថាជាព្រះបន្ទូលបានបង្កើតអេដែន ហើយនិងរបៀបដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះព្រមានយើង អេដែនផ្សេងទៀតនឹងមក។

104 ឥឡូវនេះយើងក៏ដឹងថាត្រូវតែមានអេដែនមួយទៀត បើសិនជាយើងស្តាប់តាមហោរា ប៉ូល នៅថៃស្យាឡានីចទី ២ ជំពូកទី ២ ។ ខ្ញុំអាចអានវាបើអ្នកចង់។

អ្នកណាលើកតម្កើងខ្លួន ថ្ងៃនោះនឹងមិនមកពីព្រះអម្ចាស់ ទេ រហូតដល់មនុស្សនៃបាបត្រូវបានបង្ហាញ...

អ្នកដែលអង្គុយនៅក្នុងព្រះវិហារនៃព្រះដោយលើកខ្លួនខ្ពស់ឡើង ទាំងអស់ដែលហៅខ្លួនថាព្រះជាម្ចាស់ ដូច្នោះគេគោរពបំផិព្រះជាម្ចាស់ ដូចព្រះអង្គដែរ។

105 គិតពីការនោះ! ឥឡូវនេះអេសាយ ១៤បាននិយាយថា គាត់បានឃើញ “លូស៊ីហ្វើរ នៅក្នុងចិត្តរបស់វា” តាមរយៈនិមិត្តមួយក្រោមការបំផុសគំនិតរបស់ព្រះ: “វានិយាយថាវានឹងធ្វើដូច្នោះ។” នៅអេសាយ ៨រយឆ្នាំមុនលោកប៉ូល ឬ ប្រហាក់ប្រហែលនោះ។

106 ឥឡូវនេះនៅទីនេះ ប្រាំបីរយឆ្នាំក្រោយមកលោកប៉ូលបានឃើញវាបានមកដល់ក្នុងទីតាំងរបស់វា។ សូមកត់សម្គាល់ វាបានដឹកនាំ អេដែនរបស់វា។ វិទ្យាសាស្ត្រអេដែនរបស់វា ជាមួយនឹងពិភពវិទ្យាសាស្ត្ររបស់វា ជាមួយនឹងវិទ្យាសាស្ត្រព្រះវិហារកូនក្រមុំ ស្ថិតនៅក្រោម—ពាក្យនៃ “ចំណេះដឹង” មហាវិទ្យាល័យដ៏អស្ចារ្យ សញ្ញាប័ត្រដ៏អស្ចារ្យ កម្មវិធីអប់រំ។

107 សូមស្តាប់បងប្អូនប្រុសស្រី យើងគ្រប់គ្នានឹងដើរតាមផ្លូវនោះ ហួរនបានដើរ។ ខ្ញុំសូមសួរអ្នក ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូ ដើម្បីគិតអំពីរឿងនេះ។ កុំគិតអំពីខ្ញុំ។ ខ្ញុំជាបងប្អូនរបស់អ្នក។ នោះ—មិនមែនទេឬអី។ ពិចារណាពាក្យដែល

ខ្ញុំកំពុងនិយាយពីព្រះគម្ពីររបស់ព្រះ។ ហើយមើល បង្ហាញភាពត្រឹមត្រូវឥតខ្ចោះ នៅក្នុងព្រះបន្ទូលផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ព្រះ នៅក្នុងយុគសម័យដែលយើងកំពុងរស់នៅ កន្លែងដែលយើងនៅ

108 កម្មវិធីទាំងនេះពិតជាប្រឆាំងទាស់នឹងព្រះគ្រីស្ទ នៅក្នុងខ្លួនគេផ្ទាល់។ ឥឡូវនេះ វាត្រូវតែមានស្នូលអេដែន វានិយាយថាវានឹងធ្វើ។ នេះគឺជាពាក្យសាមញ្ញ នៃព្រះបន្ទូលថាវានឹងធ្វើ ហើយនៅទីនេះយើងមើលទៅត្រង់និងមើលឃើញវា ធ្វើមែន។ វាបានធ្វើដោយបញ្ញាវិទ្យាសាស្ត្រកូនក្រមុំនិកាយរបស់វា វានឹងដឹកនាំ នៅថ្ងៃមួយ នៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោកនៃព្រះវិហារដែលនឹងត្រូវបង្កើតឡើង។ ទាំងអស់នឹងនៅជាមួយវា។

109 មនុស្ស មិនមែនដោយសារតែពួកគេជាមនុស្សអាក្រក់ទេ ពួកគេត្រូវបាន គេដាំនៅក្នុងជួរត្រង់នោះដូចជាពោត ប៉ុន្តែសាតាំងបានសាបព្រួស វិទ្យាសាស្ត្រ ស្រាវជ្រាវ ការអប់រំ កំរិតបណ្ឌិត។ ពេលខ្លះពួកគេនឹងមិនសូម្បីតែអនុញ្ញាតឱ្យ អ្នកឈរលើធីកាននេះលុះត្រាតែអ្នកមានសញ្ញាបត្របណ្ឌិត ពីថ្នាក់សិក្ខាសាលា ណាមួយនៅកន្លែងណាមួយ។ វាខុសទាំងអស់! មិនមែនប្រជាជនទេ។ វាជាកម្មវិធី ដែលខុស។ ហើយតើវាបានធ្វើអ្វីខ្លះ? វាត្រូវបានដឹកនាំម្តងទៀត និងបាននាំយក មកផែនដីទាំងមូល (តាមរយៈការបង្កាត់កូនកាត់ ការបង្វែរពូជដើមរបស់ព្រះ) ទៅជាការរីករដំខ្មោងដ៏តម្លាមយូរទៀត។

110 ប៉ុន្តែខ្ញុំរីករាយដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់គិតពីយើងម្តងទៀត ដែលទ្រង់នៅតែអាច ផ្លាស់ទីលើស្ថានភាពនេះ។ ទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើវា ហើយ ហៅហ្វូងតូច មួយដែលនឹងក្លាយជាកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។

111 សូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះជាថ្មីម្តងទៀត តើក្រុមជំនុំប្រភេទនេះល្អប៉ុណ្ណាឬ អេ ដែនទាំងនេះ។

112 ព្រះជាម្ចាស់ តាមរយៈគ្រាប់ពូជនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់! ហើយមានរឿង តែមួយគត់ អាចពន្លឿនព្រះបន្ទូលហើយនោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណដ្បិតវាគឺជាទ្រង់ផ្តល់ ជីវិតព្រះបន្ទូល។ ហើយនៅពេលដែលជីវិតនៅក្នុងព្រះបន្ទូលឆ្លើយតបនឹងជីវិតនៃ ព្រះវិញ្ញាណ វាបង្កើតអ្វីក៏ដោយដែលជាពូជ។

113 ឥឡូវនេះកត់សម្គាល់ឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើងទេ។ នៅក្នុងសូនច្បារអេ ដែនគឺជា សេដ្ឋកិច្ចរបស់ព្រះ គ្មានទោស ហើយនោះជាផ្នែកមួយនៃ—សម័យ

កាន់កាប់ត្រួតត្រា។ សម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រាដំបូងគ្មានទោសទេ ប្រជាជនមិនស្គាល់បាបអ្វីទេ។ ពួកគេមិនបានធ្វើដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីអំពើបាប។ ទាំងអំបាមនិងអេវ៉ានៅអាក្រាត ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវបានលាក់ខ្លួនពីភាពអាក្រាតរបស់ពួកគេដោយវិញ្ញាណមួយដែលពាក់ព័ន្ធនឹងពួកគេ។ ពួកគេមិនដែលដឹងថាពួកគេអាក្រាតទាល់តែសោះ ពីព្រោះពួកគេត្រូវបានលាក់។ ដ្បិត ស្បែកមុខព្រះនៅក្នុងចិត្តពួកគេ ពួកគេមិនដឹងថាអ្វីត្រូវនិងអ្វីខុសទេ។ ហើយពួកគេទាំងពីរឈរនៅទីនោះអាក្រាតបង្ហាញថាចំណេះដឹងមិនទាន់បានមករកពួកគេ ឃើញពួកគេនៅអាក្រាត។ គូនេះគឺអាក្រាតហើយមិនដឹងថាអាក្រាតទេ។

114 ឥឡូវនេះបើអ្នកចង់បើក បើអ្នកចង់ប្តូរក្រាមទុកវានៅវិវរណៈ ជំពូកទី៣។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទាយពីគ្រាចុងក្រោយនេះ ដល់ពួកឡេខីសេ គ្រាពួកជំនុំពួកពោនទីកុស្ត នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឯងនៅអាក្រាត ហើយខ្វាក់ ហើយមិនដឹងពីវាទេ។”

115 មានគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះដែលស្ថិតនៅក្រោមភាពគ្មានទោស មិនដឹងថាពួកគេអាក្រាតនោះទេ នៅក្រោមស្បែកមុខនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាំងមុខពួកគេពីអំពើបាប។

116 ហើយឥឡូវនេះនៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំចុងក្រោយ យើងរកឃើញថាពួកគេនៅអាក្រាតជាថ្មីម្តងទៀត និងមិនដឹងពីវាទេ។ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ វាជាស្បែកមុខដែលថាសាតាំងបានធ្លាក់ចុះនៅលើអេវ៉ានៅទីនោះ ស្បែកមុខនៃតណ្ហាមួយ ដែលជាវាំងននតណ្ហា។ ពួកគេគឺកខ្វក់ណាស់រហូតដល់ពួកគេមិនដឹងថាពួកគេអាក្រាត ស្ត្រីរបស់យើង តាមផ្លូវស្លៀកខោខ្លីស៊ិចស៊ី។

117 មានមនុស្សម្នាក់ផ្ញើមកខ្ញុំនូវក្រដាសមួយកាល់ពីថ្ងៃមុនគំរូនៃសំលៀកបំពាក់ម៉ូដឌីដែលពួកគេនឹងពាក់ ខ្ញុំគិតថា ប្រហែលជា១៤អ៊ុញពីត្រីភាគ ឬក៏អ្វីផ្សេងៗ ហើយខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើស្ត្រីរបស់យើង—បើស្ត្រីរបស់យើងមិនដឹងថានោះគឺជាវាំងននតណ្ហាទេឬ?

118 ឥឡូវនេះអ្នក—អ្នកអាចនិយាយថា “ខ្ញុំអាចបង្ហាញ នៅចំពោះព្រះ ថាខ្ញុំគ្មានទោសនៃការជិតក្បត់ចំពោះប្តីរបស់ខ្ញុំឬខ្ញុំ—ខ្ញុំ...ទាំងអស់នេះទេ។”

119 ប៉ុន្តែនៅតែ នៅកន្លែងកាត់ទោស អ្នកនឹងត្រូវបានហៅថាជា “ស្រ្តីជិតក្បត់។” ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នោះ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលសំលឹងមើលស្រ្តីនោះនឹងមានចិត្តចង់បាន នោះគាត់បានជិតក្បត់ជាមួយនាងរួចទៅហើយនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់។”

120 “មនុស្សខ្វាក់អាក្រាតហើយមិនដឹងទេ!” មិនមែនជាស្រ្តីក្រីក្រនៅទីនោះទេ ខ្ញុំមិនមានអ្វីដែលប្រឆាំងនឹងពួកគេទេ។ វាអាក្រក់ណាស់! ហើយប្រព័ន្ធនៃក្រុមជំនុំ ហាក់ដូចជាមិនបានទទួលស្គាល់វាឬឈរឈ្មោះនឹងវាទេ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ កាត់សក់ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ធ្វើឱ្យខ្លីនិងរបស់ផ្សេងៗក្រោមឈ្មោះនៃគ្រីស្ទសាសនា។ វាជារឿងគួរឱ្យរន្ធត់ណាស់! មើលពួកគេអាក្រាតម្តងទៀត នៅក្នុងសួនអេដែនរបស់សាតាំង ហើយពួកគេមិនដឹងខ្លួនទេ។

121 ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានឃើញ ប្រហែលជា កំពុងក្រឡេកមើលនៅទីនេះ អាងហែលទឹក ស្រ្តីនៅទីនោះ ឥឡូវនេះ។ បើស្រ្តីនោះគ្រាន់តែទទួលស្គាល់អ្វីដែលនាងកំពុងធ្វើ ប៉ុន្តែនាងមិនដឹងខ្លួនថា នាងអាក្រាត។ រាងកាយរបស់នាងគឺពិសិដ្ឋ។ នាងបានដោះសំលៀកបំពាក់ដែលព្រះបានស្លៀកឱ្យនាងដោយស្បែកជំនាន់នេះ។ នាងបន្តកាត់វាចោល។ នាងអាក្រាតនៅក្រោមពាក្យរបស់ “អរិយធម៌ ការអប់រំ ខ្ពស់ អរិយធម៌ល្អប្រសើរ និងក្រមសីលធម៌ខ្ពស់ជាងនេះ។” សូមឱ្យខ្ញុំប្រាកដថាការត្រាំនេះ។ វាជារបស់អារក្សទាំងអស់ ហើយនឹងត្រូវបំផ្លាញចោល ក្នុងពេលនៃការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ វានឹងត្រូវបំផ្លាញទាំងអស់។ នៅទីនោះ នឹងមិនមានរឿងមួយនៅសល់ទេ។

122 ហើយ អូ មិត្តអើយ នៅទូទាំងប្រទេស ដូចដែលអ្នកកំពុងស្តាប់ខ្ញុំនៅទីនេះ នៅហ្វូននីកសូមគិតពីរឿងទាំងនោះ! អ្នកនៅទីនេះជាកម្មវត្ថុនៃពួកគេ។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ពួកគេនឹងបញ្ឆោតដល់ពួកអ៊ីសតាំងបើសិនជាអាច។”

123 វិញ្ញាណទីមួយគឺជា... វាងននដំបូងគឺជាស្បែកមុខដ៏បរិសុទ្ធ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនាងមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យសំលឹងក្រៅពីនោះទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលណា—នៅពេលដែលសាតាំងចាប់ផ្តើម ដើម្បីនិយាយជាមួយនាងអំពីចំនេះដឹង នាងគ្រាន់តែត្រូវមើលបន្តិចនៅលើផែនដី។

124 នោះហើយជាអ្វីដែលកូនស្រីរបស់នាង ជាក្រុមជំនុំ បានធ្វើ។ អ្នកត្រូវតែមើល អ្នកត្រូវតែស្លៀកពាក់ដូចតារាភាពយន្តខ្លះៗ ឬបុរសវ័យក្មេងត្រូវតែធ្វើដូចអែលវីព្រែសលី ឬ—ឬជាតប៊ូន ឬ—ខ្លះ មនុស្សទាំងនោះ នៅក្រោមឈ្មោះនៃសាសនា។

125 ជាតប៊ូន គឺជាព្រះវិហាររបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ អែលវីព្រែសលីគឺជាពួកពេនទីកុសុដ ។ ពីរកូអង្គដែលធ្វើឱ្យផែនដីស្ថិតក្នុងភាពរីករអាក្រក់ ជាងយូដាសអ៊ីស្លាវីយ៉ុត បានធ្វើនៅឯការក្បត់នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ពួកគេមិនដឹងទេ។ ក្មេងប្រុសទាំងនោះ មិនដឹងទេ។ គ្មានអ្វីដែលខ្ញុំប្រឆាំងនឹង—អ្នកទាំងនោះទេ ក្មេងប្រុស បុរស វាជា វិញ្ញាណដែលជម្រុញវា។

126 គ្រាន់តែបោះជំហានទៅម្ខាងបន្តិចម្តងៗ ចូរអោយសត្វល្អិតចូលបន្តិច ទៅ ជុំវិញសំបកពោតម្តង មើលអ្វីដែលជំនួសកន្លែងពោត ពោតត្រូវបានបាត់បង់។ អូ មែនហើយ បានជាធ្វើឱ្យវា។ ហើយនោះជាវិធីដែលវានឹងធ្វើ។ វានឹងធ្វើរាល់ពេល។ អេវ៉ាត្រូវតែយកតែបន្តិចប៉ុណ្ណោះនៅលើផែនដី។

127 ហើយសូមឱ្យខ្ញុំនិយាយអ្វីមួយទៅកាន់អ្នក បងប្អូនប្រុសស្រី។ នៅក្នុង យ៉ូហានទីមួយ ជំពូក២ និងខ ១៥ យើងអាចអានវាបានបើអ្នកចង់ ព្រះគម្ពីរ ប្រាប់ថា:

...បើយើងស្រឡាញ់ផែនដី ប្តូរបស់លោកីយនេះនោះ
សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់មិននៅក្នុងយើងទេ។

128 ឥឡូវនេះ ពាក្យថាមិនមានផែនដីទេ។ វាជាពាក្យក្រិក គឺជាកូមូស ដែល មានន័យថា “សណ្តាប់ធ្នាប់ផែនដី។” បើយើងស្រឡាញ់ម៉ូដនៅលើផែនដីនេះ ពិភពលោក បើយើងស្រឡាញ់និន្នាការនៃថ្ងៃនេះ បើយើងគិតថា “នេះពិតជា ពេលវេលាអស្ចារ្យណាស់ អូ យើងមានរបស់ទាំងអស់នេះ” បើអ្នកគិតថាវា មក ពីការគិតរបស់អ្នកគឺខុស។ វាត្រូវបាននាំដោយអារក្ស។ “បើអ្នកស្រឡាញ់សណ្តាប់ ធ្នាប់ផែនដីនិងរបស់ផែនដីបច្ចុប្បន្ននេះ គឺដោយសារតែ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ មិនសូម្បីតែនៅក្នុងអ្នក។ ចូរចាំ។ ឱព្រះអង្គអើយ! រកមើលអ្វី យើងកំពុងមើលទៅ!

129 នៅទីនេះខ្ញុំចង់ឈប់មួយនាទីហើយប្រាប់អ្នកពីរឿងតូចមួយ។ ខ្ញុំបានលឺថា បព្វជិតម្នាក់មកពីសង្គ្រាមលោកលើកទី១។ ពួកគេបានបោះចោល...

130 ដូចសាតាំងកាលពីដើម នៅពេលដែលវាចូលមកក្នុងសួនអេដែន។ ទ្រង់មិនអាចដឹកគ្រាប់ទាំងនោះបានទេ។ ទ្រង់មិនអាចបំផ្លាញពួកគេបានទេ។ ប៉ុន្តែវាបាញ់ដោយថ្នាំពុល ហើយវាខូចទ្រង់ទ្រាយពូជ វាមិនបាននាំមកប្រភេទត្រឹមត្រូវរបស់វាទេ។ វាបានបំផ្លាញពូជដើម។

131 នោះជាអ្វីដែលកម្មវិធីទាំងអស់នៃសាសនា។ ពួកគេនៅតែជាកូនប្រុស និងកូនស្រីនៃព្រះ ប៉ុន្តែវាកំពុងខូចទ្រង់ទ្រាយ។ ពួកគេទៅព្រះវិហារ ចង់ធ្វើអ្វីដែលត្រូវ។ ដូនដីមិនដែលចូលទៅអាគារដូនដីដើម្បីធ្វើជាស្រ្តីដែលគួរអោយគោរពនោះឡើយ។ អ្នកដឹកនាំមិនដែលឆ្លងកាត់សាលាគ្រាន់តែធ្វើជា—មនុស្ស—អាក្រក់។ អ្នកកុំចូលរួមព្រះវិហារ ហើយចាប់ដៃគ្នា ដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកលើសៀវភៅ ឬអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកធ្វើនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់អ្នកជាមនុស្សអាក្រក់។ អ្នកធ្វើដូចនោះដើម្បីក្លាយជាមនុស្សល្អ។ ប៉ុន្តែវាជាការបោកប្រាស់វាជាការខូចទ្រង់ទ្រាយ។ សាតាំងបានបាញ់ថ្នាំវា។ ឃើញទេ? ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលមានអង្គការណាមួយឡើយ។ មិនមានបែបនេះទេ រឿងគ្រប់ទីកន្លែងដែលមាននៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

132 ព្រះជាអង្គការរបស់យើង យើងត្រូវបានរៀបចំនៅក្នុងទ្រង់ រូបកាយមួយ ព្រះនៅស្ថានសួគ៌។ ត្រូវហើយ។ ឈ្មោះរបស់យើងគឺមាននៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។ ចំណាំ

133 សូមកត់សម្គាល់។ ប៉ុន្តែមើល ខ្ញុំដឹងវាពិបាកណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ចង់អោយអ្នកនៅយូរជាងនេះបន្តិចបើអ្នកនឹងបន្ត។ នៅក្នុងពេលនៃសង្គ្រាមលោក...សូមទោសសម្រាប់ការចាកឆ្ងាយពីប្រធានបទរបស់ខ្ញុំ។

134 ប៉ុន្តែដើម្បីបញ្ជាក់ពីចំនុចនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការវិភាគរបស់ខ្ញុំអំពីអ្វីដែលសាតាំងបានធ្វើនៅក្នុងសួនអេដែន: បាញ់ថ្នាំពុលដ៏សាហាវ។ តើអ្នកចង់ដឹងថាថ្នាំបាញ់នោះជាអ្វី? ខ្ញុំអាចប្រាប់អ្នកបាន។ ខ្ញុំទទួលបានរូបមន្តរបស់វាគឺពីពេញការមិនជឿ ដែលផ្ទុយនឹងជំនឿ បានបណ្តាលឱ្យមានការមិនជឿការសង្ស័យ។ ហើយវិទ្យាសាស្ត្របានបំពេញកន្លែងរបស់វា។ ដែលជាកន្លែងទទេរនៅក្នុងពូជនេះ: អារក្សសាតាំងបានបំពេញចំណេះដឹងនិងវិទ្យាសាស្ត្រនិងអរិយធម៌នៅត្រង់នោះ ហើយវាត្រូវបានបំផ្លាញការបង្កើតទាំងអស់របស់ព្រះ។

135 ខ្ញុំដឹងថាអ្នកគិតថាខ្ញុំកំពុងធ្វើឱ្យអ្នកស្លឹកដៃជើង ប៉ុន្តែខ្ញុំស្លឹកដៃជើង ជាមួយអ្នក។ ហើយយើងទាំងអស់គ្នានៅទីនេះដើម្បីព្យាយាមរកអ្វីដែលយើងអាចធ្វើបាន។ យើងមិននិយាយរឿងទាំងនោះឱ្យខុសគ្នា។ យើងត្រូវតែស្មោះត្រង់។

136 យើង ម្នាក់ៗ បានមកដល់ផ្លូវបញ្ចប់ហើយ ដែលយើងនឹងទៅ ត្រូវទទួលខុសត្រូវលើគ្រប់ពាក្យទាំងអស់។ ឥឡូវនេះ យើងដឹងថានោះជាសំលេងរបស់យើង...នៅពេលយើងកើតមក សំរែកយំតូចដំបូងរបស់យើងគឺស្ថិតនៅលើខ្សែអាត់។ វានឹងលេងម្តងទៀតនៅថ្ងៃវិនិច្ឆ័យ។ សូម្បីតែសម្លៀកបំពាក់ដែលអ្នកពាក់ នឹងត្រូវបង្ហាញមុខអ្នកនៅថ្ងៃជំនុំជំរះ។ សូម្បីតែវិទ្យាសាស្ត្រក៏មានដែរ បានរកឃើញតាមរយៈទូរទស្សន៍។ មើល ទូរទស្សន៍មិនផលិតរូបភាពទេ វាមានតែឆ្លាតវៃលើប៉ុណ្ណោះ។ ពណ៌សម្លៀកបំពាក់រាល់ពេលដែលអ្នកផ្លាស់ប្តូរ រាល់គំនិតនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក ត្រូវបានរក្សាទុកនៅក្នុងកំណត់ត្រារបស់ព្រះ។ ហើយរឿងជំនឿត្រូវបានដាក់នៅចំពោះមុខអ្នក ពួកគេម្នាក់ៗស្លៀកពាក់ស្អាតស្អំ រាល់ពេលដែលអ្នកទៅហាងកាត់សក់ កាត់សក់ដែលទ្រង់ដាក់ឱ្យ។ វានឹងក្លាយជាអញ្ចឹង។ អ្នកនឹងឆ្លើយសម្រាប់វា។ អ្នកមិនអាចធ្វើការផ្លាស់ប្តូរបានទេ នៅទីនោះ សូម្បីតែគំនិតក្នុងចិត្តអ្នកពេលអ្នកកំពុងធ្វើវា នឹងត្រូវបានលេងនៅខាងមុខអ្នក។ តើអ្នកនឹងរត់គេចយ៉ាងដូចម្តេច? តើធ្វើដូចម្តេចនឹងរត់គេចបាន បើយើងធ្វេសប្រហែសនឹងការសង្គ្រោះដ៏អស្ចារ្យបែបនេះ? ឃើញទេ? យើងនឹងមិនរត់គេចខ្លួនទេ។ រាល់ចលនា និងគំនិតក្នុងចិត្តត្រូវបានកត់ត្រាយ៉ាងត្រឹមត្រូវ នៅក្នុងវិមាត្រមួយទៀត សូម្បីតែពណ៌សម្លៀកបំពាក់ដែលអ្នកស្លៀក។ ទូរទស្សន៍ ទូរទស្សន៍ពណ៌ បញ្ជាក់ថាវាត្រឹមត្រូវ ទាញវាចេញ ហើយបង្ហាញវា ឃើញទេ នោះគ្រាន់តែស្ថិតក្នុងវិមាត្រមួយពីវិមាត្រទាំងបីដែលយើងរស់នៅ។ ឃើញទេ?

137 តើថ្នាំពុលបានវាយប្រហារពួកជំនុំយ៉ាងដូចម្តេចទៅនៅលើផែនដី! ថ្នាំពុលរបស់សាតាំងដាក់លើគ្រាប់ពូជ បានដាក់ប្រហោងនៅក្នុងវា ហើយបណ្តាលឱ្យវា ត្រូវបានខូចទ្រង់ទ្រាយ។ កាន់តែច្រើន វាបានជ្រៅទៅក្នុងដួងចិត្តរបស់ក្រុមជំនុំ និងនៅក្នុងដួងចិត្តរបស់មនុស្សនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាង វិទ្យាសាស្ត្រ វិទ្យាសាស្ត្រ។ រហូតដល់វាក្លាយជាកន្លែងដែលជាកន្លែងមនុស្សជាតិ... ខ្ញុំជឿថាគ្រប់គ្រាប់ពូជទាំងអស់គួរតែបង្កើតផលចេញមក។ ហើយនិងពូជមនុស្សនិងរុក្ខជាតិនិងអ្វីៗទាំងអស់ ត្រូវបានបង្កើតមក យើងទៅកន្លែងមួយ ក្នុងការបរិភោគអាហាររបស់

យើងពីផែនដី ដែល រាងកាយរបស់យើង បានបង្កើតកូនកាត់ វាដាក់ក្នុងគំនិត របស់យើងទាំងមូល... ឥឡូវនេះ បើរាងកាយរបស់យើង ធ្លាក់ចុះពីអាយុម៉ុខទៅ ម៉ែប្រាំឆ្នាំពីព្រោះកោសិកាខូចទ្រង់ទ្រាយដោយចំណីអាហារកូនកាត់ តើកោសិកា ខូចក្បាលរបស់យើងមិនចុះខ្សោយទេឬ? តើវាមិនមែនជាកោសិកានោះផងដែរឬ? នោះហើយជាមូលហេតុដែលវិកគីរតតាមផ្លូវនៅទីនេះ ដោយដំបងក្តៅនេះ។ ខណៈ ពេលដែល វិកគីតា អែលវីតា និងពួកគេជាច្រើនដូចដែលយើងហៅឈ្មោះចេញមក នៅទីនេះពាក់កណ្តាលខ្លួនអាក្រាតនៅចំពោះមុខមនុស្សដែលបាត់ស្មារតីហើយ សុដីវិធម៌បួសិលធម៌។

138 ចំពោះរឿងតូចរបស់ខ្ញុំ។ បព្វជិតម្នាក់នេះបាននិយាយថាគាត់បានចុះទៅដល់ មន្ទីរពេទ្យ ហើយបាននិយាយទៅកាន់ក្មេងៗជាច្រើនកំពុងតែសម្រាកនៅក្នុងតង់ នោះអ្នកខ្លះ...គាត់ទើបតែមកពីខាងក្រៅ។ គាត់ថាគាត់ចេញក្រៅហើយមន្ត្រីខ្លះ ប្រាប់វា “បព្វជិត យើងចង់ជិះចេញទៅ មើលទីវាលខាងក្រៅនោះ។” ពួកគេបាន បោះប្រេងស្តែរ៉ូនិងហ្គាសក្លរីនដូចពួកគេបានធ្វើនៅក្នុងថ្ងៃរបស់ពួកគេ។

139 ហើយ និយាយថា “ខ្ញុំទៅដល់ទីនោះ បងប្រុសប្រាណហាំ” បាននិយាយ ថា “គ្មានសំបកនៅលើដើមឈើទេ វាមិនមានស្មៅដុះទេ។ វាគឺនៅលើបុណ្យអ៊ី ស្ទើរពេលព្រឹក។” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មានវចក្រោះខូចមួយចំនួននៅទីនោះ មន្ត្រី ប៉ូលីសត្រូវតែកត់ត្រាពួកគេ ហើយមើលថាតើមានអ្វីអាចធ្វើបានសំរាប់ពួកគេនៅ ក្បែរព្រៃអាហ្គូនណេន។” បាននិយាយថា “ពេលណា ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ ដោយខ្លួនឯង” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំងើបឡើងនិយាយ ‘ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ នេះ ហើយជាវិធីដែលវាកំពុងមកដល់។’” ត្រូវហើយ វានឹងមកដល់។ វាត្រូវបានឆេះ អស់ហើយ គ្មានជីវិតនៅទីណាទេ ស្មៅត្រូវបានឆេះ។ ដើមឈើ ដោយសារឧស្ម័ន នោះ ដើមឈើត្រូវបានស្លាប់ អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានស្លាប់ រឺបអូសនិងព្យួរនៅកន្លែង ដែលមានគ្រាប់កាំភ្លើង អ្វីៗបានប្រេះរា។

140 បើនោះមិនមែនជាភូមិភាពនៃផែនដីនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ ដែលជាកន្លែងដែល សាតាំងត្រូវបានបាញ់ ការមិនជឿ ការបង្កាត់ពូជ វិទ្យាសាស្ត្រចំណេះដឹងរបស់វា! រហូតដល់ អ្វីដំបូង នៅពេលដែលព្រះដាក់អំដាយនិងអង្កាត់នៅក្នុងសួនច្បារនោះ ឋានសួគ៌ដ៏ស្រស់ស្អាតគ្មានការស្លាប់ គ្មានជំងឺគ្មានទុក្ខព្រួយ និងអ្វីគ្រប់យ៉ាង

ដែលល្អឥតខ្ចោះតាមលំដាប់លំដោយមើលទៅអ្វីដែលខ្ញុំខឹងបានធ្វើ! នាងគឺជា ភាពរីករវា។ មិនមានអ្វីនៅសល់ទេ។

141 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំចាប់ផ្តើមយំ។ ខ្ញុំបានដើរថយក្រោយ ខ្ញុំត្រូវបាន ទាក់ទាញទៅផ្ទាំងថ្មមួយ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានទៅទីនោះហើយមើលថ្ម រុញ វាចេញ។ នៅខាងក្រោមផ្ទាំងថ្មមានផ្កាពណ៌សរីកលូតលាស់ តែមួយគត់អ្វីៗដែល នៅសេសសល់គឺនៅសល់ ពីព្រោះវាត្រូវបានថ្មឱ្យជ្រក។”

142 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ជាថ្មដារបស់ខ្ញុំអើយ សូមទ្រង់ជួយយើងខ្ញុំនៅថ្ងៃនេះ នៅពេលដែលមានជាតិពុលទាំងនេះ ហោះហើរគ្រប់ទីកន្លែងក្នុងនាមវិទ្យាសាស្ត្រ និងការអប់រំ។ ជម្រកពួកយើង។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយសូមរក្សាទូលបង្គំអោយ នៅរហូតដល់ថ្ងៃនោះផង។ ឥឡូវនេះខ្ញុំសង្ឃឹមថា ដែលយើងម្នាក់ៗស្ថិតនៅក្រោម ថ្មដានោះ គឺព្រះគ្រីស្ទ។

143 ខ្ញុំទើបតែបានអធិប្បាយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ដែលអ្នករាល់គ្នាបានឮវា។ ខ្ញុំបាន ចុះទៅក្រោមការបរិច្ចាសត្វហើយខ្ញុំត្រូវបានគេទាញឱ្យដាក់មកមើល។ ហើយខ្ញុំ បានក្រឡេកមើលហើយមានដាក់ធុងប្លក់ព្រប់ជក់បារីទទេមួយ អ្វីដែលអ្នកហៅវា។ ហើយវាជាក្រុមហ៊ុន ខ្ញុំមិនមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំគួរហៅឈ្មោះពួកគេទេ ប៉ុន្តែក្រុមហ៊ុន ថ្នាំជក់មាន...ពួកគេមានពាក្យស្លោក “ការគិតតម្រងរបស់បុរស រសជាតិរបស់អ្នក ជក់បារី។”

144 ចាប់ផ្តើមដើរចុះពី—លើឈើបន្តិចទៅមុខ មានអ្វីមួយទាក់ទាញខ្ញុំ “ត្រឡប់ទៅ កញ្ចប់បារីនោះវិញ។”

145 ខ្ញុំបានគិតថា “ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ទូលបង្គំនឹងចុះទៅដើមឈើនេះ ដែល ជាកន្លែងដែលកំប្រុកទាំងនោះបាននិយាយឱ្យកើតមានឡើងដោយសារទ្រង់ ព្រឹក មួយ។ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ហៅទូលបង្គំត្រឡប់មកវិញ?”

146 ហើយមានអ្វីមួយបាននិយាយថា “អ្នកនឹងទទួលបានការអធិប្បាយនៅ ថ្ងៃអាទិត្យ។ អត្ថបទរបស់អ្នកត្រូវបានសរសេរនៅលើវា។”

ខ្ញុំបានគិតថា “នៅលើកញ្ចប់បារីមួយនោះ?” ខ្ញុំបានទៅវិញ។

147 ហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើមគិតថា “តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស” អ្វីដែលជា ការបោកប្រាស់នោះគឺ! បើបុរសជាមនុស្សចេះគិត គាត់នឹងមិនជក់បារី ទាល់តែសោះ។ ប៉ុន្តែអ្នក ឃើញទេ មនុស្សលេបវា។

148 ខ្ញុំជឿថាកាលពី២ឆ្នាំមុន នៅពេលដែលខ្ញុំនៅក្នុងសន្និបាតមួយ ខ្ញុំបានឡើង ទៅរកពិពណ៌នាពិភពលោកនៅពេលដែលនៅឆ្នេរខាងលិច។ ហើយពួកគេ មាន រូបភាពរបស់ យូលប្រេនណើរ និងរូបភាពជាច្រើននៅទីនោះ។ ហើយនិងអ្នក វិទ្យាសាស្ត្រ ពួកគេគាត់ច្រើននៅក្នុងសាលតែមួយ អំពីគ្រោះថ្នាក់នៃការជក់បារី។ របៀបដែលពួកគេទាញផ្សែងនោះឆ្លងកាត់ថ្មម៉ាប ហើយចាប់យកសំនួរមួយហើយ យកទៅ យកជាតិនីកូទីនចេញពីទីនោះ ហើយដាក់វានៅលើខ្នងកណ្តុរ ហើយ ដាក់វាចូលក្នុងទ្រុងក្នុងរយៈពេលប្រាំពីរថ្ងៃមានជម្ងឺមហារីកវាមិនអាចសូម្បីតែដើរ បាន។ ឃើញទេ? គាត់បាននិយាយថា...ទាញវាចូលក្នុងទឹក។

បាននិយាយថា “តម្រង!”

149 បាននិយាយថា “តម្រង? មិនមានរឿងបែបនេះទេ។” បាននិយាយថា “អ្នក...” ឥឡូវនេះ នេះគឺជាវិទ្យាសាស្ត្រខ្លួនឯង។ ពួកគេនិយាយថា “អ្នកមិនអាចជក់បារី បានទេលើកលែងតែអ្នកមានជំរ។ ជំរបង្កើតផ្សែង។”

150 ហើយរឿងតែមួយគត់គឺថាវាជាការចង់លក់បារីកាន់តែច្រើន នៅពេល...បើ... ខ្ញុំមិនសង្ឃឹមថាអ្នកគិតថាខ្ញុំជាមនុស្សខ្ជិលច្រអូសឬបងប្អូននោះទេ។ នោះជា អារក្សនៅក្នុងបុរសម្នាក់ដែលធ្វើឱ្យគាត់ជក់បារីដើម្បីសំលាប់ខ្លួនឯង។ នៅពេល គាត់—គាត់ចង់បានជាតិនីកូទីនមួយដើមនៃបារីដែលនឹងផ្គត់ផ្គង់សេចក្តីត្រូវការ របស់គាត់ ឥឡូវនេះ ក្រុមហ៊ុននេះបានមកជាមួយនឹងល្បែង បញ្ឆោតនេះ ហើយ និយាយថា “តម្រងការគិតរបស់បុរស។” គាត់នឹងត្រូវជក់បារី៤ឬ៥ដើម ធ្វើឱ្យ មាន ផ្សែងច្រើននៅក្នុងអ្នក (ដើម្បីផ្តាច់ចិត្តគាត់) ដូចដែលអ្នកបានធ្វើជាមួយ។ ជនជាតិ អាមេរិកលក់សេចក្តីស្លាប់ដល់បងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ពួកគេ! ខ្ញុំមិនយល់ទេ។

151 ប៉ុន្តែ នៅក្នុងនោះខ្ញុំបានគិតថា “មានតម្រងការគិតរបស់មនុស្សមួយនេះ ត្រឹមត្រូវហើយ។”

152 ឥឡូវនេះ បើបុរសម្នាក់ជក់បារីសូមចាំថា វាបង្កើតរសជាតិរបស់បុរសជក់បារី។ បន្ទាប់មក បើអ្នកមិនអាចមាន...បំពេញតំរូវការនៃផ្សែងរហូតដល់អ្នកមានផ្សែង នៅទីនោះ អ្នកនឹង...ទទួលបានរសជាតិ ដូច្នោះអ្នកជក់បារី៤វីដដើម ហើយបង់ថ្លៃវា

ច្រើនជាងអ្នករកបាន អ្នកគ្រាន់តែជក់បារីមួយដើមប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញទេ វាជាល្បែងមួយល្បែងនៃការលក់ បញ្ឆោតប្រជាជន អាមេរិក។ នៅពេលខ្ញុំគិតពីជ្រលងភ្នំ ហូដ ចចវ៉ាស៊ីនតោន ជាមួយពីរភាគបីនៃទាហានរបស់គាត់ ដោយគ្មានស្បែកជើងនៅលើជើងរបស់ពួកគេ នៅរដូវត្រជាក់នោះ ដើម្បីធ្វើឱ្យយើងមានទ្រព្យដូចយើងមានពេលនេះ! ហើយបន្ទាប់មកជនជាតិអាមេរិកាំងលក់បងប្អូនប្រុសស្រីជាជនជាតិអាមេរិករបស់គាត់ សេចក្តីស្លាប់នៅក្រោមការគិតខុស សម្រាប់ភាពកខ្វក់ដែលជាប្រសគល់នៃអំពើអាក្រក់ទាំងអស់។ ការចង់បានលុយ ស្រឡាញ់លុយ។ រឿងទាំងមូលបានទៅជាឆ្លុកដោយមិនដឹងថា រឿងទាំងអស់នេះនឹងត្រូវវិនាស។ ប៉ុន្តែបើអ្នកមិនមានផ្សែងទេ អ្នកមិនអាចមានរសជាតិទេ។

153 បន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិតថា “មានតម្រងការគិតរបស់បុរសមួយ។” តម្រងការគិតរបស់បុរស! ហើយខ្ញុំបានយកអត្ថបទរបស់ខ្ញុំពី “តម្រងការគិតរបស់បុរសផលិតចេញ រសជាតិរបស់មនុស្សបរិសុទ្ធ។”

154 ដូច្នេះខ្ញុំគិតថានិកាយរបស់យើងបានធ្វើយ៉ាងច្រើនដូចនោះ នាំមនុស្សចូលហើយហៅខ្លួនគេថាជាគ្រីស្ទាន នោះជាវិធីមួយបែប។ ហេតុអ្វី? ពួកគេទទួលបានកាន់តែច្រើននៅក្នុងនិកាយឬអង្គការរបស់ពួកគេ។ យើងចូលកាន់តែច្រើននៅទីនោះដោយសារតែយើងអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេចូលមកនៅក្រោមនេះនិងនោះហើយផ្សេងទៀតនិង អ្វីទាំងអស់។ “វាមិនមានអ្វីខុសប្លែកទេ ដូច្នេះពួកគេដាក់ឈ្មោះរបស់ពួកគេនៅលើសៀវភៅហើយនិយាយថាពួកគេជាគ្រីស្ទាន។ ហ្នឹងហើយ។ អូ! ដោយសេចក្តីជំនឿអ្នកបានសង្គ្រោះ អ្នកត្រូវជឿ។” អារក្សក៏ធ្វើដូចគ្នាដែរ។ មែនហើយ។

155 អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី ហើយកើតមកតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះ! ឥឡូវនេះមានតម្រងការគិតមួយ។ ខ្ញុំកំពុងកាន់វានៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំ។ វានឹងមិនបង្កើតរសជាតិនិកាយទេ ប៉ុន្តែវាប្រាកដជាពេញចិត្ត អ្នកដឹងហើយ។

156 តើស្ត្រីដែលមានសក់ហាយឡាយអាចឆ្លងកាត់តម្រងនេះយ៉ាងដូចម្តេច? តើស្ត្រីម្នាក់ដែលមានខោខ្លីអាចស្លៀក ឬប្តូរខ្លីបានយ៉ាងម៉េច បើព្រះគម្ពីរនិយាយថា “វាគឺជាការស្តាប់ខ្លឹមចំពោះព្រះសម្រាប់ស្ត្រីដែលស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របៀបបុរស?” ហើយតើមនុស្សប្រុសអាច គិតអំពីខ្លួនគាត់ ចេញមកទីនេះហើយស្លៀកពាក់ដូចស្ត្រីយ៉ាងម៉េច ទុកឱ្យសក់របស់គាត់ដុះចេញដូចជាស្ត្រី ត្រូវក្បាលដូចនោះ? គាត់

កំពុងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់ប្រពន្ធគាត់។ នាងកំពុងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ខាងក្រៅរបស់គាត់។ តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស? បុរសចេះគិតនឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេ ឬស្ត្រីចេះគិតនឹងមិនធ្វើវាទេ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យ វាធ្វើអ្វីចឹងទេ។

157 គ្មានរឿងមួយនោះដែលអាចឆ្លងកាត់ព្រះបន្ទូលនោះឡើយ។ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយវានាំព្រះបន្ទូលមកក្នុងអ្នក ហើយវារបង្កើតបានសជាតិរបស់មនុស្សបរិសុទ្ធ។

158 សូមក្រឡេកមើលថ្ងៃនេះ រឺគឺតានៅតាមផ្លូវ កាយវិការគួរអោយស្រឡាញ់ និងស្រស់ស្អាត ព្រះបានប្រទានដល់នាងហើយសាតាំងកំពុងប្រើវា។ ហើយនាងនឹងស្លៀកពាក់បែបអសីលធម៌ ដោយមិនដឹងថាមួយសប្តាហ៍ចាប់ពីថ្ងៃនេះនាងអាចនឹងរលួយនៅក្នុងផ្លូវ។

159 ចូលមកតាមផ្លូវនៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ។ ខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយនៅសន្និបាតនៅអាស៊ីមប៊ូអូហ្សានៅលើឆ្នេរខាងលិច នៅក្នុងការប្រជុំមួយនៅសាលាព្រះគម្ពីរទិសនិរតី។ ស្រ្តីតូចម្នាក់ដើរតាមផ្លូវ... ពួកគេស្លៀកសម្លៀកបំពាក់តិចតួច ស្លៀកឈុតប៊ីគីនីជានិច្ចកាលអ្នកហៅវាអ៊ីចឹង ហើយក្រវាត់កចេញជាមួយម្នាក់ខ្វះបិយនិងស្បែកជើងកង្កែប។ ខ្ញុំបានទៅ ឡើងតាមផ្លូវ។ ខ្ញុំបានគិតថា “មិត្តដ៏កំសត់ ម្តាយឪពុកអ្នកខ្លះ ត្រូវបានគេដាក់នៅទីនេះដើម្បីធ្វើជាបុត្រីនៃព្រះ ហើយបានក្លាយជាអន្ទាក់នុយរបស់អារក្ស។” ខ្ញុំបានគិតថា “ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានត្រឡប់ទៅក្រោយវិញហើយប្រាប់ ក្មេងនោះ។” នាងមើលទៅដូចជាអាយុរបស់សារ៉ាកូនខ្ញុំនៅទីនោះ គឺដប់ប្រាំពីរឆ្នាំដប់ប្រាំមួយឆ្នាំឬប្រហែលហ្នឹង។ ខ្ញុំបានគិតថា “ទេ ខ្ញុំមិនគួរទៅទេ។ ខ្ញុំនឹងគ្រាន់តែឡើងទៅទីនេះទៅតាមផ្លូវនិងអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។ បើមានគេឃើញខ្ញុំឈប់ហើយនិយាយជាមួយនាង ខ្ញុំមិនគួរធ្វើវាទេ។”

160 ឥឡូវនេះ ចូរស្តាប់កូនរបស់ព្រះ អ្នកក៏នៅកន្លែងដូចគ្នានេះដែរ ជេសេបិលនៃថ្ងៃនេះ លេងសើចនឹងអ្នកប៉ុន្តែបុរសចេះគិតម្នាក់នឹងគិតបានមុន។ នាងអាចស្អាតណាស់ វាអាចថាបាន “ខ្ញុំអាចធ្វើបាបនាងបាន” ប៉ុន្តែវាបាត់បង់ព្រលឹងអ្នកក្មេងប្រុសអើយ អ្នកខ្លះជាក្មេងស្រី រឺក៏គឺទាំងនេះ! បុរសចេះគិតផលិតសជាតិបុរសបរិសុទ្ធ។

161 អ្នករៀបការរួចហើយ អ្នកសំឡឹងមើលពួកស្រ្តីនៅតាមផ្លូវបែបនោះ អ្នកជាកូនរបស់ព្រះ តើអ្នកមិនទទួលស្គាល់ពីអ្វីជំនួសកាលពីដើមដំបូងទេឬ? នៅពេលវិទ្យាសាស្ត្របានធ្វើឱ្យស្រ្តីមានភាពស្រស់ស្អាតនៅមុនជំនន់ពិភពលោក រហូតដល់កូនប្រុសរបស់ព្រះបានយកកូនស្រីរបស់មនុស្ស (មិនមែនបុត្រីនៃព្រះទេ) ហើយព្រះជាម្ចាស់មិនដែលភ្លេចវាឡើយ។ ពួកគេត្រូវបានបំផ្លាញខ្ទេចខ្ទី រឿងទាំងមូលវិទ្យាសាស្ត្រ ភាពស្អាត។ វាធ្លាប់ជា...អ្នកកត់សម្គាល់ស្រ្តីស្រស់ស្អាតនឹងកើនឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ គឺជាសញ្ញាចុងក្រោយ។ ព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញភស្តុតាងពីវា។ ដូច្នោះសូមប្រើតម្រងការគិតរបស់បុរសគិត អ្នកនឹងមានរសជាតិរបស់មនុស្សបរិសុទ្ធ។ វានឹងធ្វើឱ្យបាត់បង់ផ្ទះ។ អ្នកនឹងត្រូវចំណាយអស់តំណែងរបស់អ្នក។ វានឹងត្រូវចំណាយអស់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកបានទទួល ក្រៅពីនេះគឺព្រលឹងអ្នក! វានឹងបំបែកគ្រួសាររបស់អ្នក។ វាអាចមានបុរសផ្សេងចិញ្ចឹមកូនរបស់អ្នក ឬស្រ្តីម្នាក់ផ្សេងទៀតចិញ្ចឹមកូនរបស់អ្នក។

162 ចូរប្រើការគិតពិចារណានោះអ្នកនឹងទទួលបានស្រ្តីបរិសុទ្ធ។ នៅពេលដែលអ្នកចាប់ផ្តើមហាងកាត់សក់ ឬអ្វីផ្សេងទៀត ហើយពួកគេប្រាប់អ្នក “អ្នកនឹងឈឺក្បាល។ អ្នកដឹងទេ?” ពិចារណាពីតម្រងស្រ្តី អ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយឃើញទេ បន្ទាប់មកងាកចេញពីវា។ ឃើញទេ? អ្នកមិនធ្វើវាទេ។

163 ខ្ញុំជាបងប្អូនរបស់អ្នក ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ គ្មានអ្វីដែលខ្ញុំប្រឆាំងនឹងអ្នកទេ។ ព្រះដឹង នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើអោយខ្ញុំនិយាយអ្វីដែលខ្ញុំចង់ធ្វើ គឺដោយសារតែ—សេចក្តីស្រឡាញ់ព្រះជាម្ចាស់សំរាប់អ្នក។ បើមនុស្សម្នាក់ចេញទៅក្រៅនៅទីនោះហើយពួកគេនឹងមិនប្រាប់អ្នកទេ គ្រូគង្វាលរបស់អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកអង្គុយហើយធ្វើបែបនោះគាត់មិនស្រឡាញ់អ្នកទេ។ គាត់មិនអាចស្រឡាញ់អ្នកទេ។ ខ្ញុំមិនចង់បានសេចក្តីស្រឡាញ់បែបនេះចំពោះស្រ្តីទេ។ ខ្ញុំចង់មានរសជាតិបរិសុទ្ធសម្រាប់ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យនាងពិតជាប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយបានទេ អ្នកខ្លះនិយាយអំពីនាងស្អាត ហើយ របៀបដែលនាងជាស្រ្តីរួមភេទទាំងនេះ “នាងទៅរកខ្ញុំ...” អូ ហួអត់ទេ ខ្ញុំចង់ឲ្យនាងក្លាយជាស្រ្តីពិត!

164 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមរក្សាទូលបង្គំនៅក្រោមថ្មជា។ ត្រូវហើយ។ នៅក្នុងធរកេសូរ ៥:២៦ជាវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចឆ្លងកាត់ថ្មនោះបាន ដែល “លាងដោយទឹកនៃការព្រ័តដោយព្រះបន្ទូល។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

165 សូមកុំឲ្យអារក្សវាបាញ់ថ្នាំអ្នកជាមួយនឹងការអប់រំរបស់វាឡើយ។ ទេ ទេ។ វានឹងសម្លាប់ឥទ្ធិពលរបស់អ្នក។ កុំឲ្យអារក្សយករឿងនោះ: “បាទខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារដែលម្តាយ ដែលឪពុកខ្ញុំនិងដីដូនរបស់ខ្ញុំទៅ។” កុំឲ្យអារក្សបាញ់អ្នកជាមួយថ្នាំនោះ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយរួចហើយ នៅយុគសម័យក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ និងអ្វីៗនៅទីនោះ វាបានចេញទៅជាពូជ! ត្រឹមត្រូវហើយ។ រឿងទាំងមូលពុករលួយ។ រឿងទាំងមូលគឺជាជំងឺគួរឲ្យខ្លាច។ កុំអោយវាបាញ់អ្នកដោយនិយាយថា “វាជាក្រុមសីលធម៌ខ្ពស់ជាងនេះ។ យើងមានការអប់រំខ្ពស់ជាងយើងមានកាលពីសម័យមុនទៅទៀត។” កុំអនុញ្ញាតឱ្យអារក្សបានដាក់វាមកលើអ្នក។ ខ្ញុំបានបង្ហាញអ្នកពីកម្មវិធីទាំងមូលរបស់វា អរិយធម៌ ការអប់រំ និងវិទ្យាសាស្ត្រ។ វាបានចូលទៅព្រះវិហារហើយ តើអ្នកមិនឮទេឬ? ដាក់ក្បាលរបស់អ្នកចេញពីទូទស្សន៍កខ្វក់ចាស់នោះនិងរបស់ផ្សេងៗ!

166 ហើយ អត្ថបទរបស់យើងចែងថា “កុំធ្វើគ្រាប់តាមសម័យនេះឡើយ តែត្រូវផ្លាស់ប្រែវិញ” កុំចូលទៅហើយនិយាយថា “ខ្ញុំត្រូវបានគេបញ្ជាក់ហើយនៅថ្ងៃអាទិត្យ” អត់ទេ? ចូលទៅនិងផ្លាស់ប្រែឥឡូវនេះ ផ្លាស់ប្តូរពីអ្នកជាអ្វីទៅជាអ្វីដែលព្រះចង់អោយអ្នកក្លាយជា។

167 ឥឡូវនេះ វាអាស្រ័យលើពូជប្រភេទណាដែលមាននៅក្នុងអ្នក។ បើបញ្ហាគ្រាប់ពូជអប់រំត្រូវបានដាក់នៅក្នុងអ្នក មានរឿងតែមួយគត់ ដែលវាអាចធ្វើបានបង្អួចអ្នក ហ្នឹងហើយ នោះជាកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ។ វាជារឿងតែមួយគត់ដែលវាអាចធ្វើបាន។ មនុស្សសព្វថ្ងៃនេះដូចដែលខ្ញុំមើលទៅពួកគេធ្វើដូចពួកគេមិនជឿថាមានព្រះផង។

168 អភ័យទោសចំពោះការបញ្ជាក់នេះ។ បើអារម្មណ៍របស់នរណាម្នាក់ឈឺចាប់ដោយសាររឿងនេះ ខ្ញុំមិន មានន័យថាចង់ឱ្យអ្នកឈឺទេ។ ពីរបីអាទិត្យមុនខ្ញុំត្រូវបានអញ្ជើញដោយកូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ចូលក្នុងកម្មវិធីទូរទស្សន៍និងមើលចម្រៀងសាសនា។ វានៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ។ ខ្ញុំចង់ស្តាប់អូរ៉ាល់រ៉ូប៊ីតនៅក្នុងកម្មវិធីរបស់គាត់ ខ្ញុំប្រាប់ពួកគេឱ្យខ្ញុំដឹងមុន។ បាននិយាយថា “អ្នកឮនេះទេ គឺជាបទចម្រៀងដ៏អស្ចារ្យណាស់។” កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំឈរនៅទីនោះបានប្រាប់ខ្ញុំអំពីរឿងនេះផងដែរ។ ហើយខ្ញុំបានបែអង្គុយនោះ...

169 យើងជួលពីស្ត្រីម្នាក់ដែលមានទូរទស្សន៍នៅក្នុងផ្ទះរបស់នាង។ ខ្ញុំមិនដែលមានបំណងចង់មានមួយនៅក្នុងផ្ទះរបស់ខ្ញុំទេ។ បាទអត់ទេ? ខ្ញុំមិនចង់បានរបស់នោះទេនៅក្នុងផ្ទះ។ ខ្ញុំបាញ់កំទេចដោយកាំភ្លើងរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនមានអ្វីធ្វើជាមួយរឿងអាក្រក់ទាំងនោះទេ។ អត់ទេ! ប៉ុន្តែបានយក...

170 ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកអំពីប្រជាជនអាហ្សែណានៅទីនេះ។ អ្នកបានឃើញការវិភាគនោះ ថ្ងៃផ្សេងទៀត នៃសាលារៀន តើអ្នកមិនឃើញទេ? ប៉ែតសិបភាគរយនៃកុមារ នៅតាមសាលាអាហ្សែណាកំពុងមានបញ្ហាផ្លូវចិត្ត គឺហុកសិបប្រាំពីរភាគរយនៃពួកគេគឺដោយសារមើលទូរទស្សន៍។ ចុះយ៉ាងម៉េចដែរ?

171 អ្នកគួរប្រើកាំភ្លើងខ្លីបាញ់វាចោលប្រសើរជាង! ឃើញទេ? ឥឡូវកុំឲ្យ អារក្សបាញ់ថ្នាំអ្នកជាមួយរបស់នោះ។ អត់ទេលោក។ ឥឡូវទាំងអស់គ្នា ដូចខ្ញុំបាននិយាយចឹង មនុស្សធ្វើដូចពួកគេមិនត្រូវមកជំនុំជម្រះអីចឹង។

172 ក្មេងប្រុសនិងក្មេងស្រីទាំងនេះ ពួកគេមានខ្លះជាគ្រួសារជនជាតិឥណ្ឌា និងរបស់របរជាច្រើន។ ខ្ញុំគិតថាមិត្តម្នាក់ដែលមានឈ្មោះថាលោកកូលគឺជាប្រធាន។ ហើយបើខ្ញុំមិនធ្លាប់ឃើញការច្រៀងចំអកបែបទំនើបនៃបទចម្រៀងហ៊ីម វាជារបៀបដែលពួកគេគ្រប់គ្រងវា។ ក្រុមនៃវិកគឺឈរនៅទីនោះ មួយចាប់ដៃរបស់ពួកគេឡើងលើនិងចុះក្រោម។

173 ខ្ញុំពិតជាភោគសរសើរចំពោះបុរសវ័យក្មេងម្នាក់នៅព្រឹកនេះ ច្រៀងមើលទៅសមរម្យដូចជាបុរសពិត។ ខ្ញុំ—ចូលចិត្ត។ នៅពេលអ្នក—អ្នក ពាណិជ្ជករពេលខ្លះនៅទីនេះទទួលបាន ក្រុមនៃវិកគឺទាំងនេះដែលឈរនៅទីនេះ ហើយមានប្រហោងឆ្អឹង ហើយបន្តទៅមុខទៀត ហើយទប់ដង្ហើមរហូតដល់ ពួកគេមានមុខពណ៌ខៀវ ហើយនោះមិនមែនជាការច្រៀងទេ ដែលទើបតែបង្កើតបានសំលេងរំខាននៃវិទ្យាសាស្ត្រ។ ការច្រៀងគឺជា “បទក្មេងចេញពីដួងចិត្ត។”

174 ហើយខ្ញុំបានគិតថា “គួរឱ្យអាណិតណាស់! តើខ្មាស់យ៉ាងណា! ដូច្នេះរបៀបដែលនៅក្រោមឈ្មោះសាសនា ពួកគេធ្វើដូចជាគ្មានព្រះទេ!” មានគេនិយាយ នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ទៅ ក្មេងប្រុសម្នាក់ដែលទៅជាមួយកូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ ក្មេងប្រុសគ្រីស្ទានម្នាក់ បាននិយាយថា ផ្តល់នូវការកត់សម្គាល់ឆ្លាតអំពីអំបាមនិងអេវ៉ា បាននិយាយថា “អេវ៉ានឹងឆ្លងកាត់សួនច្បារ។ បាននិយាយថា ‘កូន ឃើញដើមឈើនៅទីនោះទេ?’ បាននិយាយថា ‘នោះជាកន្លែងដែលម្តាយអ្នកញ៉ាំយើងនៅក្រៅ

ផ្ទះនិងនៅផ្ទះ។” តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ សន្មត់ថាជាគ្រីស្ទានរឹងមាំ ដែលនឹង ទទួលបានការសន្យាមួយ និងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះហើយបោះវាទៅស្នូកជ្រូកមួយ! ពួកគេធ្វើដូចពួកគេមិនចាំបាច់មករកការជំនុំជម្រះទេ។ ប៉ុន្តែព្រះនឹងនាំអាថ៌កំបាំង ទាំងអស់ចូលមក ការវិនិច្ឆ័យ។ ពួកគេធ្វើដូចជាគ្មានព្រះ។

175 ខ្ញុំមិនចង់ហៅពួកគេថាជាមនុស្សល្ងើល្ងើនោះទេ ព្រោះព្រះគម្ពីរបានចែងថា មនុស្សល្ងើល្ងើ...មិនត្រូវទេ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលអញ្ចឹងមែនទេ។ “កុំហៅមនុស្ស ណាម្នាក់ល្ងើល្ងើឡើយ” ប៉ុន្តែនៅក្នុងទំនុកតម្កើង ១៤: ១ “មនុស្សល្ងើល្ងើនិយាយ ក្នុងចិត្តថា ‘គ្មានព្រះទេ’” ឃើញទេ? ពួកគេ—ពួកគេមិនមែន...ខ្ញុំមិនចង់ហៅពួកគេ ថាជាមនុស្សល្ងើល្ងើនោះទេប៉ុន្តែពួកគេធ្វើដូចពួកគេហ្នឹងអញ្ចឹង។ ពួកគេធ្វើដូចគ្នា។

176 ដូច្នោះអ្នកឃើញកន្លែងដែលយើងនៅសព្វថ្ងៃនេះ ដូចជា “គ្មានព្រះទេ” “ខ្ញុំជា កម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារ!” ហើយពួកគេទាំងអស់ គឺថា ព្រះគម្ពីរទាំងមូល កំប្លែង “ព្រះវិហាររបស់យើងដឹងកន្លែងដែលពួកគេត្រូវទៅ!” មែនហើយ... [ចំណុចទទេ នៅលើខ្សែអាត់—អេឌី។]...ត្រង់ទៅឋាននរក ពិតណាស់។ នៅលើផ្លូវរបស់ពួកគេ តាមរយៈវិទ្យាសាស្ត្រនិងការអប់រំសិក្ខាសាលាខាងទេវសាស្ត្រនិងអ្វីៗច្រើនទៀត គ្រាន់តែខ្យល់នាំឱ្យពួកគេតាមផ្លូវប៉ុនោះ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនមានឱកាសបើក សម្តែងដោយគ្មានន័យនោះទេ។ គឺថ្នាក់សិក្ខាសាលាជាអ្នកធ្វើ យល់នៅ កាត់វា ចេញ។

177 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងដឹកនាំយើង។ មិនមែនជាថ្នាក់សិក្ខាសាលាមិនមែនជា ប៊ីស្សុពនិងអ្នកត្រួតពិនិត្យ។ ល។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាអ្នកដឹកនាំរបស់យើង។

178 ការ៉ុនគឺជាមនុស្សបែបនេះ។ គាត់ជាអ្នកកាន់សាសនា។ ឥឡូវនេះ បើសាសនាគឺជាអ្វីទាំងអស់ដែលអ្នកត្រូវមាននោះ ព្រះជាម្ចាស់អយុត្តិធម៌ ដោយកាត់ទោសការ៉ុន។ ដោយសារតែគាត់ជាសាសនា គាត់គ្រាន់តែជាអ្នក កាន់សាសនា ហើយស្មោះត្រង់ដូចអេបិល។ ឥឡូវចាំថា គាត់បានគិតអំពីព្រះ គាត់ ថ្វាយបង្គំព្រះ គាត់មានព្រះវិហារ គាត់បានសង់អាសនៈមួយ គាត់ធ្វើបូជាយញ្ញ គាត់បានអធិស្ឋាន គាត់បានថ្វាយបង្គំប៉ុន្តែគាត់ត្រូវបានបដិសេធ។ មិនថា...អេ សាវផងដែរ។ ឃើញទេ?

179 សាសនា ឃើញទេ នោះគឺជាការងាររបស់សាតាំង។ មិនសម្លាប់រឿងទាំងអស់ ទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែបំពុលវា។ ហ្នឹងហើយ។ វានឹងមិនសម្លាប់រឿងទាំងអស់ទេ។ អូ

មិនមែនកុម្មុយនិស្តទេ។ ទេទេ មេប្រឆាំងព្រះគ្រិស្តមិនមែនជាលទ្ធិកុម្មុយនិស្ត
ទេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “វានឹងបញ្ឆោតដល់ពួកវិសតាំងបើសិនជាអាច។” កុំ
កត់សម្គាល់រាំងននដៃក ប៉ុន្តែមួយពណ៌ស្វាយ។ អូ ហ៊ី។

180 ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ការអ៊ីនមកថ្វាយបង្គំ ប៉ុន្តែគាត់មានគ្រាប់ពូជខុស គាត់ជា
ពូជរបស់ពស់។ ឈាមជីវរបស់សត្វនោះនៅជាមួយគាត់ ព្រោះគាត់គឺជាគ្រាប់ពូជ
របស់ស្រ្តី។ គាត់ដឹងពីព្រះហរទ័យដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែគាត់បានបដិសេធ
មិនធ្វើវា។ តើអ្នកដឹងទេ? សាតាំងដឹងពីព្រះហរទ័យរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែ គ្រាន់តែ
បដិសេធមិនធ្វើវា។

181 សូមកត់សម្គាល់ គាត់បានឃើញព្រះបើកសម្តែងសារដល់អេបិល។ ឥឡូវនេះ
ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកគិត ប្រើសន្ទះគំនិតរបស់អ្នកឥឡូវនេះសម្រាប់មួយនាទី។ អេបិលមាន
សារត្រឹមត្រូវ ដែលព្រះបានបង្ហាញការពិតថាជាសេចក្តីពិត! តើអ្នកចាប់បានទេ
ឥឡូវនេះ? អូ—ហ៊ី។ គេបានទទួលសាររបស់អេបិលហើយការអ៊ីនបានឃើញ
ហើយដឹងថាព្រះបានបង្ហាញសារត្រឹមត្រូវនោះ។ ប៉ុន្តែគាត់មិនអាចធ្វើបានទេ។
មោទនភាពរបស់គាត់បានរារាំងគាត់ពីវា។ ត្រឹមត្រូវហើយ មោទនភាពរបស់គាត់
រារាំងគាត់មិនឱ្យធ្វើវា។ គាត់បានឃើញព្រះបើកសម្តែងសារ។

182 ដូច្នេះវាហាក់ដូចជាឥឡូវនេះ ពិបាកសម្រាប់មនុស្សក្នុងការបន្ទាបខ្លួន ពួកគេ
ចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ពួកគេ—ពួកគេ—ពួកគេមិនចង់ធ្វើវាទេ។ ពួកគេ
នឹងបន្ទាបខ្លួនពួកគេចំពោះគោលលទ្ធិនៃក្រុមជំនុំ ប្រាកដណាស់ ប៉ុន្តែមិនមែន
ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

183 បើអ្នកចង់រកវា អ្នកត្រូវទៅ...ខ្ញុំមានបទគម្ពីរនៅទីនេះ នោះហើយជាអ្វីដែល
ខ្ញុំចង់និយាយនៅទីនេះ។ លោកុប្បត្តិ ៤:៦និង៧ ព្រះបានមានបន្ទូលទៅកាន់
ការអ៊ីនថា “ហេតុអ្វីបានជាមុខរបស់អ្នកសំយុងចុះ? ហេតុអ្វីបានជាអ្នកខឹង?
ដើរជុំវិញ? អ្នកទើបតែឮសារដែលធ្វើឱ្យអ្នកខកចិត្ត។” បាននិយាយថា “មែនហើយ
ហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើវា? ហេតុអ្វីបានជាមុខរបស់អ្នកសំយុងចុះពីព្រោះតើអញ
មិនបានចូលមកព្រះវិហាររបស់អ្នកទេឬ? ដូច្នេះហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើវា?”

តើអ្នកកំពុងប្រើតម្រងការគិតរបស់មនុស្សទេ? ឃើញទេ?

184 ឬ “ហេតុអ្វីអ្នកមិន...ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមើលទៅបែបនោះ?” បន្ទូលថា “បើ
អ្នកធ្វើល្អ ធ្វើដូចប្អូនប្រុសរបស់អ្នកកំពុងធ្វើនៅទីនោះ អញនឹងទទួលឯងនិង

ប្រទានពរឯង។ អញនឹងធ្វើសម្រាប់ឯងដូចគ្នា។” ប៉ុន្តែគាត់មិនអាចធ្វើបានទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវ បើឯងមិនធ្វើទេអំពើបាបនៃការមិនជឿស្ថិតនៅមាត់ទ្វារ ហើយ។”

185 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលពួកគេប្រាប់យើងថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុត ហើយ” ពួកគេបានឃើញវាពិតជាត្រឹមត្រូវ ហើយបានបង្ហាញឲ្យឃើញ ហើយការ ទាំងអស់នេះគឺជាព្រះ បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើនៅថ្ងៃចុងក្រោយ នៃវិវរណៈ១០និង ម៉ាឡាគី៤ រឿងទាំងអស់នោះបានបង្ហាញភាពត្រឹមត្រូវឥតខ្ចោះ តើមានបញ្ហាអ្វីដែល បងប្អូនអើយ? តើមានអ្វីខុស ឃើញទេ?

186 បើពួកគេធ្វើមិនបាន។ ការមិនជឿ ដែលជាអំពើបាប។ មានអំពើបាបតែមួយ ប៉ុណ្ណោះ គឺការមិនជឿ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកមិនត្រូវបានប្តោលទោសទេ ព្រោះអ្នកដឹក អ្នកជក់បារី ទំពារស៊ី ស្លៀកខោខ្លី ធ្វើអ្វីតាមអំពើចិត្ត។ ទេ វាមិនប្តោលទោសអ្នក ទេ។ ពីព្រោះអ្នកមិនជឿ។ បើអ្នកជឿ អ្នកនឹងមិនធ្វើនោះទេ។ ឃើញទេ? អ្នកជឿ មិនធ្វើដូច្នោះទេ។ គាត់យកការគិតរបស់មនុស្ស ឃើញទេ ឬតម្រងស្រ្តីកំពុងគិត។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ អំពើបាបនៅមាត់ទ្វារ។

187 ឥឡូវនេះកត់សម្គាល់ឃើញអ្វីដែលបានធ្វើចំពោះការអ៊ិនហើយវានឹងមាន ដូចសព្វថ្ងៃនេះ។ វាបានធ្វើឱ្យការអ៊ិនចេញទៅជាមនុស្សមានបាបដោយចេតនា។ គាត់បានធ្វើដោយចេតនា មិនស្តាប់បង្គាប់។ មនុស្សគ្រប់រូបនឹងមានលក្ខណៈ ដូចគ្នា។ មិនស្តាប់បង្គាប់ដោយចេតនា បន្ទាប់ពីគាត់បានឃើញសាររបស់អេ បិលដែលបានបង្ហាញភាពត្រឹមត្រូវពីព្រះជាម្ចាស់ថាវាគឺជាព្រះ ការពិតហើយ បានបដិសេធមិនធ្វើវា។ ធ្វើដូចគ្នាបន្ទាប់មក។ បន្ទាប់មកគាត់បានឆ្លងផុតបន្ទាត់ បែងចែក។

188 មានខ្សែដែលអ្នកអាចឆ្លងកាត់បាន។ អ្នកដឹងទេមែនទេ? ឥឡូវនេះ អ្នកដឹកនាំ ទាំងនៅទីនេះនិងខាងក្រៅនៅក្នុង—ទូរស័ព្ទដែលការចាក់ផ្សាយនេះកំពុងឆ្លងកាត់ តាមប្រទេស តើអ្នកដឹងទេ? នៅពេលដែលអ្នកឃើញថាវាជាបទគម្ពីរហើយអ្នក នឹងមិនបានធ្វើវា ព្រះមិនតែងតែ... ទ្រង់នឹង... អូ អ្នកនឹងបន្តទទួលបានពរ។ ដូច្នោះ ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលគ្រប់គ្នា ពួកគេរស់នៅក្នុងទីរហោស្ថាន ហើយចិញ្ចឹមកូនចៅ ដាំដំណាំនិងមានពរនិងអ្វីៗទាំងអស់ ប៉ុន្តែ “ពួកគេគ្រប់គ្នាកាត់ផ្តាច់ពីព្រះអស់ កល្យាណ” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ។ អូ មែន ព្រះនឹងប្រទានពរ អ្នកនិយាយ

ត្រូវ ប៉ុន្តែអ្នកនឹងទៅ។ ពិតប្រាកដណាស់។ នោះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរចែង នោះហើយ ជាអ្វីដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល។ សូមកត់សម្គាល់ អ្នកអាចឆ្លងកាត់បន្ទាត់បំបែក។ តើអ្នកជឿទេ? កាអ៊ិនបានធ្វើ។

189 ចូរ—ចូរហើកទៅទីនេះមួយនាទី ខ្ញុំមានហេព្រើរ ១០:២៦ ។ តោះមើលថាតើខ្ញុំ អាចរកឃើញរហ័សឬទេ។ សៀវភៅហេព្រើរជំពូក១០...ហើយខ្ញុំជឿថាខ ២៦។ ខ្ញុំ បានសរសេរវានៅទីនេះ។ ចាំមួយភ្លែត បើអ្នកនឹងនៅជាមួយខ្ញុំ ហើយសូមអានវា មួយនាទី។ បាទ ត្រូវហើយ ហ្នឹងហើយ។

ដ្បិតក្រោយដែលយើងបានទទួលស្គាល់សេចក្តីពិតហើយ បើយើង ធ្វើបាប... ស្ម័គ្រពីចិត្តទៀត នោះគ្មានយញ្ញបូជាណា សំរាប់នឹង លោះបាបទៀតទេ

មានតែរង់ចាំ ដោយស្វែងខ្លាចចំពោះសេចក្តីជំនុំជំរះ និងសេចក្តី សហ័សនៃភ្លើង ដែលរៀបនឹងឆេះដល់អស់ទាំងពួកទាស់ទទឹងផង ប៉ុណ្ណោះ

190 នោះគឺជាព្រះបន្ទូលបរិសុទ្ធរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ បើយើងមិនទុកចិត្ត ដោយចេតនាបន្ទាប់ពីយើងបានឃើញវាហើយបាន ព្រា បន្ទាប់មកយើងបាន ឆ្លងកាត់ បន្ទាត់បំបែក។ អ្នកនឹងគ្មានការអត់ទោសអោយទៀតឡើយ អ្នកឆ្លងកាត់ បន្ទាត់។

អ្នកនិយាយថា “អូ! ព្រះជាម្ចាស់នៅតែប្រទានពរដល់ខ្ញុំ” អូ មែន។

191 ចងចាំអ៊ីស្រាអែល ដែលជាខ្សែបន្ទាត់ព្រំដែន។ នៅពេលព្រះបានសន្យាដល់ ពួកគេ នៅក្នុងទឹកដីបរិសុទ្ធ នៅ...ក្នុងស្រុកល្អពីទឹកដោះគោនិងទឹកឃ្មុំ ហើយ នៅពេលដែលលោកម៉ូសេបានចាត់លោកកាលែបនិងឃ្មុំស្វែនិងពួកអ្នកស៊ើប ការណ៍ឲ្យទៅស៊ើបការណ៍លើដី ហើយនាំយកភស្តុតាងដែលបានបញ្ជាក់មកវិញ ពួកគេដប់នាក់បាននិយាយថា “យើងមិនអាចធ្វើវាបានទេ យើងមិនអាចទេ មើលទៅកាន់ការលំបាកនៅទីនោះ យើងនឹងក្លាយជាមនុស្សនិយមជ្រុល យើង មានរបស់អាវុធអេតៗក្នុងការប្រយុទ្ធជាមួយគេ មើលអ្វីដែលពួកគេមាន យើង —យើងមិនអាចធ្វើវាបាន យើងមិនអាចធ្វើវាបានទេ។”

192 យ៉ូស្វេនិងកាលែបបាននិយាយថា “យើងអាចធ្វើបាន! ព្រះបានសន្យា ហើយ។”

193 ហើយចាំថាពួកគេបានត្រឡប់មកវិញ។ នោះគឺនៅកាលដេស-បារនៀ។ ហើយ ពួកគេបានងាកត្រឡប់មកវិញហើយក្លាយជាអ្នករង្វេងនៅទីរហោស្ថាន។ ហើយ ពួកគេម្នាក់ៗបានស្លាប់ហើយត្រូវបាត់បង់អស់កល្បជានិច្ច។ ព្រះយេស៊ូវមាន ព្រះបន្ទូលដូច្នោះ។

194 កុំឆ្លងកាត់បន្ទាត់បំបែកនោះ។ “នៅពេលអ្នកដឹងថាត្រូវធ្វើល្អ ហើយកុំធ្វើវា បើ អ្នកធ្វើវាជាអំពើបាប។”

195 អ៊ីស្រាអែលបានធ្វើដូចគ្នាដែរ។ បន្ទាប់ពីពួកគេបានឃើញលោកម៉ូសេបាន បើកសម្តែង ហើយអនុញ្ញាតឱ្យបាឡាមបាញ់ថ្នាំពួកគេ ថាជាពូជត្រឹមត្រូវដែល មានតម្លៃ។ គ្រូគង្វាល សូមកុំ (មិនដែល) កុំនិយាយអ្វីប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូល នេះ។ ចូរមើលតៅបាឡាមគាត់គឺជាហោរា ហើយគាត់បានឃើញពូជរបស់ព្រះ ដែលបានបើកសម្តែង។ ប៉ុន្តែនៅក្រោមនិកាយដ៏អស្ចារ្យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់ ដែល គាត់បានរស់នៅ ម៉ូអាបបានឃើញក្រុមអ្នករង្វេងផ្លូវឆ្លងកាត់ដី គាត់បានបាញ់ថ្នាំ វា ហើយនិយាយថា “រង់ចាំមួយនាទីសិន។ យើងទាំងអស់គ្នាជាគ្រីស្ទាន។ យើង ទាំងអស់គ្នាជាអ្នកជឿ។ ហេតុអ្វី ព្រោះឱពុករបស់យើង ហើយឱពុករបស់អ្នកគឺ ដូចគ្នា។ តើយើងមិនមែនជាកូនៗទេឬ? មិនមែនជាទ្បុកក្នុងប្រុសរបស់អំប្រាហាំ ទេ? តើយើងមិនដូចគ្នាទេឬ? សូមរៀបការជាមួយគ្នា។”

196 ហើយអ៊ីស្រាអែលដូចជាអេវ៉ានៅក្នុងសួនច្បារអេដែន សូមឱ្យសាតាំងបាញ់ថ្នាំ នាងផងដែរ វាបានបាញ់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលតាមរយៈហោរាក្លែងក្លាយ។ នៅពេល ដែលហោរាពិតគឺនៅជាមួយពួកគេជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលដែលត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែ ដោយចំណេះដឹង បញ្ញា ទស្សនៈ វាបានបាញ់ថ្នាំពួកគេ។ គិតពីវា។ ឥឡូវនេះ វា មិនត្រូវបានអត់ទោសទេ អំពើបាបមិនដែលត្រូវបានអត់ទោសឡើយ។

197 គ្រាប់បានរលួយនៅលើផ្លូវនៃកាតព្វកិច្ច នៅលើផ្លូវទៅកទឹកដីសន្យា។ ពួកគេ ម្នាក់ៗត្រូវរំលាយហើយរលួយ គឺនៅឯព្រះវិហារនៅក្នុងជួរនៃកាតព្វកិច្ច ចូរធ្វើតាម ព្រះ។ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យសាតាំងបាញ់ ថ្នាំ បាញ់បញ្ញាលើពួកគេ ការអប់រំគំនិត ប្រាជ្ញា ដោយនិយាយថា “ហេតុអ្វី យើងទាំងអស់គ្នាគឺដូចគ្នា យើងទាំងអស់គ្នា

ជាកូនរបស់ព្រះ” អ្នកមិនមែនទេ! ប៉ុន្តែវាបានអនុញ្ញាតឱ្យត្រូវក្លែងក្លាយនៅទីនោះ បាញ់ថ្នាំពួកគេដោយបញ្ញា ទស្សនៈ ថាគាត់មានវា។

198 ហើយគ្រាន់តែដូចជាក្រុមប្រឹក្សាខាងសាសនាកំពុងតែធ្វើឥឡូវនេះ ឃើញទេ រឿងដូចគ្នា “ហេតុអ្វី យើងទាំងអស់គ្នានឹងរួមគ្នានៅក្នុងអង្គការដ៏អស្ចារ្យតែមួយ។” ប្រព័ន្ធនៃការរៀបចំទាំងមូលគឺរបស់អារក្ស។ វាគឺជាសញ្ញាសំគាល់របស់សត្វ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ខ្ញុំនឹងមានសៀវភៅនិយាយពីវា ឆាប់ៗនេះ បើព្រះអម្ចាស់នឹង សព្វព្រះហឫទ័យ។

199 សូមកត់សម្គាល់នៅក្នុងពេលវេលារបស់លោកណូអេ ឃើញព្រះបន្ទូលត្រូវ បានសាងសង់ឡើង ដើម្បីឱ្យអណ្តែត។ ឥឡូវនេះសូមឱ្យខ្ញុំធ្វើការកត់សម្គាល់ តិចតួចនៅទីនេះ ពាក្យនេះត្រូវបានដាក់បញ្ចូលគ្នាសម្រាប់ផ្លាស់ប្តូរពីដីទៅលើ មេឃ។ ការមើលឃើញរចនាសម្ព័ន្ធនៃរឿង ប៉ុន្តែជាមួយនឹងការយល់ឃើញ បញ្ញា របស់ពួកគេបានសើចនៅចំពោះមុខ ហោរណូអេ នៅពេលដែលគាត់កំពុងទាយ អំពីគ្រាចុងក្រោយ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលបានធ្វើ...រចនាសម្ព័ន្ធនោះត្រូវបានបង្កើតឡើង ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ បោះនៅខាងក្នុងនិងចេញដោយការអធិស្ឋាន និងសេចក្តីជំនឿ។ នៅពេលមានភ្លៀងធ្លាក់បញ្ជាទាំងអស់ ទស្សនវិស័យនៃ សាសនាបានស្លាប់ និងរលួយនៅ...នៅក្នុងសាសនារបស់ពួកគេ ព្រះវិហារនៅ លើផែនដី។ ហើយទូកធំអណ្តែតពីលើវាទាំងអស់។ គ្រាប់ពូជដែលបាញ់ដោយ វិទ្យាសាស្ត្ររលួយនៅក្នុងការជំនុំជំរះ។

200 អ្វីដែលយើងកំពុងព្យាយាមធ្វើទោះយ៉ាងណា យើងកំពុងព្យាយាមបង្កើត ក្រុមជំនុំរបស់យើង ឬយើងកំពុងតែព្យាយាមបង្កើតព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់? តើយើងព្យាយាមធ្វើអ្វី? តើយើងកំពុងធ្វើអ្វី? តើយើងកំពុងព្យាយាមដើម្បីទទួល ប្រជាជនចូលទៅក្នុងនេះ? តើអេវ៉ាដ៏អស្ចារ្យនេះកំពុងតែព្យាយាមធ្វើអ្វីនៅទីនេះក្នុង ថ្ងៃចុងក្រោយនេះ? ព្រះវិហារអេវ៉ា?

201 ខ្ញុំនឹងត្រូវបញ្ចប់ បងប្រុស ព្រោះវា—វាកំពុងយឺតណាស់។ សូមផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ ប្រហែលជា ១៥នាទីទៀត ហើយខ្ញុំនឹងឈប់—ឧក្រិដ្ឋរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។ [បងប្រុស ម្នាក់និយាយថា “ពិតណាស់។”—អេឌី។] មែនហើយ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំដឹង។ មែនហើយ មនុស្សប្រហែលជាចង់នៅទីនេះហើយសម្អាតវា។ ប៉ុន្តែខ្ញុំហាក់ដូចជា ពិបាកក្នុងការចាកចេញ។ ខ្ញុំនឹងប្រញាប់។ មែនហើយ។

202 ឃើញទេ វិទ្យាសាស្ត្រ ការអប់រំ កូនកាត់ អេវ៉ាដ៏អស្ចារ្យនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ ដែលគេហៅថាក្រុមជំនុំ តើនាងកំពុងតែព្យាយាមធ្វើអ្វី? តើនាងកំពុងតែព្យាយាម លើកតម្កើងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សធ្វើតាមរបៀបដែល ពួកគេកំពុងធ្វើ? ពួកគេមិនប្រើតម្រងការគិតបុរសបុត្រម្រងរបស់ព្រះទេ។ រកមើល អ្វីដែលពួកគេកំពុងផលិត។ ពួកគេគឺលើកដំកើងខ្លួនឯង។ ព្រះវិហារគឺស្ថិតនៅ ក្នុងគ្រាប់ពូជនៃកម្មវិធីចំណេះដឹង បានបណ្តាលឱ្យការប្រណាំងទាំងមូលត្រូវបាន ល្ងង់ខ្លៅនៃវិទ្យាសាស្ត្រចេញឆ្ងាយពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងចាប់យក ការកត់សម្គាល់ទាំងនោះ ខ្ញុំនឹងមិនកាន់នៅលើពួកគេយូរពេកទេ ដើម្បីបញ្ចប់។ តាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រល្ងង់ខ្លៅ! ពេលវេលារបស់ព្រះ នៅលើផែនដីនេះ អ្វីដែលទ្រង់ កំពុងធ្វើតាមព្រះបន្ទូលសន្យាដែលបានសន្យាហើយ ហើយពួកគេមិនអើពើនឹងវា ទេ ហើយដើរចេញដោយព្រះពួកគេល្ងង់ខ្លៅតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រ។ ល្ងង់ខ្លៅតាម បែបវិទ្យាសាស្ត្រ!

203 ខ្ញុំបានញញឹមដោយសារតែបងប្រុស វីលៀមនៅទីនេះ បានសរសេរនៅលើ ក្រដាសមួយសន្លឹក “អ្នកអាចនៅបន្តដល់ពេលរសៀល” ក៏បាន។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំរីករាយ នោះពិតជាល្អ។ ឃើញទេ?

204 ប៉ុន្តែមនុស្សគឺ—កំពុងធ្វើបាបដោយចេតនា។ វាបាននាំមកនូវ—ប្រព័ន្ធនៃ ក្រុមជំនុំនៅថ្ងៃនេះចូលទៅក្នុងអំពើបាបដោយចេតនាប្រឆាំងនឹងព្រះ។ ហេតុអ្វី ភាពថ្លៃថ្នូរទូទៅនឹងបង្ហាញដល់អ្នកថាវាត្រឹមត្រូវ។ មែនហើយ។ វាមិននតណ្តាធ្វើ ឱ្យភ្នែករបស់នាងខ្វាក់ទៅនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយនាងបានរកឃើញខ្លួនឯង អាក្រាតម្តងទៀត។ អ្នកដឹងទេថា ព្រះ នៅក្នុងវិវិណៈ៣ បាននិយាយថា “ចូរមក ទិញថ្នាំភ្នែកពីខ្ញុំដើម្បីឱ្យភ្នែកអ្នកបានភ្លឺឡើង។” ឃើញទេ កែវភ្នែកគឺជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ។

205 អ្នកដឹងទេ ពួកគេនិយាយថា “បុរសនេះបានសិក្សា៤០ឆ្នាំដើម្បីទទួលបានឌី គ្រីរបស់គាត់។ គាត់ជាបណ្ឌិត ប៊ី អិល ឌីបណ្ឌិត ឌី ឌី និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ។”

206 តើអ្នកដឹងថាព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលអ្វីទេអំពីបញ្ហានេះ? ទ្រង់បាននិយាយ ថា “សូមឱ្យបុរសបដិសេធ ខ្លួនឯងផ្ទាល់។” ប៉ូលបានធ្វើ។

អ្នកនិយាយថា “នេះមិនមែនមានន័យអញ្ចឹងទេ។”

207 មែនហើយ ហេតុអ្វីប៉ុលបន្តលើកទឹកចិត្តគេ? គាត់និយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលមក
ចំពោះអ្នកជាមួយនឹងពាក្យដែលទាក់ទាញចិត្តនៃប្រាជ្ញារបស់មនុស្សទេ ពីព្រោះ
អ្នកនឹងកសាងក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើនោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមករកអ្នកដោយអំណាចនិង
ការបង្ហាញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលពាក្យរបស់អ្នកនឹង...សេចក្តីជំនឿរបស់
អ្នកនឹងត្រូវបានស្ថាបនាឡើង លើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិនមែនបង្ហាញពីប្រាជ្ញា
ទេ។”

208 វាហាក់ដូចជាមនុស្សបានបាត់បង់នូវភាពថ្លៃថ្នូរ។ ពួកគេមិនដូចអ្វីដែលពួកគេ
ធ្លាប់ធ្វើទេ។ វាធ្លាប់ជាពេល ដែលហោរានិយាយ “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់”
មនុស្សនាំគ្នាញាប់ញ័រ។ មែនហើយ ពួកគេពិតជាអីចឹង។ មនុស្សភ័យរន្ធត់ព្រោះ
ពួកគេខ្លាច។ តែឥឡូវពួកគេចាញ់ការភ័យខ្លាចទាំងអស់របស់ពួកគេ។ ពួកគេមិន
ខ្លាចព្រះទេ។

209 សាឡូម៉ូនបាននិយាយថា “សេចក្តី—កោតខ្លាចដល់ព្រះយ៉េហូវ៉ានោះជាដើម
ចមនៃប្រាជ្ញា” គ្រាន់តែជាការចាប់ផ្តើមរបស់វា។

210 ប៉ុន្តែហោរាអាចនិយាយថា នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ មនុស្ស
និយាយ “មិនសមហេតុសមផល!” ឃើញទេ វាគ្មានក្តីសង្ឃឹមសម្រាប់ពួកគេទេ។
ពួកគេនិយាយថា “ហេតុអ្វី? យើងឆ្លាត។ យើងមានបញ្ញា យើងមិនចាំបាច់យកវត្ថុ
ប្រភេទនោះទេ! យើងដឹងថាយើងកំពុងនិយាយអំពីអ្វី!”

211 វាក៏ជាសុភាសិតចាស់មួយដែលថា “មនុស្សល្ងើល្ងើនឹងដើរដោយស្បែកជើង
វីស ជាកន្លែងដែលពួកទេវតាភ័យខ្លាច” ប្រាកដណាស់។

212 តើការផ្លាស់ប្តូរគឺជាអ្វី? (យ៉ាងឆាប់រហ័ស។) តើយើងទទួលវាដោយ
របៀបណា? តើការផ្លាស់ប្តូរអ្វី? ព្រះជាម្ចាស់ធ្វើវាដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបន្ទូល
របស់ទ្រង់។ ទ្រង់ផ្លាស់ប្តូរ។ ទ្រង់បានដាំគ្រាប់ពូជរបស់ទ្រង់ បោះព្រះវិញ្ញាណរបស់
ទ្រង់មកលើវា ហើយវាផលិតចេញជាផលមក។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់បំ
លែងព្រះបន្ទូលជាគ្រាប់ពូជ តាមភាពត្រឹមត្រូវនៃប្រភេទរបស់វា។

213 តើអ្នកជាគ្រាប់ពូជប្រភេទណាដែលបង្ហាញថាអ្នកមានអ្វីខ្លះ។ អ្នកមិនអាច
លាក់វាបានទេ។ អ្វីក៏ដោយដែលនៅក្នុងអ្នកវាបង្ហាញមកខាងក្រៅ។ អ្នកមិនអាច
លាក់វាបានទេ។ អ្នកមិនអាចបង្កើតដើមនោះបានទេ ប៉ុន្តែវាជាអ្វី។ ឃើញទេ វា—វា

ត្រូវតែបែបនោះ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជ្លាស់ប្តូរគ្រាប់ពូជ នោះគឺនៅផ្នែកខាងក្នុងរបស់វា។ មិនថាគ្រាប់ពូជនោះជាអ្វីនោះទេ ទ្រង់ជ្លាស់ប្តូរវា។ បើវាអាក្រក់ វានឹងនាំមកនូវអំពើអាក្រក់។ បើវាជាមនុស្សកំពុតវានឹង នាំមកនូវការលាក់កំពុត។ បើវាជាព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះ នោះវានឹងចេញមកជាកូនប្រុសឬកូនស្រីពិតប្រាកដនៃព្រះតាមរយៈតម្រងការគិតរបស់មនុស្សមួយនេះ។ នៅពេលដែលគ្រាប់បានឡើងមកវាកើតឡើងតាមរយៈការបង្កើតបានកូនប្រុសស្រីនៃព្រះ។

214 ថ្ងៃមួយនៅពេលដែលផែនដីបានស្ថិតនៅក្នុងភាពងងឹតនៃភាពរីករវៃ ព្រះជាម្ចាស់... ស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ ព្រោះយើងនឹងមិននិយាយ... កាន់តែយូរបន្តិច។ រកមើល។ ថ្ងៃមួយនៅពេលដែលផែនដីមានសាសនាគ្រប់ប្រភេទម្តងទៀត លាងដៃ ជើង ពាក់អាវនិងភួយផ្សេងៗគ្នា។ វាស្ថិតនៅចំកណ្តាលនៃភាពរីករវៃ។ អ៊ីស្រាអែលពិតរបស់ព្រះធ្លាប់បានរង្វេងចេញពីក្រិក្រវិន័យនិងលក្ខណៈរបស់ព្រះ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា ទំនៀមទម្លាប់របស់អ្នកធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគ្មានឥទ្ធិពលដល់មនុស្សដោយ ប្រពៃណីរបស់អ្នក។ ហើយមើលពួកបូជាចារ្យជីវិតសុទ្ធ ពួកគេបានហៅខ្លួន។ ហើយព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នករាល់គ្នាជាឪពុករបស់មារសាតាំង ហើយអ្នករាល់គ្នាធ្វើការដែលវាធ្វើ។” ឃើញទេ នោះពិតជាអ្វីដែលទ្រង់បាននិយាយ។

215 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលផែនដីបានដាក់នៅក្នុងប្រភេទនៃការជួសជុលនោះ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ ជ្លាស់ប្តូរម្តងទៀតលើគ្រាប់ពូជដែលត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុន។ ទ្រង់បានបកប្រែហើយបានផ្លាស់ប្តូរអេសាយ ៩:៦ នៃការសន្យា។ ទ្រង់ជាព្រះត្រូវបានបង្កើតឡើងជាមនុស្ស ជាសាច់ដើម្បីសង្គ្រោះពេលវេលារីករវៃនោះ។ នៅពេលដែលបុរសត្រូវបានបង្កើតឡើងតាមរូបភាពនៃព្រះជាម្ចាស់ ព្រះជាម្ចាស់បានយាងមកតាមរយៈហោរាបានឃើញ... ឥឡូវសូមចាំព្រះបន្ទូល ហោរាបានឃើញវាគឺជាហោរាដដែលដែលបានឃើញសាតាំងនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ឃើញទេ ពីកម្មវិធីអប់រំនេះ និងរបស់ដែលវាមានកម្មវិធីសាសនា។ ហោរាដដែល អេសាយ ៩:៦ បាននិយាយថា “មកដល់យើងព្រះរាជបុត្រាគឺប្រសូត្រ ព្រះរាជបុត្រាត្រូវគឺផ្តល់ឱ្យហើយនាមទ្រង់នឹងត្រូវបានគេហៅថា ‘អ្នកផ្តល់ប្រឹក្សា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព ព្រះដ៏អស្ចារ្យ ព្រះរំពឹងតាំងនៅអស់កល្បជានិច្ច។’ រជ្ជកាលរបស់ព្រះអង្គនឹងគ្មានទីបញ្ចប់ទេ។” ហើយព្រះបន្ទូលនោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណ

បានផ្លាស់ទៅលើព្រះបន្ទូលនោះ ហើយវាបានបង្កើតឡើងនៅក្នុងសួររបស់ស្រ្តី ព្រហ្មចារី។ អាម៉ែន។ “បុត្រាមួយបានកើតមក” មិនមែនបង្កើតទេ “កើត”។

216 សាតាំងបានព្យាយាមហើយព្យាយាមម្តងទៀតដើម្បីបាញ់ថ្នាំវា។ វាបានលើក ទ្រង់ឡើង ហើយនិយាយថា “បើអ្នកគឺជាអ្វីដែលអ្នកនិយាយមែន នោះចូរព្រោស ជំងឺឲ្យជាសះស្បើយមួយចំនួននៅទីនេះសម្រាប់ខ្ញុំ។ បង្ហាញខ្ញុំពីរបៀបដែលអ្នក អាចធ្វើវាបាន។ ចូរធ្វើការនេះ នំប៉័ង ហើយថ្មក្លាយជានំប៉័ង។ តោះមើល អ្នកហោះ ទៅមើលព្រោះបទគម្ពីរប្រាប់អ្នកនឹងធ្វើវាបាន។

217 អ្នកឃើញពួកគេសាសនាអារក្សនៅថ្ងៃនេះនៅតែនិយាយដូចគ្នា? “បើមានរឿងដូចជាការព្យាបាលដ៏ទេវភាពនៅទីនេះ សូមដាក់លើ បងប្រុសដូច្នោះ-ហើយ-ដូច្នោះ សូមឱ្យឃើញថាអ្នកព្យាបាលគាត់។”

218 វិញ្ញាណអារក្សនោះដដែលបានឈរនៅលើឆ្កាងរបស់ព្រះយេស៊ូ ហើយ និយាយថា “បើអ្នកជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ សូមចុះពីលើឆ្កាងមក។”

219 ព្រះបន្ទូលបានចែងថាទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ព្រះវិញ្ញាណបានបញ្ជាក់ ថាទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ អេសាយ៩:៦ បានសម្រេចហើយ។ ហើយនិង យប់ផ្សេងទៀត។ ភាគច្រើននៃអ្នកនៅក្នុងការចាក់ផ្សាយបានលឺពីរបៀបដែលយើង ផ្តល់ឱ្យស្ទើរតែហុកសិប បទគម្ពីរ ខ្ញុំជឿ អំពីការបង្ហាញថាបទគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ នោះគឺជាទ្រង់។

220 អូ! សាតាំងបានព្យាយាមហើយព្យាយាមទៀតធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ យប់មួយ ដេកនៅលើកប៉ាល់ខាងក្រោយ វាបានឃើញទ្រង់ផ្តល់កំ។ ហើយវាបាននិយាយថា “អញនឹងបំផ្លាញទ្រង់ឥឡូវនេះ” ប៉ុន្តែវាមិនអាចទេ។

221 វាបានព្យាយាមល្បួងទ្រង់ឲ្យធ្វើខុស ប៉ុន្តែទ្រង់មិនអាចធ្វើបានទេ។ ហេតុអ្វី? ទ្រង់ត្រូវបានគេបាញ់ថ្នាំជាមួយថ្នាំនៃការតំរូវទុកជាមុន។ ពួកគេមិនអាច បោកបញ្ឆោតបានទេ។ ទេ ទេ។ ព្រះបន្ទូលបាននិយាយថាទ្រង់នឹងនៅទីនេះ។ អាម៉ែន។ គ្មានអារក្សនឹងវិនាសដល់ទ្រង់ ហើយគ្មានបុត្រាណាផ្សេងទៀតរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ដែលបានតំរូវទុកជាមុនដើម្បីជំនួសកន្លែងរបស់ទ្រង់ឡើយ។ ទ្រង់ត្រូវ បានគេបាញ់ជាមួយថ្នាំសំលាប់មេរោគ។ ថ្នាំពុលរបស់សាតាំងត្រូវពេទ្យនិកាយក៏ មិនហ៊ានប៉ះពាល់ទ្រង់ដែរ ហ្នឹងហើយ។ ទ្រង់បានធ្វើចលនា គ្មានអ្វីវិនាសដល់ទ្រង់ ទេ។ វាគ្មានឥទ្ធិពលអ្វីលើទ្រង់ទេ។

222 “ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យអ្នកក្លាយជាបីស្បូននៃផែនដីទាំងមូល។ ខ្ញុំបានគ្រប់គ្រងលើវា រួចហើយ។ បើអ្នកគ្រាន់តែថ្វាយបង្គំខ្ញុំ ចូលរួមជាមួយក្រុមរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យអ្នក—អ្នកឡើងជាអ្នកគ្រប់គ្រង។ ខ្ញុំនឹងចុះចេញពីតំណែង ឱ្យអ្នកឡើងវិញ។”

223 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សាកាំងអើយចូរថយចេញពីអញទៅ។ មានសេចក្តី ចែងទុកមកថា ‘ត្រូវឲ្យឯងក្រាបថ្វាយបង្គំព្រះជាព្រះបន្ទូលហើយមានតែព្រះអង្គ ប៉ុណ្ណោះដែលនឹងត្រូវបំរើ។’” បន្ទាប់មកនៅថ្ងៃមួយ...

ចំពោះបុគ្គលដ៏អស្ចារ្យនេះ ខ្ញុំចង់នៅត្រង់នេះបន្តិច។

224 ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃមួយ ព្រះវិញ្ញាណបានធ្វើការលើទ្រង់ម្តងទៀត។ ព្រោះមាន ព្រះបន្ទូលខ្លះបានសរសេរអំពីទ្រង់ គឺមកពីព្រះជាម្ចាស់ តាមរយៈហោរា “បាន ត្រូវគនាំទៅរកការសម្លាប់ដូចជាកូនចៀម។” ហើយព្រះវិញ្ញាណធ្វើការលើព្រះអង្គ ហើយនាំទ្រង់ ហើយបញ្ជូនព្រះអង្គទៅឈើឆ្កាងកាលវារី។ នៅទីនោះ ទ្រង់ត្រូវ សុគត។ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលត្រូវបានគេនិយាយអំពីទ្រង់នៅក្នុងការសុគត របស់ទ្រង់ ត្រូវបានបំពេញ ដើម្បីនាំពន្លឺនិងជីវិតដល់គ្រប់ពូជរបស់ព្រះដែលបាន តម្រូវនោះនៅលើផែនដី។ ទ្រង់បាននាំផ្លូវធ្វើវា។ នេះគឺជាគ្រាប់ពូជ ព្រះវិញ្ញាណនាំ ជីវិត ផ្លាស់ប្តូរកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ ពីលោកីយនៅក្នុងភាពច្របូកច្របល់ដីខ្មៅ ងងឹតនេះ ដើម្បីក្លាយជាកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ។

225 សូមកុំជំពប់ដួលនៅពាក្យនោះ “បានតម្រូវទុក។” ខ្ញុំដឹងថាអ្នកធ្វើ។ ប៉ុន្តែ សូម ស្តាប់ វាមិនមែនជាពាក្យរបស់ខ្ញុំទេ។ នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អ្នកចង់អានវា សូមអានអេភេសូរ ១:៥ ដែល “ទ្រង់បានតម្រូវយើងទុកជាកូនចិញ្ចឹម នៃកូនប្រុស តាមរយៈព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។” ឃើញទេ?

226 គ្រាន់តែចូរឱ្យខ្ញុំបំបែកវាមួយនាទី គ្រាន់តែមួយនាទី ដើម្បីបំបែកគំនិតរបស់ អ្នក។ រកមើល។ ដូចដែលអ្នកបាននៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក នៅឯការចាប់ផ្តើម គ្រាប់ពូជមួយ។ តើអ្នកដឹងទេ គ្រប់គ្នា? អ្នក នៅក្នុងជីវិតទុក្ខរបស់អ្នក តើអ្នកដឹង ទេ?

227 សូមអានសៀវភៅហេព្រើរ ដែលយើងឃើញថា លើវិបានបង់មួយភាគក្នុង ១០ នៅពេលគាត់ស្ថិតនៅក្នុងចង្កេះលោកអ័រហ្វាហាំ បួនជំនាន់នៅពីក្រោយគាត់។ នៅពេលដែលអ័រហ្វាហាំបានថ្វាយដង្ហាយមួយភាគដប់ដល់មុលគីស្យាដែកនោះ

គឺជារឿងរបស់ចៅទូតគាត់ចុះនៅពីក្រោមទៀត ហើយគាត់គឺនៅក្នុងចង្កេះនៃអំប្រាហាំ។ ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ?

228 អ្នកស្ថិតនៅលើចង្កេះឪពុករបស់អ្នក ប៉ុន្តែឪពុករបស់អ្នកមិនអាចមានការប្រកបជាមួយអ្នករហូតដល់អ្នកបានប្រែខ្លួនជារូបកាយសាច់ឈាម។

229 កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំមាននៅក្នុងខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់បានកូនប្រុស តែគាត់នៅក្នុងខ្ញុំបន្ទាប់មក។ ឃើញទេ? គាត់នៅក្នុងខ្ញុំពេលនោះ។ ប៉ុន្តែតាមរយៈការរៀបការគាត់បាន ផ្លាស់ប្តូរទៅជាបុរសម្នាក់ដូចខ្ញុំ ហើយបន្ទាប់មកគាត់បានក្លាយជាដូចខ្ញុំ។

230 ហើយអ្នកក្លាយជាឪពុកម្តាយឃើញទេ ពីព្រោះវាស្ថិតនៅក្នុងអ្នក ដើម្បីចាប់ផ្តើម។ ឥឡូវនេះបើយើងជាកូនរបស់ព្រះ គុណលក្ខណៈរបស់ទ្រង់...គឺអ្នកអ្នកជាគុណលក្ខណៈរបស់ឪពុកអ្នក មិនមែនម្តាយអ្នកទេ។ គឺឪពុករបស់អ្នក។ នេះជាមេធាវីស្ថិតនៅក្នុងឪពុក។ ឃើញទេ? ហើយឥឡូវនេះម្តាយរបស់អ្នកគឺជាអ្នកបង្កើត ដែលទ្រអ្នក បង្កើតពូជពង្សរបស់ឪពុកអ្នក។ ឃើញទេ?

231 ហើយផែនដី ជាសាច់ឈាម ក៏ជាអ្នកបង្កើតកូនពូជរបស់ព្រះដែរ។ ឃើញទេច្បាស់ណាស់។ មិនមែនផែនដីទេ តើផែនដីនេះអស្ចារ្យយ៉ាងណា? វាជារបៀបដែលព្រះដ៏អស្ចារ្យដែលបង្កើតវាមក។ ឃើញទេ? ឃើញទេ?

232 ឥឡូវនេះបើអ្នកជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ព្រះ នោះអ្នកបាននៅក្នុងព្រះ ពីពេលដំបូង។ អ្នកគឺជាគុណលក្ខណៈរបស់ទ្រង់។ បើអ្នកមិននៅទីនោះទេនោះ អ្នកមិនដែលឬមិនធ្លាប់មានឡើយ។

233 ពីព្រោះ ខ្ញុំមិនអាច ចេញពីចង្កេះរបស់ខ្ញុំ មានកូនប្រុសរបស់បុរសម្នាក់នៅទីនេះឬ បុរសនោះនៅទីនោះ ខ្ញុំអាចបង្កើតបានតែកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំប៉ុន្មាន ហើយពួកគេនឹងបង្កើតមានភាពដូចខ្ញុំ។ ហាលេលូយ៉ា។ អ្នកមើលឃើញទេ?

234 កូនប្រុសនិងកូនស្រីគឺស្ថិតនៅក្នុងព្រះជាម្ចាស់តាំងពីដំបូង។ ឥឡូវមើល។ អ្នកមានជីវិតអស់កល្ប។ យើងជឿថា យើងទទួលបានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ មែនហើយ មានតែទម្រង់មួយប៉ុណ្ណោះនៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយជាព្រះ។ រឿងដែលអស់កល្បជានិច្ច គឺជាព្រះ។ បើអ្នកមានជីវិតអស់កល្បនោះ ជីវិតនោះគឺនៅក្នុងខ្លួនអ្នកជានិច្ច ហើយអ្នកស្ថិតនៅក្នុងចង្កេះរបស់ព្រះមុនពេលដែល

គ្មានសូម្បីតែផែនដីមួយ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះបន្ទូលនេះ...ព្រះយេស៊ូវ ខ្លួនឯងត្រូវបានហៅថា ព្រះបន្ទូល ហើយនៅក្នុងគម្ពីរឃុំហាន១ បាននិយាយ ថា “កាលពីដើមដំបូងឡើយ មានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយ ព្រះជាម្ចាស់ ហើយព្រះបន្ទូលជាព្រះជាម្ចាស់។ ហើយព្រះបន្ទូលបានត្រឡប់ជា សាច់ឈាមហើយរស់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” បន្ទាប់មកអ្នកស្ថិតនៅចង្កេះ ព្រះយេស៊ូវហើយបានទៅកាល់រ៉ាំជាមួយទ្រង់។ អ្នកបានស្លាប់ជាមួយទ្រង់ ហើយ អ្នកបានលើកឡើងជាមួយទ្រង់។ ហើយថ្ងៃនេះយើងកំពុងអង្គុយនៅឯស្ថានសួគ៌ ក្នុងទ្រង់ ពោរពេញទៅដោយព្រះវិញ្ញាណរាជបុត្រានិងបុត្រីនៃព្រះ។ ស្លាប់ជាមួយ ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ ជាមួយទ្រង់។ ប្រាកដណាស់។

235 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ អ្នកអាចប្រកបជាមួយទ្រង់។ អ្នកមិនអាច ត្រឡប់មកវិញនៅទីនោះ ព្រោះអ្នកគ្រាន់តែជាព្រះបន្ទូលនៅក្នុងទ្រង់ ជាគ្រាប់ពូជ។ តែឥឡូវនេះទ្រង់បានសម្តែងឱ្យអ្នកឃើញហើយឥឡូវនេះទ្រង់ចង់អោយអ្នកប្រកប ជាមួយទ្រង់។ បន្ទាប់មកទ្រង់បានចុះមក ត្រូវបានត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ដូច្នេះ ទ្រង់អាចប្រកបបានយ៉ាងឥតខ្ចោះជាមួយអ្នក។ ឃើញទេ ការប្រកបដ៏ឥតខ្ចោះ? អូ ខ្ញុំអើយ ពួកគេជាអាថ៌កំបាំងដ៏ជ្រាលជ្រៅនៃព្រះ! ពិតជាអស្ចារ្យណាស់! ឃើញទេ ព្រះជាម្ចាស់មិនអាចប្រកបនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបានឡើយ ព្រះបានក្លាយជាមនុស្ស នៅជាមួយយើង។

236 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺជាព្រះអង្គទ្រង់ផ្ទាល់បានសម្តែង “ព្រោះទ្រង់ជា ព្រះរាជបុត្រា តែមួយដែលកើតមក តែវាគ្រាន់តែជាឆោឡាខ្មោចសម្រាប់ទ្រង់ ដើម្បីរស់នៅ គ្មាននរណាម្នាក់បានឃើញព្រះនៅពេលណាមួយទេ ប៉ុន្តែមានតែ ព្រះបុត្រាតែមួយគត់របស់ព្រះ បានប្រកាសថាទ្រង់ហើយ។” ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បាន សង់ផ្ទះមួយជារូបកាយសម្រាប់រស់នៅ ចុះមកដើម្បីឱ្យអ្នកប៉ះទ្រង់។ ធីម៉ូថេទី១ ៣:១៦ “បើគ្មានភាពចម្រូងចម្រាស ភាពអស្ចារ្យគឺជាអាថ៌កំបាំងនៃព្រះ។ ដ្បិត ព្រះជាម្ចាស់បានសម្តែងជាសាច់ឈាមដែលពួកទេវតានៃព្រះបានឃើញ បានជឿ បានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះទ្រង់...

237 អ្នកក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយទ្រង់ជាសាច់ឈាម ដូច្នេះអ្នកអាចប្រកប ជាមួយគ្នាបាន ព្រោះទ្រង់គឺជាគុណលក្ខណៈរបស់ព្រះនៃសេចក្តីស្រឡាញ់។ ព្រះជាម្ចាស់ជាសេចក្តីស្រឡាញ់។ តើវាត្រូវទេ? ព្រះយេស៊ូវគឺជាគុណលក្ខណៈ

របស់ព្រះ។ ហើយនៅពេលដែលគុណលក្ខណៈនៃសេចក្តីស្រឡាញ់បានបង្ហាញ
ជាព្រះអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ គុណលក្ខណៈទាំងអស់ដែលព្យួរចូលទៅក្នុងទ្រង់បាន
មករកទ្រង់ថា “អ្នកណាដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានដល់ខ្ញុំនឹងមកដល់ខ្ញុំ។” ប្រាកដ
ណាស់ ពួកគេត្រូវតែបានតម្រូវទុកជាមុន។ បើវាមិនមែនទេ ទ្រង់នឹងមិននៅទីនោះ
ទេ។ ហ្នឹងហើយ។ ពិតណាស់។

238 ឥឡូវនេះយើងអាចប្រកបបានតាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយនៅក្នុង
នោះអ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល។ “ពីព្រោះទ្រង់ជា
ព្រះបន្ទូលតាំងពីដើម អ្នកគឺជាព្រះបន្ទូលឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយ
យប់នេះ រឺថ្ងៃអាទិត្យរឺមួយថ្ងៃដែលខ្ញុំចូលទៅ អំពីព្រះបន្ទូលជាអ្វី ឃើញទេ? ហើយ
ឥឡូវនេះអ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល។

239 សូមស្តាប់។ មានរឿងមួយដែលខ្ញុំមិនអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំមិនអាចអូតពី
ជីដូនជីតារបស់ខ្ញុំទេ។ ទេ ខ្ញុំឆ្លងកាត់ភាពញើរញើយ៉ាងអាក្រក់។ ឪពុកខ្ញុំជា
ជនជាតិអៀរឡង់។ ម្តាយរបស់ខ្ញុំគឺជាជនជាតិឥណ្ឌា ឥណ្ឌាពាក់កណ្តាល នាង
ជាជនជាតិឥណ្ឌា គួរសោធនមួយ។ ឥឡូវនេះ ពួកគេប្រមឹក ភាគច្រើនបានស្លាប់
ជាមួយការនឿយហត់ ពួកគេវាយតប់គ្នា ប្រយុទ្ធកាំភ្លើង ជាដើម។ ខ្ញុំមិនអាចអូត
ទេ គ្មានអ្វីអំពីរឿងនោះទេ ព្រោះបុព្វការីជននិងមែកជាងគ្រួសាររបស់ខ្ញុំគួរអោយ
ខ្លាចណាស់។

240 ប៉ុន្តែ បងប្រុសអើយ មានរឿងមួយដែលខ្ញុំអាចអូតបាន ខ្ញុំអាចអូតលើ
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដែលបានលោះខ្ញុំ។ ហើយជាមួយនឹងអំណាចនៃការផ្លាស់ប្តូរ
របស់ទ្រង់ ដាំគ្រាប់ពូជដោយកំណត់ទុកជាមុន ហើយខ្ញុំបានឃើញវា។ តើខ្ញុំ
ជាកូនប្រុសរបស់អ្នកណាឥឡូវនេះ? មែនហើយ ខ្ញុំអាចអូតលើទ្រង់។ ហើយខ្ញុំ
បានចំណាយពេលសាមសិបបីឆ្នាំនៃជីវិតរបស់ខ្ញុំអូតពីទ្រង់។ បើទ្រង់នឹងទុកឱ្យខ្ញុំ
សាមសិបបីឆ្នាំទៀតខ្ញុំនឹងព្យាយាមនិយាយបន្ថែមទៀតអំពីទ្រង់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ
អាចអូតពីបុព្វបុរសខ្ញុំ ហាលេលូយ៉ា អ្នកណាដែលបានលោះខ្ញុំ ហើយដាំគ្រាប់ពូជ
នៃជីវិតនៅទីនេះ ហើយទុកឱ្យខ្ញុំមើលទៅលើព្រះបន្ទូលនេះ បានបញ្ជូនដោយ
ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ហើយបាននិយាយថា “នេះហើយ។ និយាយរឿងនេះ ហើយ
វានឹងកើតឡើង។ ធ្វើវាបាន។ ហើយអូ ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំអាចអូតលើព្រះអង្គ! តើទ្រង់ធ្វើ

វាយ៉ាងដូចម្តេច? តាមរយៈការលាងទឹកដោយព្រះបន្ទូល ទឹកនៃការញែកចេញ។ សង្ឃឹមថាយើងអាចពន្យល់វាបាន។

241 អ្នកជឿដែលបានតម្កល់ទុកជាមុនពិតប្រាកដ នឹងនៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលព្រះ ពីព្រោះពួកគេគឺជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូលនោះ។

242 អូ! ផ្កាយដែលរង្វង់បាត់ តើអ្នកនឹងរង្វង់ដល់ពេលណា? ពួកមេតូឌីស្ទ ពួក បាបទីស្ទ ពួកព្រិសប៊ីធើរៀន អ្នកនៅខាងក្រៅ អ្វីដែលអ្នកចង់ដើរ ផ្កាយរង្វង់ ពីព្រះវិហារមួយទៅព្រះវិហារមួយ ពីសសរទៅកន្លែង និងទូរទស្សន៍ ទៅកាន់ ទូរទស្សន៍ ពីផែនដីមួយទៅផែនដីមួយ ហេតុអ្វីអ្នកមិនមកនេះ? ទ្រង់ចង់មានការ ប្រកបគ្នាជាមួយអ្នកណាស់។ ទ្រង់ចង់ប្រកបជាមួយអ្នក។ ទ្រង់ចង់ផ្លាស់ប្តូរអ្នក ណាស់ ទ្រង់ចង់ផ្លាស់ប្តូរអ្នកដោយការកើតជាថ្មីនៃចិត្តរបស់អ្នក មិនមែនទៅ ព្រះវិហារឬចំពោះនិកាយ ប៉ុន្តែចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដែលទ្រង់គឺជាផ្នែកមួយ នៃបំណងប្រាថ្នានៅក្នុងអ្នក។

មានពរហើយអ្នកណាស្រែកឃ្លានសេចក្តីសុចរិត អ្នកនោះនឹងបាន ផ្លែភ័ក (ឃើញទេ? អាហ្នា)

243 ហើយទ្រង់បានបញ្ជូនអំណាចនៃការផ្លាស់ប្តូររបស់ទ្រង់ដើម្បីនាំអ្នកចេញពី ការខូចទ្រង់ទ្រាយនៃសាសនាដែលអ្នកកំពុងស្ថិតនៅ។ ភាពរីករវៃ ខូចទ្រង់ទ្រាយ នេះ ដែលយើងកំពុងរស់នៅ ព្រះបានបញ្ជូនអំណាចផ្លាស់ប្តូររបស់ទ្រង់ ព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់បានបង្ហាញការពិតឱ្យឃើញ ដើម្បីនាំអ្នកចេញពីការខូចទ្រង់ទ្រាយ សាសនានៃភាពល្ងង់ខ្លៅនោះដែលអ្នកកំពុងដើរតាម “អាគ្រាត ខ្វាក់ភ្នែក វេទនា និងមិនដឹងអ្វីសោះ។” សូមគិត មិត្តអើយ។

244 អ្នកដឹងទេ ព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូនព្រះចេស្តារបស់ទ្រង់ ដើម្បីបំពេញសម្រេច ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយបានផ្លាស់ប្តូរសារ៉ានិងអំប្រាបាំទាំងមូល។ ផ្លាស់ប្តូរពី បុរសចំណាស់និងស្ត្រីចំណាស់ ពីព្រោះទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។

245 ហើយអ្វីដែលព្រះសន្យានឹងធ្វើនោះទ្រង់នឹងធ្វើ។ គ្មានអ្វី អ្វីក៏ដោយ...រឿង ដែលខូច ព្រះមិនរល់អ្វីជាមួយវាឡើយ។ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់នឹងបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់! “យើងគឺជាព្រះបានដាំវា។ អញនឹង ស្រោចទឹកវាទាំងយប់ទាំងថ្ងៃក្រែងលោអ្នកខ្លះត្រូវដកវាចេញពីដៃរបស់អញ។” ព្រះគម្ពីរប្រាប់ថាអញ្ចឹង។

246 អូ! ផ្កាយដែលរំលង អ្នកដែលមានសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នានៅក្នុងចិត្ត! អ្នកត្រូវតែមានវា ឬអ្នកនឹងមិនអង្គុយនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះទេ។ ហើយអ្នកនឹងមិននៅក្នុងព្រះវិហារនិងសាលប្រជុំទាំងនោះទេ ហើយអ្វីដែលអ្នកចូលទៅនៅខាងក្រៅនិងនៅទូទាំងប្រទេស បើមានអ្វីមួយមិននាំអ្នកទៅទីនោះ។ មនុស្សម្នាក់បាននិយាយជាមួយអ្នក។ កុំទៅណាទៀត។ មានការលាងសម្អាតដោយព្រះបន្ទូលដែលនឹងធ្វើអោយអ្នកសង្ខេបដូចស្រី។ អូ កូនៗរបស់ព្រះអើយ សូមស្តាប់! កុំស្ថិតនៅក្នុងការខូចទ្រង់ទ្រាយនោះ។ ចូរចេញពីវា។ អំប្រាហាំបានជឿព្រះជាម្ចាស់ បានហៅអ្វីដែលទាស់ប្រឆាំង...

247 អ្នកនិយាយថា “តើរៀបចំការរស់នៅរបស់ខ្ញុំដោយរបៀបណា? តើខ្ញុំត្រូវធ្វើដូចនេះឬ?” នោះជាកិច្ចការរបស់ព្រះ។ “តើខ្ញុំធ្វើបែបនេះម៉េចបាន? សហការីរបស់ខ្ញុំនឹងផ្តល់ខ្ញុំចុះ។”

248 ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា “អ្នកដែលលះចោលឪពុកម្តាយ ប្តី ប្រពន្ធ គ្រួសារ និងផ្ទះរបស់ខ្លួន ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវគ្រួសារនិងផ្ទះ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវឪពុកនិងម្តាយ បងប្អូនប្រុសស្រី នៅក្នុងដែនដីនេះ និងជីវិតអស់កល្បជានិច្ចនៅលើដែនដីនាពេលអនាគត។” វាជាការសន្យាមិត្តអើយ។ នោះ អូ! ត្រូវបានស្រោចទឹក! រាល់ការសន្យាដែលព្រះបានធ្វើនឹងកើតឡើង។ គ្រាប់ពូជទាំងអស់ គឺជាសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះជាម្ចាស់។

249 ហើយបងស្រីអើយ សូមឈប់ហាយឡាយសក់នោះ ព្រោះវាជារឿងចម្លែកនៅចំពោះព្រះ។ ឈប់ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ទាំងនោះវាពិតជាគួរស្តាប់ខ្លឹមចំពោះទ្រង់ណាស់!

250 បងប្អូនប្រុសៗ បុរសៗ សូមអ្នកឈប់ទទួលអាហារពីនិកាយទាំងនេះ ដែលកំពុងធ្វើទៀតទៅ សូមឱ្យប្រពន្ធរបស់អ្នកធ្វើវារិញ។ វាមិនអាចទាក់ទាញបានទេដល់ពួកគ្រីស្ទាន។

251 សូមត្រលប់មកព្រះបន្ទូលវិញ! យកព្រះបន្ទូលវានឹងកើនឡើង។ វាត្រូវតែរីកចម្រើន។ ការផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះដែលបាននាំមកនៅកន្លែងដំបូង គឺត្រឹមត្រូវនៅលើផ្លូវរបស់អ្នក ត្រឡប់មកវិញម្តងទៀតឡូរ៉េន។ ទ្រង់នឹងត្រលប់មកវិញម្តងទៀត ទៅកន្លែងដែលវានៅ។

252 ហេណុកត្រូវបានលើកឡើងពីសេចក្តីស្លាប់តាមរយៈអំណាចផ្លាស់ប្តូរបស់
ព្រះ។ តើព្រះបានធ្វើដូច្នោះដើម្បីអ្វី? ដ្បិតប្រភេទនៃក្រុមជំនុំដែលលើកឡើងទៅ
ស្ថានសួគ៌គឺដូច្នោះ មែនហើយ អេលីយ៉ាគឺដូចគ្នា។

253 សាកសពរបស់ព្រះយេស៊ូវបានត្រូវពន្លឿនបន្ទាប់ពីសុគត។ ហើយនៅក្នុងផ្ទះ
រាងកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវត្រូវបានពន្លឿនដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយការ
ផ្លាស់ប្តូរពីភាពស្លាប់ ត្រជាក់ ទៅជារស់ឡើងវិញនិងជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែល
មានសិរីល្អ។ ព្រោះហោរាទំនុកដំកើង ១៦:១០ បើអ្នកចង់ដាក់វាចុះ ១៦:១០
បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនទុកព្រលឹងរបស់ទ្រង់នៅក្នុងឋាននរក ហើយខ្ញុំក៏មិន
អនុញ្ញាតឱ្យព្រះដ៏បរិសុទ្ធរបស់ខ្ញុំមើលឃើញភាពពុករលួយដែរ។ ឱព្រះអង្គអើយ!

254 ព្រះបន្ទូលនោះត្រូវតែកើតមាន វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! ដាំវានៅក្នុងចិត្ត
របស់អ្នក បើអ្នកចង់ចូលទៅក្នុងគ្រាលើកឡើង។ បើអ្នកចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទាន
ពិតប្រាកដចូរដាក់ព្រះបន្ទូលនេះ។ ដូចដែលខ្ញុំជឿថាអេសេគា ព្រះមានបន្ទូល
ថា “ចូរយកក្រាំងនេះហើយស៊ីវាទៅ” ដែលហោរានិងព្រះបន្ទូលគឺដូចគ្នា។ ហើយ
រាល់ការសន្យានៅទីនោះត្រូវតែបង្ហាញខ្លួនវា ពីព្រោះវាជាពូជដើមរបស់ព្រះ។ កុំ
អោយអ្នកខាងទេវវិទ្យាដែលមានការអប់រំនៅទីនេះ ព្យាយាមបូមវាចេញពីអ្នក។
កុំអនុញ្ញាតឱ្យគាត់បាញ់ថ្នាំអ្នកជាមួយផ្នែកខាងសាច់ឈាមនោះ វិទ្យាសាស្ត្រ
ចំណេះដឹងនិងការអប់រំ។ ចូរជឿព្រះ!

255 អំប្រាហាំមិនបានធ្វើការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្រនៅសម័យរបស់គាត់
ទេ និយាយថា “ខ្ញុំក៏ចាស់ពេកមិនអាចមានកូនបាន។ ខ្ញុំបានធ្វើអ្វីរវាង
នេះឬនោះនិងផ្សេងទៀត។” ប៉ុន្តែគាត់បានហៅអ្វីដែលផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់
ព្រះដូចជាគ្មាន។ ហើយគាត់មិនរង្វេងពីការសន្យារបស់ព្រះដោយសារការមិន
ជឿឡើយ។ ប៉ុន្តែគាត់មានកម្លាំងខ្លាំងក្លា ហើយលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់
ព្រះជាម្ចាស់។ គាត់ដឹងថាព្រះអាចធ្វើបាន អនុវត្តនូវអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យា។

256 អូ! កូនប្រុសដែលរង្វេងបាត់ បានត្រូវបំផ្លាញដោយសត្វនៅលើផែនដីនេះ។
បងប្អូនស្រីរង្វេង កន្លែងនិងម៉ូដនៃផែនដីនេះបានទាក់ទាញអ្នក! ហើយប្អូនស្រី
ជាទីស្រឡាញ់ អ្នកអាចចាត់ទុកខ្ញុំថាជានិច្ចចាស់ ប៉ុន្តែមានតែថ្ងៃទាំងនេះនៅពេល
ដែលអ្នកជួបអ្វីដែលហួសសកម្មភាព បានជួបនៅយប់ផ្សេងទៀត នាងបានអង្គុយ
នៅក្នុងបន្ទប់នេះផងដែរ នៅក្នុងកន្លែងនេះ ដូចដែលអ្នកបានដឹងហើយ។ ពេលអ្នក

ជួបរឿងនោះ អ្នកនឹងដឹងថាមិនមែនខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលនេះត្រឹមត្រូវ។ នៅអោយ
ឆ្ងាយ នៃហាងកាត់សក់ទាំងនោះ ហាងម៉ូដទាំងនោះ។ ចេញពីរបស់ទាំងនោះ។

257 និយាយ “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនបង្រៀនពួកគេពីការអស្ចារ្យ តើត្រូវធ្វើ
យ៉ាងដូចម្តេចទៅ?” គ្រាន់តែចាប់ផ្តើមជាមួយអេប៊ីស៊ីបល់អ្នក ហើយបន្ទាប់មក
យើងនឹងចូលទៅកាន់ពិធីគណិត។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែចាប់ផ្តើម “ការរៀនសូត្រ
ដែលជាកម្មវិធីសមហេតុផលរបស់អ្នក។”

*ដូច្នេះ បងប្អូនអើយ ខ្ញុំទូន្មានអ្នករាល់គ្នា ដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា
នៃព្រះ ឱ្យយបានថ្វាយរូបកាយទុកជាយញ្ញបូជារស់ ហើយបរិសុទ្ធ
ដែលគាប់ព្រះហឫទ័យដល់ព្រះ ជាការគោរពនៃអ្នករាល់គ្នា ដែលមាន
ទំនង*

258 អ្នកគ្រាន់តែធ្វើ “ជាការគោរពនៃអ្នករាល់គ្នា ដែលមានទំនង” ព្រះជាម្ចាស់
នឹងថែរក្សារបស់ផ្សេងទៀត គ្រាន់តែដើម្បីរកមូលហេតុដែលអ្នកអាចញែកខ្លួនឯង
និងធ្វើ។ តើវាមិនអញ្ចឹងទេ...វាមិនសមហេតុផលទេដែលស្ត្រីទំលាក់ខ្លួនរបស់
នាង។ ហើយចេញទៅក្រៅហើយប្រព្រឹត្តដូចនោះ នៅពេលដែលព្រះគម្ពីរបាន
ប្តោលទោសវា? មិនសមហេតុផលសម្រាប់បុរសម្នាក់ដើម្បីបោះខ្លួនគាត់ចូលទៅ
ក្នុងគោលលទ្ធិដូចជាយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ និងរបស់បរទាំងអស់នេះនៅទីនេះ
ហើយមេរៀនថ្នាក់សិក្សាសាលាទាំងអស់និងរបស់ផ្សេងទៀត នៅពេលដែលវាជួយ
នឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ? ឃើញទេ?

259 បបូរមាត់របស់អេសាយគាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតាដែលមានបបូរមាត់មិន
ស្អាត។ គាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំស្ថិតនៅក្នុងចំណោម
មនុស្សមិនស្អាត ហើយទូលបង្គំមានបបូរមាត់មិនស្អាត។ ធុរនាដល់ទូលបង្គំ
ពីព្រោះទូលបង្គំបានឃើញព្រះ។” ហើយទេវតាមួយបានចុះមកយកភ្លើងដំបូរិសុទ្ធ
ភ្លើងចេញពីអាសនៈរបស់ព្រះហើយផ្លាស់ប្តូរបបូរមាត់របស់គាត់។ ពីបបូរមាត់
របស់មនុស្សរង្វេងទៅជាបបូរមាត់របស់ហោរាម្នាក់ជាមួយ ព្រះបន្ទូលរបស់
ព្រះជាម្ចាស់។ អំណាចផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

260 អ្នកនេសាទមួយរយម៉ែនិង—និងអ្នកលក់លំខពណ៌ស្វាយ របស់ស្ត្រី និង
អ្នកដែលបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅបន្ទប់ខាងលើហើយបានបិទទ្វារ ពួកគេខ្លះគ្មាន
ការអប់រំគ្រប់គ្រាន់សូម្បីសរសេរឈ្មោះផ្ទាល់ខ្លួនផង។ ព្រះបានផ្លាស់ប្តូរពួកគេពី

អ្នកនេសាទត្រីទៅជាអ្នកនេសាទមនុស្ស ព្រះមានអំណាចផ្លាស់ប្តូរពីបុរសនិងស្ត្រី នៅតាមផ្លូវទៅកាន់ពួកបរិសុទ្ធនៃព្រះដ៏អមតៈ។ នេះជាការផ្លាស់ប្តូរអំណាចនៃព្រះ!

261 ប៉ូលជាសមាជិកក្រុមជំនុំក្នុងតំបន់ ព្រីសប៊ីធើរៀន មេតូឌីស បាបទីស្ទ។ ពួក ពេនទីកុស្ត ឬអ្វីមួយ នៅតាមផ្លូវដែលគាត់បានទៅ ជាមួយសារដ៏អស្ចារ្យប្រឆាំង នឹងព្រះគ្រីស្ទ ហើយដឹងថាព្រះអង្គស្គាល់គេច្រើនជាងគេស្គាល់ព្រះទៅទៀត។ គាត់បានឡើងមកក្រោមកាម៉ាលាលជាគ្រូដ៏ល្អបំផុតម្នាក់នៅក្នុងស្រុក។ តើមាន អ្វីកើតឡើងនៅតាមផ្លូវរបស់គាត់ចុះទៅក្រុងដាម៉ាស ចូរប្រមូលមនុស្សមួយ ក្រុម តើអ្នកណាដែលជឿព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ? នៅលើផ្លូវរបស់គាត់ចុះនៅទីនោះ ត្រូវបានរងរបួស ហើយគាត់បានឮសារមួយ។ ហើយវាបានផ្លាស់ប្តូរគាត់ពី ក្រុមជំនុំ សមាជិកនិងអ្នកចូលក្រុមជំនុំម្នាក់ ទៅហោរារបស់ព្រះដែលបានសរសេរ ព្រះបន្ទូលនៃព្រះនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ពីសមាជិកក្រុមជំនុំទៅជាពួកបរិសុទ្ធ!

262 អូ! ផ្កាយដែលរង្វង់បាត់សូមឈប់។ កូនប្រុសរង្វង់ ពូជដែលចេញពីកន្លែង មួយទៅកន្លែងមួយនៅក្នុងការខូចទ្រង់ទ្រាយនេះ។ សូមបែរនៅព្រឹកនេះ កូនៗ។ សូមស្តាប់ខ្ញុំក្នុងនាមជាបុរសម្នាក់ដែលកំពុងព្យាយាមឈរនៅចំពោះមុខមនុស្ស រស់និងមនុស្សស្លាប់។

263 នៅលើបណ្តាប្រទេសដែលចាក់ផ្សាយនឹងមកដល់បើអ្នកនៅតែទាក់ទាញ អ្នកដែលបានដើរទៅកន្លែងនោះសូមអង្គុយតែមួយភ្លែតយូរជាងនេះ។ ខ្ញុំដឹងថា វាយឺតពេលហើយនៅតុកសុនឬសូមអ្នកអត់ទោសឱ្យខ្ញុំផង អ្នកនៅហ្វូននិច វា មានរយៈពេល ២០ នាទីរហូតដល់ម៉ោង១២ ។ ហើយខ្ញុំមានមនុស្សទាំងនេះ នៅទីនេះទាំងអស់ ពេលព្រឹក។ ខ្ញុំធ្វើឱ្យអ្នកនៅឆ្ងាយពីការងារនិងអ្វីផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែមើល មិត្តជាទីស្រឡាញ់ អ្នកអាចនៅឆ្ងាយពីព្រះជារៀងរហូត។ សូមត្រលប់ មកវិញ ពេលព្រឹក។ តើអ្នកនឹងមកមែនទេ? មានបន្ទប់នៅឯប្រភពទឹក។

នៅក្នុងស្នូកសត្វជាយូរមកហើយ ខ្ញុំដឹងថាពិតជាដូច្នោះមែន កូនតូចកើតមកដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្សពីអំពើបាបរបស់ ពួកគេ។

លោកយ៉ូហានបានឃើញទ្រង់នៅលើឆ្នេរ កូនចៀមជារៀង រហូត

អូ! ព្រះគ្រីស្ទដែលត្រូវគេឆ្កាងនៅកាលវ៉ារី។

អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់មនុស្សដែលមកពីកាលីឡេ មកពីកាលីឡេ
ដ្បិតទ្រង់បានធ្វើច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំ។
ទ្រង់បានអត់ទោសបាបរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ដាក់ព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ

អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់មនុស្សដែលមកពីកាលីឡេ

មានអ្នកទារពន្ធម្នាក់បានទៅអធិស្ឋាននៅក្រុមជំនុំនៅ
ថ្ងៃមួយ

គាត់ស្រែកថា “ឱព្រះអម្ចាស់អើយសូមប្រណីសន្តោស
ទូលបង្គំផង!”

គាត់ត្រូវបានអត់ទោសពីអំពើបាបទាំងអស់ ហើយមាន
សេចក្តីសុខដ៏ជ្រាលជ្រៅ នៅខាងក្នុង

គាត់និយាយថា “មកមើលបុរសម្នាក់មកពីកាលីឡេ”
(ត្រូវហើយ។)

មនុស្សខ្លះត្រូវដើរហើយមនុស្សគ្រប់គ្នាត្រូវបានឮ មនុស្សគ្រ
និយាយបាន

អំណាចនោះត្រូវបាននិយាយដោយក្តីស្រឡាញ់នៅលើស
មុទ្រ។

មនុស្សខ្លះអាចមើលឃើញ ខ្ញុំដឹងថាវាអាច
មេត្តាករុណារបស់បុរសនោះមកពីកាលីឡេ។

264 ជាប្រភេទព័ន្ធកិច្ចនៅថ្ងៃនេះ។

ស្ត្រីនៅឯអណ្តូងនោះ អំពើបាបរបស់នាងបានប្រាប់
នាងមានប្តីប្រាំនាក់នៅគ្រានោះ។
នាងត្រូវបានលើកលែងទោសពីអំពើបាបទាំងអស់ និង
សន្តិភាពដ៏ជ្រាលជ្រៅបានដាក់នៅខាងក្នុង
នាងស្រែកថា “សូមមកមើលបុរសម្នាក់មកពីកាលីឡេ!”

265 ស្ត្រីអើយ ទ្រង់អាចធ្វើបានដូចគ្នា។ ទ្រង់បានអានចិត្តរបស់អ្នកនៅព្រឹកនេះ។
បុរសអើយ ទ្រង់បានអានដូងចិត្តរបស់អ្នកហើយ។ អូអ្នកទារពន្ធ សូមអធិស្ឋាន!

អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់បុរសដែលមកពីកាលីឡេ មកពីកាលីឡេ
 ដ្បិតទ្រង់បានធ្វើច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំ។
 ទ្រង់បានអត់ទោសបាបរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ ហើយដាក់
 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅខាងក្នុង
 អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់បុរសនោះដែលមកពីកាលីឡេ

266 តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ ជាមួយខ្ញុំទេនៅព្រឹកនេះ? អូ! មនុស្សរង្វេង មាន
 បាបនៅទីនេះ ឬកន្លែងដែលអ្នកនៅ តើអ្នកនឹងទទួលព្រះអម្ចាស់នៅព្រឹកនេះទេ?
 ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលត្រូវបាននាំដល់អ្នក។ តើអ្នកមិនទទួលយក
 ទ្រង់នៅព្រឹកនេះទេឬ? តើអ្នកនឹងគ្រាន់តែលើកដៃឡើងឬឈរឡើងឬអ្វីមួយ
 ហើយអធិស្ឋាន សូមនិយាយថា “ខ្ញុំចង់ទទួលយកទ្រង់ឥឡូវនេះ។ បងប្រុស ខ្ញុំ
 សុខចិត្ត។ ខ្ញុំចង់ទទួលយកទ្រង់ឥឡូវនេះ។” តើអ្នកនឹងឈរឡើង អ្នកណាដែល
 ចង់អធិស្ឋាន ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំចង់...” អធិស្ឋានជាជាង “ខ្ញុំជាមនុស្សមាន
 បាប។ ខ្ញុំចង់បាន...” ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត? គ្រប់គ្នា
 អធិស្ឋានឥឡូវនេះមួយនាទី។

អូ នៅក្នុងស្នូកសត្វនោះជាយូរមកហើយ (វាគឺជាភាពរីករវៃ
 អ្នកដឹងទេ ក្នុងផែនដីនេះ។) ហើយខ្ញុំដឹងថាវាពិតជាដូច្នោះ
 ទារកតូចបានកើតមកដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្សពីអំពើបាប
 របស់ពួកគេ។
 នៅពេលដែលយ៉ូហានបានឃើញទ្រង់ នៅឯច្រាំងនោះ ទ្រង់
 គឺជាកូនចៀម ជាវៀងរហូត (ដូចគ្នាថ្ងៃនេះ។)
 អូ ទ្រង់គឺជាព្រះគ្រីស្ទដែលត្រូវបានគេឆ្កាងនៅកាល់រ៉ាវី។

267 តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់នៅថ្ងៃនេះដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នកទេឬ ដូច្នោះអ្នក
 អាចដើរចេញពីស្ថានភាពលោកីយនេះ ដែលអ្នកអង្គុយនៅ? អ្នកជាស្រ្តី អ្នកជា
 បុរស អូ តើអ្នកបានអង្គុយនៅទីនេះដើម្បីអ្វី? វាបង្ហាញនៅទីនោះ គឺជាអ្វីមួយដែល
 ធ្លាក់ចុះនៅក្នុងអ្នក មានអ្វីមួយដែលឃ្លានហើយស្រេក។ អ្នកនឹងមិនអង្គុយពីរបៀប
 បីម៉ោងទៀតទេនៅទីនេះនៅក្នុងអគារដូចនេះ មានអ្វីមួយ។ តើអ្នកមិនគ្រាន់តែ
 យកចិត្តទុកដាក់ទេ នៅថ្ងៃនេះ? ម៉ូដនិងវិទ្យាសាស្ត្រនិងរបស់ទាំងអស់នៃផែនដី

សូមឃ្លាតឆ្ងាយពីគំនិតរបស់អ្នកឥឡូវនេះ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់ឬប្អូនស្រី ជាទីស្រឡាញ់។

ក្រុមជំនុំកំពុងរូបរួមគ្នា ប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យគឺបែកបាក់
អ៊ីស្រាអែលកំពុងភ្ញាក់
ទីសំគាល់ដែលពួកហោរាបានទាយ
ថ្ងៃរបស់សាសន៍ដទៃបានរាប់ ជាមួយពេលដ៏ខ្លី
“ចូរត្រឡប់ ឧអ្នកខ្ចាត់ខ្ចាយ អ្នកទៅវិញ។”

ថ្ងៃនៃសេចក្តីប្រោសលោះជិតមកដល់ហើយ
ចិត្តរបស់មនុស្សបរាជ័យចំពោះការភ័យខ្លាច។
ត្រូវបានបំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ សូមឱ្យចង្អៀងរបស់អ្នក
បានតុបតែង និងច្បាស់លាស់
មើលឃ្នា!ការប្រោសលោះរបស់អ្នកជិតមកដល់ហើយ។

ហោរាក្លែងក្លាយកំពុងនិយាយកុហក សេចក្តីពិតរបស់ព្រះ
ត្រូវបានបដិសេធ
នោះព្រះយេស៊ូវជាព្រះគ្រីស្ទរបស់យើង។

268 ឥឡូវ នោះជាការពិត។ អ្នកដឹងទេ យើងទាំងអស់គ្នា គឺថ្ងៃដែលយើងកំពុង
រស់នៅ។ ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា:

ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា វានឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច
ផ្លូវទៅរកសិរីល្អអ្នកប្រាកដជានឹងរកឃើញ។

269 នោះជាថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅក្នុងពេលនេះ។ ពន្លឺនឹងភ្លឺចាំងនៅពេល
ល្ងាចពេលភាពងងឹតកំពុងតែមកដល់ ផ្កាយពេលល្ងាចបានរះមក។

ផ្កាយព្រឹកនិងផ្កាយល្ងាច
ហើយបន្ទាប់ពីនោះក៏ងងឹត!
សូមកុំឱ្យមានភាពក្រៀមក្រំនៃការលាគ្នា
នៅពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមចុងក្រោយ

ដ្បិតទាំងអស់គ្មានពេលវេលានិងចន្លោះ
 ហើយទឹកជំនន់អាចធ្វើអោយខ្ញុំរងទុក្ខ
 ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឃើញមុខពីឡូតរបស់ខ្ញុំ
 នៅពេលដែលខ្ញុំបានឆ្លងកាត់វា។
 កុំប្រាប់ខ្ញុំ ជាលេខសោកសៅ
 ជីវិតនោះគ្រាន់តែជាសុបិន្តទេ!
 ហើយព្រលឹងគឺស្លាប់ហើយអាករអូល
 ហើយអ្វីៗមិនមែនជាអ្វីដែលពួកគេហាក់ឃើញ។
 មែនហើយ ជីវិតគឺពិត! ហើយជីវិតគឺស្មោះត្រង់!
 ហើយផ្លូវមិនមែនជាគោលដៅរបស់វាទេ។
 ដ្បិតអ្នកជាធូលីដ៏នឹងត្រូវត្រឡប់ទៅជាធូលីវិញ
 មិនត្រូវបាននិយាយអំពីព្រលឹងទេ។
 ជីវិតរបស់មនុស្សអស្ចារ្យទាំងអស់រំពួកយើង
 ហើយយើងអាចធ្វើឱ្យជីវិតរបស់យើងធ្លាក់ស្រឡាយ
 ហើយផ្នែកខ្លះទុកយើងចោល
 ស្នាមជើងនៅលើខ្សាច់នៃពេលវេលា
 ស្នាមជើងដែលប្រហែលជាមានមួយទៀត
 ពេលកំពុងជិះទូកលើជីវិតដ៏ឧឡារិក
 បងប្រុសដ៏កំសត់និងលិចសំពៅ
 ក្នុងការមើលឃើញនឹងមានចិត្តម្តងទៀត។
 ចូរយើងក្រោកឡើងហើយធ្វើវាទៅ
 ដោយចិត្តទុក្ខព្រួយណាមួយ
 កុំធ្វើដូចគោក្របីគរ!
 ធ្វើជារឺបុរសក្នុងការតស៊ូ!

270 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ពួកគេគឺជារបស់ទ្រង់។ ទូលបង្គំបានឃើញបុរសពីរ
 នាក់ឈរឡើង បិតាអើយ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងយកពួកគេឥឡូវនេះ។
 ពួកគេចង់ធ្វើជាកូនរបស់ទ្រង់។ ពួកគេបានភ្ញាក់ពីភាពល្ងង់ខ្លៅនៃជីវិតដែលពួកគេ
 បានរស់នៅ ហើយឥឡូវពួកគេចង់ក្លាយជាអ្នកកើតជាថ្មី ដោយទទួលបុណ្យជ្រមុជ

ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ លើគ្រាប់ពូជនោះដែលបានដាំនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ ថ្ងៃនេះ។ ព្រះដ៏អស់កល្បជាអ្នកបង្កើតរបស់សព្វសារពើដែលបានបង្កើតដោយ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយទូលបង្គំជឿថាទ្រង់បានដឹងថាមនុស្សទាំងនេះនឹង ធ្វើនៅព្រឹកនេះ។ ទូលបង្គំ សូមអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់អើយ ថាទ្រង់នឹងស្រោច ព្រះបន្ទូលនោះទាំងយប់នេះ ហើយមិនឲ្យសាតាំងដកវាចេញពីដៃរបស់ទ្រង់ ឡើយ។ សូមឱ្យវាឆ្ងាយជាដើមឈើ នៅក្នុង ឋានសួគ៌នៃព្រះ នៅពេលដែលអ្វីៗ ទាំងអស់បាននាំមកវិញ ដ្បិតព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ មិនអាចបរាជ័យឡើយ វានឹង មានម្តងទៀត។ ដ្បិតលោកិយនេះ...

271 ហើយវានឹងគ្មានអរិយធម៌បែបនេះនៅក្នុងផែនដីថ្មីទេ។ វានឹងគ្មានរចយន្តប្រ គ្មានអ្វីដែលវិទ្យាសាស្ត្រធ្លាប់មានរួចនេះឡើយ។ នៅលើលោកនេះនឹងគ្មានរឿង បែបនេះទេ។ ប៉ុន្តែវានឹងជាអារ្យធម៌ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ព្រះ ដែលទ្រង់នឹងបង្កើតឡើង នៅក្នុងការសាយភាយដ៏រុងរឿង។ ត្បិតនៅក្នុងអារ្យធម៌នេះមានដំរី ការស្លាប់ ទុក្ខ ព្រួយ ផ្លូវ និងភាពចង់បាន។ តែនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រនោះដែលនឹងត្រូវមក គឺគ្មានសេចក្តីស្លាប់ឡើយ គ្មានទុក្ខព្រួយ គ្មានដំរី គ្មានអាយុចាស់ជរា។ បពិត្រ ព្រះអង្គ នឹងមានថ្មីនៅទីនោះ ជាអរិយធម៌របស់ទ្រង់។

272 ព្រះផ្លាស់ប្តូរយើងនៅថ្ងៃនេះដោយអំណាចផ្លាស់ប្តូរបស់ទ្រង់ ដោយផ្លាស់ ចិត្តគំនិតរបស់យើង ដើម្បីបង្វែរចេញពីធាតុតូចៗនៃផែនដីនេះ ទៅព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ។ ហើយសូមឱ្យយើងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរជាថ្មីដោយអំណាចនៃការផ្លាស់ប្តូរ ព្រះជាម្ចាស់លើគ្រាប់ពូជដែលមាននៅក្នុងចិត្តរបស់យើងដែលយើងជឿ រហូតដល់ សភាវៈ ដែលហៅថាបុត្រាបុត្រីនៃព្រះ។ នេះគឺជាការអធិស្ឋានរបស់ទូលបង្គំចំពោះ ទ្រង់ ព្រះវរបិតាអើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

273 ឥឡូវនេះ សម្រាប់អ្នកដែលបានធ្វើការចាក់ផ្សាយនៅកន្លែងណាដែលអ្នក នៅ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទទួលព្រះគ្រីស្ទនៅទីនោះក្នុងនាមជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួន របស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ព្រះបន្ទូលដែល ត្រូវបាននិយាយនៅព្រឹកនេះប្រហែលជាពួកគេទម្លាក់ចូលទៅក្នុងបេះដូងរបស់ អ្នក។ ហើយនៅទីនោះអ្នកអាចទទួលព្រះយេស៊ូវ។ ហើយអ្នកមើលពីជីវិតរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងឃើញអ្វីដែលអ្នករស់នៅបន្ទាប់ពីនោះ។ ហើយពិចារណា តម្រងការ គិតរបស់មនុស្សនៅទីនេះ។ អ្នកឃើញខ្លួនអ្នកធ្វើអ្វីមួយដែលផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល

នេះ សូមផ្លាស់ប្តូរឱ្យហ័ស។ ឃើញទេ? ដោយសារតែមានតម្រងមួយនោះគឺជា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ព្រះបន្ទូលទ្រង់គឺជាជីវិត ហើយពួកគេនឹងការពារ អ្នកពីសេចក្តីស្លាប់។

274 អ្នករាល់គ្នាដែលនៅទីនេះឥឡូវនេះគឺនៅក្នុងសាលប្រជុំ ខ្ញុំមានអ្នកនៅទីនេះ រយៈពេលយូរ ខ្ញុំសូមអរគុណចំពោះការចូលរួមរបស់អ្នក។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាព្រះ នឹងមិនដែលទុកឱ្យពូជនេះស្លាប់ឡើយ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកមិនគិតថាខ្ញុំឈរនៅ ទីនេះគ្រាន់តែនិយាយអ្វីដែលត្រូវឬខុសគ្នាទេ។ ខ្ញុំនិយាយវាដោយសារសេចក្តី ស្រឡាញ់។ ហើយដឹងថាខណៈពេលដែលខ្ញុំមានជីវិតមែងស្លាប់ដូចខ្ញុំឥឡូវនេះ គឺជាពេលវេលាតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចអធិប្បាយទៅមនុស្សបាន។ ហើយខ្ញុំ ស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ។ ហើយចាំថា ខ្ញុំបាននៅទីនោះតាមផ្លូវបើកមិនបាននៅចំពោះទ្រង់។ ខ្ញុំបាននៅទីនោះ ឪពុក ម្តាយរបស់ខ្ញុំនិងមនុស្សរបស់ខ្ញុំទាំងអស់សុទ្ធតែជាមនុស្សមានបាប។ ប៉ុន្តែ ព្រះ ជាមួយនឹងអំណាចផ្លាស់ប្តូររបស់ទ្រង់ ខ្ញុំដឹងថាវាបានបង្កើតមនុស្សមួយផ្សេង ចេញពីខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំអាច—ខ្ញុំអាចណែនាំវាអោយអ្នកធ្វើល្អ។ ហើយវានឹងសង្គ្រោះ នៅក្នុងពេលមានបញ្ហា។ សូមរើតែពេលស្លាប់ នៅមាត់ទ្វារអ្នក ក៏គ្មានការភ័យខ្លាច ដែរ។ “គ្មានអ្វីដែលអាចបំបែកយើងចេញពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់បាន ឡើយ នោះគឺក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។” សូមអោយព្រះប្រទានពរដល់គ្រប់គ្នានិងផ្តល់ឱ្យអ្នក នូវជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។

275 តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះដែលគ្មានគ្រាប់ពូជរបស់ព្រះ ការជ្រមុជដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? តើអ្នកគ្រាន់តែលើកដៃរបស់អ្នកហើយនិយាយថា “សូមចាំខ្ញុំ បងប្រុស ប្រាណហាំ ដែលខ្ញុំនឹងទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនោះ។” ឥឡូវនេះ អ្នកយកព្រះបន្ទូលនៅក្នុងរបស់អ្នក—នៅក្នុងដួងចិត្តរបស់អ្នកហើយជឿវា។ ឥឡូវ បើអ្នក...ទ្រង់អាចមើលអ្នក។ ឡើងទៅលើហើយក្រឡេកមើលកញ្ចក់ ហើយអ្នក អាចមើលឃើញ តើអ្នកនៅឯណា។ ឃើញទេ អ្នកអាចដឹង។

276 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំមិនលើកដៃទេ ពីព្រោះខ្ញុំជឿថាខ្ញុំមាន។”

277 ក្រឡេកមើលខ្លួនអ្នកនៅក្នុងកញ្ចក់បន្ទាប់មកអ្នកនឹងឃើញពីអ្វីដែលជា ប្រភេទនៃវិញ្ញាណកំពុងតែបញ្ឆោតអ្នក ឃើញទេ? គំនិតបោកបញ្ឆោត! “មានវិធី

មួយដែលហាក់ដូចជាត្រឹមត្រូវដល់មនុស្ស តែចុងបញ្ចប់គឺជាផ្លូវនៃសេចក្តីស្លាប់។”
តើវាជាការពិតមែនទេ?

ខ្ញុំបានឱនក្រាបត្រង់ឈើឆ្កាងព្រះអង្គ
ទាំងសូមឱ្យទ្រង់លាងអស់បាបខ្ញុំផង។
អូ! ឈាមទ្រង់បានលាងហួសលើសអស់ចិត្តប៉ង
សរសើរព្រះ...

278 សូមបិទភ្នែកមួយភ្លែត ហើយច្រៀងចំរៀងនោះទៅកាន់ទ្រង់។ តោះ គ្រាន់តែ
លើកដៃឡើង។

សរសើរព្រះនាមទ្រង់ ព្រះនាមដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់!
សរសើរព្រះនាមទ្រង់
ឈាមទ្រង់បានលាងហួសលើសអស់ចិត្តប៉ង
សរសើរព្រះ...

279 ខ្ញុំចង់ឲ្យ អ្នករាល់គ្នាជាគ្រីស្ទានចាប់ដៃគ្នាទៅវិញទៅមក អ្នកដែលបាន
សង្គ្រោះ។

ខ្ញុំបានសង្គ្រោះទ្រង់ប្រោសយ៉ាងអស្ចារ្យ
ព្រះយេស៊ូវទ្រង់គង់នៅយ៉ាងផ្អែមល្អែមនៅក្នុង
នៅឯឈើឆ្កាងដែលទ្រង់បាននាំខ្ញុំចូល
សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

សរសើរព្រះនាមទ្រង់ នាមរិសេស!
សរសើរព្រះនាមទ្រង់!
អូ! ឈាមទ្រង់បានលាងហួសលើសអស់ចិត្តប៉ង
សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

280 ឈាមមានមេជីវិតនៃជីវិតនៅក្នុងទ្រង់ ដឹងទេ? នេះគឺសម្រាប់ពួកគេ ដែលមិន
ស្គាល់ទ្រង់

អូមករកប្រភពទឹកដ៏សម្បូរបែបនិងផ្អែមនេះ។
 បោះព្រលឹងដែលបាត់បង់របស់អ្នកនៅបាទាព្រះអង្គ
 សង្គ្រោះ។
 អូ ធ្លាក់ចុះនៅថ្ងៃនេះ ហើយឱ្យសម្រេច
 សរសើរព្រះនាមទ្រង់!
 អូ! សរសើរ...

សូមអានក្បាលរបស់យើងឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងច្រៀងវា។
 សរសើរព្រះនាមទ្រង់!
 ទ្រង់ប្រោសដល់ខ្ញុំហួសលើសអស់ចិត្តប៉ង
 សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

281 អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? អង្គប្រជុំនិយាយថា “អាមែន”—អេឌី ប៉ុលបាន
 និយាយថា “ខ្ញុំនឹងច្រៀងដោយព្រះវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំនឹងថ្វាយបង្គំតាមវិញ្ញាណ។” សូម
 ច្រៀងដោយទន់ភ្លន់ ជាថ្មីម្តងទៀតដោយដៃរបស់យើងលើកឡើង។

282 អ្នកដឹងទេ បញ្ហារបស់វា យើងជាពួកពេនទីកុស្ត យើងបានបាត់បង់អំណរ
 របស់យើង យើងបានបាត់បង់អារម្មណ៍។ ដូចជាលោកប៊ីលីហ្គ្រាហាំបាននិយាយ
 នៅយប់ផ្សេងទៀត “ពួកគេជាគ្រូអធិប្បាយ កអាវបានងាកជុំវិញ ទៅខាងត្បូង
 ទះដៃរបស់ពួកគេ និងលោតឡើងលើនិងចុះក្រោមនៅលើដីនិងញាក់ ពួកគេមានអ្វី
 ដែលពួកគេសប្បាយចិត្ត។” មែនហើយ ខ្ញុំមានអ្វីដែលខ្ញុំសប្បាយចិត្ត។ ឃើញទេ?
 ឃើញទេ? មែនហើយ មែន ហើយយើងបានបាត់បង់អារម្មណ៍របស់យើង។

283 ឥឡូវសូមលើកដៃឡើង។ កុំបារម្ភពីទឹកភ្នែក ពួកគេនឹងមិនឈឺចាប់អ្វី
 ឡើយ។ វាមិនឈឺចាប់ទេ។ “អ្នកណាដែលទៅសាបព្រួសដោយស្រក់ទឹកភ្នែកនឹង
 ត្រឡប់មកវិញដោយនាំមកនូវអ្វីដ៏មានតម្លៃ។” ត្រឹមត្រូវហើយ។

សរសើរព្រះនាមទ្រង់ នាមវិសេស!
 សរសើរព្រះនាមទ្រង់!
 ទ្រង់ប្រោសដល់ខ្ញុំហួសលើសអស់ចិត្តប៉ង
 សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

សរសើរព្រះ...(ឱព្រះអង្គអើយ សូមសរសើរកម្ពីង
ព្រះជាម្ចាស់!)

សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

ពន្លឺចព្វជនេះ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ នៅក្នុងបេះដូង!

...ទ្រង់ប្រោសដល់ខ្ញុំហួសលើសអស់ចិត្តបឹង

សរសើរព្រះនាមទ្រង់!



អំណាចរបស់ព្រះដើម្បីផ្លាស់ប្តូរ KHM65-0911

(God's Power To Transform)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅព្រឹកថ្ងៃ
សៅ ថ្ងៃទី 11 កញ្ញា 1965 សម្រាប់ការប្រកបអាហារពេលព្រឹក ក្រុមជុះកិច្ចដំណឹងល្អអន្តរជាតិនៅ រ៉ាម៉ា
ជា ក្រុងហ្សូនិក Arizona U.S.A ។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជា
សារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជា
ភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូវនឹក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG